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 مدیرکل دامپزشکی استان زنجان با بیان اینکه بیماری های 
مشترک بین طیور و انسان ممکن است از طریق جوجه های 
رنگی به انسان منتقل شود از خانواده های زنجانی خواست تا 
از خرید و نگهداری جوجه های رنگی در منازل جدا خودداری 

کنند. محمدباقر حاج کاظمی.... ��ح ا�تان ز�جانروز��

زنجانی ها؛ جوجه  رنگی نخرند

مبعث حضرت رسول اکرم )ص(
را تبریک می گوییم 

گزارش

بی عدالتیِ مالیاتی!
   تعدادی از فعالان اقتصادی: 

در خصوص نحوه اخذ مالیات گله مندیم! از کدام بخشودگی حرف می زنید؟ »جرائم 
کتمان« که نسبت به اعمال آن هم حرف داریم را؛ بخشیده اید؟

  رئیس اتاق بازرگانی استان:
 امور مالیاتی زنجان؛ در دریافت مالیات فرمایشات علی)ع( را در نظر بگیرد

  استاندار زنجان: امورمالیاتی با توجه به تغییر فرهنگ مالیاتی، زحمت خود را در نحوه 
و روش های محاسبه بیشتر کند

  مدیرکل امور مالیاتی استان: اداره امور مالیاتی همواره تلاش کرده که از واحدهای 
تولیدی حمایت کند؛ طبق قانون انجام وظیفه می کنیم

در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی
 استان زنجان مطرح شد؛

صفحه   ۳ صفحه 2

سرگردانی در زمین های »گیشا «سرگردانی در زمین های »گیشا «

گفت:  چابهار  نماینده  آنلاین/  خبر 
و  می زنند  حرف  اقتصادی  شاخص های 
نمی شود منکر شد که نرخ دلار به ۷۰ 
هزار تومان رسیده  است. افزایش قیمت 
خدمات  و  کالاها  تمام  قیمت  در  دلار 
با  صرفا  لذا  می دهد  نشان  را  خود  اثر 
مشکلی  بگوییم  این که  و  سفیدنمایی 
وجود ندارد اتفاقی رخ نمی دهد و صورت 

مسئله به قوت خود باقی است.
سکه،  و  دلار  قیمت  افزایش  از  پس 
خود  تریبون های  از  مجلس  نمایندگان 
قالب  در  چه  و  علنی  صحن  در  چه 
مصاحبه ها با رسانه ها از عملکرد اقتصادی 
دولت انتقاد کردند. انتقاداتی که با واکنش 
تند دولت مواجه شده است. طی دو روز 
گذشته، معاون پارلمانی دولت با انتشار 
نمایندگان  اخیر  مواضع  از  اطلاعیه ای، 
انتقاد کرد و نوشت: »طی روزهای گذشته 
و همزمان با تشدید نوسانات ارزی در بازار 
که ناشی از افزایش بهای جهانی طلا و 
تحولات نظامی منطقه بود متأسفانه چند 
اظهارنظرها  مجلس،  نمایندگان  از  نفر 
شتاب  و  غیرکارشناسی  تحلیل های  و 
زده ای درباره وضعیت اقتصادی و نرخ ارز 
داشتند که چه بسا برخلاف خواست آنان 

می توانست بر التهاب بازار ارز بیافزاید.«
سعیدی،  معین الدین  راستا،  همین  در 
نماینده چابهار در مجلس بیان کرد: »با 
پاقرص  و  پر  منتقد  من  این  که  وجود 
چنین  وقت  هیچ   اما  بودم،  قبل  دولت 
برخوردی و به این شکل با ما نشده بود، 
برخوردی که در آن به نمایندگان ملت 
انتظار داشته باشند که ما  انگ بزنند و 
صرفا مجیزگوی دوستان باشیم، به نظرم 
قطعا چنین برخوردهایی جایگاه مجلس 

را به مخاطره خواهد انداخت.«
وی گفت: »قطعا وقتی اصل یک موضوع یا 
مسئله را به رسمیت نشناسیم، نمی توانیم 
برای رفع آن معضل چاره اندیشی کنیم 
توسط  ارز  نشماردن  رسمیت  به  مانند 
بانک  در  می پرسند چطور  مردم  دولت. 
قیمت  همین  با  طلا  شمش  مرکزی 
این که  می شود؟  فروخته  مردم  به  دلار 

رسمیت  به  را  دلار  قیمت  بگوییم  ما 
دچار  را  موضع  اصل  که  نمی شناسیم 

تغییر نمی کند.«
معین الدین  گفتگوی  مشروح  ادامه  در 
را  مجلس  در  چابهار  نماینده  سعیدی، 

می خوانید؛
 آقای سعیدی، درپی انتقاد شما از عمکرد 
اقتصادی دولت، معاونت پارلمانی دولت 
از  به شدت  بیانیه ای صادر کرده و  یک 
اظهارات شما و برخی دیگر از نمایندگان 
این  به  شما  واکنش  است.  کرده  انتقاد 

مسئله چیست؟
من واقعا تعجب کردم، البته نباید تعجب 
عجیبی  عمل  واقعا  این جو  در  اما  کرد 
بود. نمایندگان بر مبنای اصل ۸۴ قانون 
مسائل  درباره  دارند  حق  واقعا  اساسی 
کشور صحبت کنند و نمی شود دوستان 
بخواهند هر نوع انتقادی را به این شکل 

پاسخ دهند و سوال ها را پاک کنند.
  به نمایندگان ملت انگ می زنند و 

انتظار دارند مجیزگوی 
دولت باشند

با وجود این  که من منتقد پر و پاقرص 
چنین  وقت  هیچ   اما  بودم،  قبل  دولت 
برخوردی و به این شکل با ما نشده بود، 
برخوردی که در آن به نمایندگان ملت 
انتظار داشته باشند که ما  انگ بزنند و 
صرفا مجیزگوی دوستان باشیم، به نظرم 
قطعا چنین برخوردهایی جایگاه مجلس 

را به مخاطره خواهد انداخت.

باید  حتما  و  است  ملت  خانه  مجلس 
دردهای ملت  آن جا عنوان شود. بنده در 
صحبت هایم همیشه از رویکردهای خوبِ 
دولت دفاع کرده ام، به عنوان مثال دولت 
در حوزه آبرسانی به مناطق محروم، در 
مرزی،  بازارچه های  شدن  فعال  بخش 
سفرهای استانی عملکرد خوبی داشته، اما 
قرار نیست وقتی دلار رسید به حدود ۷۰ 
هزار تومان و ما صرفا فرمایشات رییس 
جمهور قبل انتخابات را مطرح کنیم، به 
از طرف  پاسخ هایی  و چنین  این شکل 

دولت دریافت کنیم.
واقعا عجیب است این کار با شعار آزادی 
که جزء اصول مسلم انقلاب ما بوده در 
خواهند  قطعا  مردم  است.  کامل  تضاد 
پرسید که وقتی نمایندگان ملت آزادی 
انتظاری  چه  آن وقت  باشند،  نداشته 
می توان از رسانه ها یا از دیگر ارکان مردم 
داشت که نقطه نظراتشام را عنوان کنند؟ 
"آیینه چون نقش تو بنمود راست، خود 

شکن آیینه شکستن خطاست"
  دولت، دلار ۶۷ تا ۶۸ هزار تومانی 

را به رسمیت نمی شناسند
فکر می کنید علت این که دولت اشکالات 

و انتقادات را نمی پذیرد چیست؟
روحیه  به  می گردد  بر  موضوع  این 
در  واقعا  که  دولت  ارکان  انتقادناپذیری 
این سطح عجیب است. نکته بعدی این 
است که به هر حال دولت در کنار نکات 
مثبتی که من اعلام کردم، در حوزه های 

اقتصادی و معیشتی واقعا عملکرد قابل 
کرده  عرض  من  است.  نداشته   دفاعی 
بودم، رئیس جمهور فرموده بود که خدا 
را شکر من رئیس جمهور نشدم که دلار 
پنج هزار تومان بشود، اما حالا دلار ۶۷ تا 
۶۸ هزار تومانی را به رسمیت نمی شناسد.

با این وضعیت چه بلایی سر سفره های 
مردم آمده است؟ من و شما که نمی توانیم 
منکر شویم، سرانه مصرف گوشت مردم تا 
چه سطحی کاهش پیدا کرده است. تورم 
لجام گسیخته کالاها که نکته ای نیست 
که بشود آن  را انکار کرد. تمام عرض ما 
فرمایش  در دولت همان  به دوستانمان 
حضرت آقا بوده که شما که انقدر از آمار 
اقتصادی خودتان دفاع می کنید، این آمار 
باید خودش را در سفره های مردم نشان 

دهد، که قطعا نشان نمی دهد.
چرا  که  این   دلیل  که  می کنم  فکر  لذا 
را  انتقاد  از  سطح  این  نمی تواند  دولت 
تحمل کند، برای این است که متاسفانه 
دفاع جامعی از عملکرد خودش در حوزه 
نظر  از  که  این  و  ندارد  مردم  معیشت 
با  بهترین نحوه مواجهه  برخی دوستان 
سوال  صورت  کردن  پاک  موضوع  یک 

است.
  دولتی ها سطح

 انتقادپذیری شان را بالا ببرند
 آقای سعیدی، فکر می کنید که دولت 
نیاز به یک تغییر در بدنه کابینه یا تیم 
اقتصادیش دارد؟ دولت در برخی حوزه ها 
که نام بردم به نسبت خوب عمل کرده  
وزارت جهاد  اخیرا  مثال  به عنوان  است، 
کشاورزی در حوزه خودکفایی محصولات 
داده  انجام  را  خوبی  اقدامات  کشاورزی 
که از نکات مثبت دولت است؛ اما مسلما 
باید وزرای اقتصادی در خصوص آن چه 
که در حوزه تورم لجام گسیخته و نرخ 
ارزی که روز به روز در حال افزایش است، 
فکر  من  باشند.  قضیه  این  پاسخ گوی 
اساسی  رویکردهای  بیشتر  که  می کنم 
کند  تغییر  باید  که  است  دولت  خود 
وزیر  دو  یا  یک  رفتن  با  است  ممکن  و 

ماهیت امر تغییر نکند. 

در  زنجان  استان  اقتصادی  فعالان  از  تعدادی 
خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای 
نسبت به اخذ مالیات و نرخ آن و نوع مالیات 
گلایه هایی را مطرح کردند. شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی استان زنجان در محل 
اتاق بازرگانی استان زنجان برگزار شد و تعدادی 
از فعالان اقتصادی در حوزه  »روی«، »حمل و 
اعمال  و  به محاسبه  نسبت  و »معدن«  نقل« 
مالیات گلایه کردند.  یکی از فعالان حوزه روی 
در این نشست با اشاره به مالیات بر تولید یا 

افزوده مالیاتی یعنی هرگونه عوارض مربوط به 
ساخته شدن؛  لحظه  در  که  تولیدی  کالاهای 
می گیرد،  تعلق  کالا  بر  فروش،  هنگام  به جای 
راهی  دو  در  دنیا  تمامی کشورهای  کرد:  ابراز 
محیط زیست و پیشرفت صنعتی، از آنجایی که 

قابل  زیست  »پیشرفت محیط  است،  احیا 
احیای  به  نسبت  و  برمی گزینند  را  صنعتی« 
واقعا  دارند.  جدی  توجه  نیز  زیست  محیط 
نمی دانم مالیات بر تولید یعنی چه؟    وی با اشاره 

به سهم ویژه صنعت....

 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: صنعت 
نساجی این استان جزو سه صنعت برتر کشور بوده و جهت گیری 

ما تکمیل چرخه تولید در این بخش است...  

صنعت نساجی استان زنجان 
جزو صنایع برتر کشور است

اقتصادی  سخت  شرایط  اعتماد/  
در  متفاوت  رویکردهای  و 
موردی  و  مقطعی  سیاست گذاری های 
و  اقتصادی  غیر متعارف  رفتارهای  و 
اختلاس فشار زیادی بر مردم وارد کرده 

است ! 
انتظامی  نیروهای  چه خوب است که 
برای این مسائل به میدان بیایند و با 
کمک نهادهای مرتبط جلوی تخلفاتی 
از این دست را بگیرند و مجرمین را به 

مراجع ذی صلاح ارجا ع دهند ! 
»طعم قدرت نمایی ایران را با رویارویی 
عنوان  نکنیم«  تلخ  زنان  برابر  در 
در  که  است  نژادبهرام  زهرا  یادداشت 
آن آمده: پس از قدرت نمایی سیاسی 
و نظامی کشور در برابر اسراییل که با 
حمله به بخش کنسولی سفارت ایران 
طرح  یا  مانور  اجرای  گرفت،  صورت 
است  شده  جدی  نگرانی  موجب  نور 
امری  که  مساله ای  می رسد  نظر  به  و 
و  جرم  به  است  اعتقادی  و  فرهنگی 

مجرمیت مبدل شده است. 
به  فروردین جاری،  از 2۶  طرحی که 
نیروی  سوی  از  خودخوانده  صورت 
و  بدون ظرفیت های حقوقی  انتظامی 
قانونی به اجرا در آمده است، در شرایط 

کنونی کشور مناسب نیست. 
و  خانواده ها  برای  طرح  این  اجرای   
خواهران و دختران و زنان کشور نوعی 
که  کرده  ایجاد  را  نگرانی  و  اضطراب 
یقینا مسائل تازه ای را به همراه خواهد 

داشت .
منتشرشده  خبرهای  برخی  اعتبار  به 
5۰۰ زن در روز اول اجرای این طرح 
دستگیر شده اند و به بسیاری از زنان 
تذکر های تند یا نرم داده شده که نوعی 
کرده  تحمیل  جامعه  بر  روانی  فشار 

است. 
دغدغه های  دیگر  کنار  در  مهم  این   
و  اقتصادی  مشکلات  نظیر  جامعه 
برابر  در  کشورها  برخی  صف بندی 
دیگر  متعدد  مسائل  همراه  به  ایران 
دامنه نگرانی ها را بیشتر ساخته است .  

خبرهای رسیده موید تنش و درگیری 
در جامعه به خصوص در شهر تهران 
است که به صلاح مردم و کشور نیست.  
فراموش نکنیم که کشور در شرایطی 
است که نیازمند همگرایی و همراهی 
و چشیدن طعم اقتدار نظامی و سیاسی 
مواجه  و  است  برابر دشمنان  در  خود 
شدن با این اقدام مسائل خاصی را به 

همراه داشته که چالش برانگیز است. 
زنان و دختران این سرزمین نیمی از 
جمعیت کشور هستند که برای همه 
جلوتر  اگر  جانفشانی  و  فداکاری  نوع 
خود  پدران  و  همسران  و  برادران  از 
نبوده اند هم اندازه آنها برای این سرزمین 
تلاش کرده و می کنند.  این نوع رفتارها 
در شأن زنان ایرانی نیست که پلیس 
با فشار انتظامی سعی در تغییر رفتار 
برخی از آنها داشته باشد.  حفظ حرمت 
و احترام زنان این سرزمین یعنی احترام 
به وطن و شهروندان این کشور است، 
در  انتظامی سعی  رویکردهای  با  پس 

دور شدن از این نگاه، نباشیم. 
 تجربه بشری اثبات کرده که هیچ امر 
فرهنگی با رویکرد انتظامی قادر نیست 

نهادینه شود. 
تعجب بر این است که پس از ۴۰ سال 
تلاش انتظامی چگونه است که دوباره با 

همین نگاه سعی در جاری ساختن امر 
فرهنگی داریم. 

باید   حجاب امری فرهنگی است که 
با امور تشویقی و ترغیبی روبه رو شد 
نه آنکه با نگاه جرم انگارانه و انتظامی 
آن  کردن  ساری  و  جاری  در  سعی 
ون های  بازگشت    . باشیم.  داشته 
و  به خیابان ها  ارشاد  نام گشت  بدون 
موتور سواران و نیروهای انتظامی برای 
حجاب  برای  زنان  دستگیری  و  تذکر 
تعجب برانگیز است.  خسارت های ناشی 
به  سال 1۴۰1  در  نگرش  نوع  این  از 
با چالش روبه رو  را  اندازه کافی کشور 

کرده است . 
 چگونه است که دوباره با همین رویکرد 
انتظامی  را  فرهنگی  امر  داریم  قصد 

کنیم . .
را  ایران  مردم  که  اقتداری  واقع،  در 
با  تقابلی  رویکردهای  با  کرده  دلشاد 
مردم با چالش روبه رو نکنید ! مردمان 
هشت  وطن شان  برای  سرزمین  این 
سال جنگ تحمیلی را از سر گذراندند 
و نیازمند آرامش هستند هر چند که 
شرایط سخت اقتصادی و رویکردهای 
متفاوت در سیاست گذاری های مقطعی 
غیر متعارف  رفتارهای  و  موردی  و 
بر  زیادی  فشار  اختلاس  و  اقتصادی 

مردم وارد کرده است ! 
انتظامی  نیروهای  چه خوب است که 
برای این مسائل به میدان بیایند و با 
کمک نهادهای مرتبط جلوی تخلفاتی 
از این دست را بگیرند و مجرمین را به 

مراجع ذی صلاح ارجا ع دهند ! 
برای  که  انتظامی  نیروی  کاش  ای 
سرزمین  این  خاک  از  حفاظت 
داده  انجام  را  بسیاری  فداکاری های 
هجوم  با  گذشته  روز  چند  طی  و 
تروریست ها روبه رو و شهدای زیادی را 
تقدیم کرده فراموش نکند! که همیشه 
نقطه اتکای امنیت مردم هستند! این 
نوع رویکردها موجب تردید نسبت به 
احساس امنیت مردم به خصوص زنان 
در برابر آنها می شود که این نه به صلاح 

کشور است و نه صلاح مردم !
از  اقدام  این  گفت  می توان  رو  این  از 
از  نخست  است؛  نامناسب  منظر  سه 
نظر زمانی که کشور در شرایط خاص 
از منظر  است، دوم  و سیاسی  نظامی 
و  فرهنگی  نهادهای  تمامی  اینکه 
مسوول در این امر اتفاق نظر داشته اند 
فرهنگی- امری  حجاب  مساله  که 

ابزارهای  با  نباید  که  است  اجتماعی 
انتظامی مورد توجه قرار گیرد و تجارب 
اندازه  به  ارشاد  گشت  دردناک  و  تلخ 
کافی ضرورت عدم بازگشت به این نوع 
رویکردها را با خود همراه داشته است 
و سوم اینکه هنوز طرحی تحت عنوان 
حجاب که مجلس تایید کرده به قانون 
مبدل نشده و به یکباره با رویکردهای 
حرکت  مسیر  این  در  نباید  جزیره ای 

کرد! 
از این رو لازم است نسبت به این اقدام 
از  و  شود  تجدید نظر  زودتر  چه  هر 
نظرات کارشناسان فرهنگی-اجتماعی 
بهره گرفت و از شرایط ایجاد شده در 
طول هفته جاری برای احساس امنیت 
و سرافرازی مردم استفاده کرد و فضای 
اجتماعی را ارتقا  و سرمایه اجتماعی 
حادث شده برای غرور ملی را تقویت 

کرد!

کاش پلیس به جای دستگیری زنان به خاطر حجاب
 برای مبارزه با اختلاس به میدان بیاید 

  حجاب امری فرهنگی است که باید با امور تشویقی و ترغیبی روبه رو شد

   مدیرعامل هیئت مدیره عزل شده شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده:
 طبق قانون حرکت کرده ایم! مسئولان اداره تعاون، نمی خواهند اراضی »گیشا« سنددار شده و قطعه بندی شود

  مدیرکل تعاون استان: شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده باید بگوید بر اساس کدام بند قانونی؛ در شهرستان دیگری، زمین خریداری کرده است؟
 هر گونه انتقال حق وکالت اعضای فرهنگی به اعضای غیرفرهنگی مشکل قانونی دارد

  ذی نفعان: هیئت مدیره عزل شده؛ »تخلف« نکرد؛ »ندانم کاری« کرد! اداره تعاون »تخلف«کرد که نظارت نکرد!  امیدواریم این قانون بازی ها هم تمام شود!
 فرماندار خدابنده: مشکلات شرکت تعاونی مسکن خدابنده »کدخدامنشی« حل شدنی نیست؛ ذی نفعان حقوق خود را از مراجع قانونی پیگیری کنند

صدای زنجان از بلاتکلیفی چندین ساله ذی نفعان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده
 در خصوص زمین های  شهرک گیشای ابهر گزارش می دهد؛

مگر رئیسی نگفته بود حقوق کارگران به اندازه تورم باشد، خب چرا الان نیست؟

سعیدی:به نمایندگان ملت انگ می زنند و 
انتظار دارند مجیزگوی دولت باشند

داخلی  

رژه نیروهای مسلح 
در استان زنجان برگزار شد

صفحه   8

مراسم رژه نیروهای مسلح در استان زنجان همزمان با روز 
ارتش برگزار شد. محسن افشارچی، استاندار زنجان در 
آیین رژه نیروهای مسلح به مناسبت روز ارتش، استقلال 
را مولفه مهم ایران اسلامی برشمرد و افزود: برای داشتن 
استقلال باید پایه های دفاعی و نظامی را محکم کرد، این 
راهبرد را قانون اساسی بر عهده رهبری گذاشته است و 
رهبر معظم انقلاب نیز با درایت و دقت این مهم را محقق 
کرده اند.  وی ادامه داد: اکنون در حوزه دفاع و هوافضا 
نیروهای مسلح و ارتش حرف زیادی برای گفتن دارند و 

اتفاقات بزرگی در این زمینه...

داخلی

احزاب استان زنجان
 حمله ایران به اسرائیل را ستودند

حزب جمهوریت ایران اسلامی شاخه استان زنجان، حزب 
روحانیون  مجمع  و  زنجان  استان  سازندگی  کارگزاران 
مبارز - دفتر زنجان با صدور بیانیه های جداگانه، حمله 
ایران به اسرائیل را به عنوان »دفاع مشروع« مورد ستایش 
قرار دادند. به گزارش صدای زنجان؛ حزب جمهوریت ایران 
اسلامی شاخه استان زنجان با صدور بیانه ای حمله ایران 
به اسرائیل را بعنوان »دفاع مشروع« ستود. اگر امروز جامعه  
ایران درگیر نارسائی های اقتصادی می باشد و  بخشی از 
مردم کشورمان امروز در صعوبت های اقتصادی گذران عمر 

می نمایند و همچنین نسبت ...
صفحه   8
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] جامعه [

خبر

]  اقتصاد  [
در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان زنجان مطرح شد؛

بی عدالتیِ مالیاتی!
  تعدادی از فعالان اقتصادی: در خصوص نحوه اخذ مالیات گله مندیم! از کدام بخشودگی حرف می زنید؟ »جرائم کتمان« که نسبت به اعمال آن هم حرف داریم را؛ بخشیده اید؟

 رئیس اتاق بازرگانی استان: امور مالیاتی زنجان؛ در دریافت مالیات فرمایشات علی)ع( را در نظر بگیرد
 استاندار زنجان: امورمالیاتی با توجه به تغییر فرهنگ مالیاتی، زحمت خود را در نحوه و روش های محاسبه بیشتر کند

 مدیرکل امور مالیاتی استان: اداره امور مالیاتی همواره تلاش کرده که از واحدهای تولیدی حمایت کند؛ طبق قانون انجام وظیفه می کنیم

رئیس کانون عالی کارگران بازنشسته کشور؛

افزایش مستمری بازنشستگان کارگری به کجا رسید؟ 
  مبلغ وام ضروری در سال جدید

صدای زنجان/ لیلا محمدی: تعدادی از فعالان اقتصادی 
بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای  در  زنجان  استان 
خصوصی نسبت به اخذ مالیات و نرخ آن و نوع مالیات 

گلایه هایی را مطرح کردند.
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان زنجان 
در محل اتاق بازرگانی استان زنجان برگزار شد و تعدادی 
از فعالان اقتصادی در حوزه  »روی«، »حمل و نقل« و 
»معدن« نسبت به محاسبه و اعمال مالیات گلایه کردند.

 یکی از فعالان حوزه روی در این نشست با اشاره به مالیات 
بر تولید یا افزوده مالیاتی یعنی هرگونه عوارض مربوط به 
کالاهای تولیدی که در لحظه ساخته شدن؛ به جای هنگام 
فروش، بر کالا تعلق می گیرد، ابراز کرد: تمامی کشورهای 
از  دنیا در دو راهی محیط زیست و پیشرفت صنعتی، 
»پیشرفت  است،  احیا  قابل  زیست  محیط  که  آنجایی 
صنعتی« را برمی گزینند و نسبت به احیای محیط زیست 
نیز توجه جدی دارند. واقعا نمی دانم مالیات بر تولید یعنی 

چه؟   
وی با اشاره به سهم ویژه صنعت »روی« در اقتصاد استان 
نرخ های »برق  اعمال  این وجود در  با  ابراز کرد:  زنجان 
اینکه  با وجود  مصرفی«، تر و خشک با هم می سوزند، 
هزاران سند و صورت مالی حسابرسی شده در این باره را 
تهیه می کنیم، امور مالیاتی آن را نپذیرفته و اعلام می شود 
که شواهد و قرائن نشان می دهد که این سندها کذب 

است!
این فعال اقتصادی با انتقاد نسبت به اظهارات مسئولان 
مالیاتی  بخشودگی  خصوص  در  زنجان  استان  مالیاتی 
عنوان کرد: در خصوص نحوه محاسبه مالیات و کتمان 

فروش حرف زیادی داریم. 
مسئولان بگویند که آیا جرائم کتمان را هم بخشیده اند؟ 
چرا نحوه برخورد با صنعت روی در مقایسه با سایر صنایع 
متفاوت است؟ آیا به این دلیل نیست که صنعت مربوطه، 
دارای انجمن قدرتمندی است و از این رو امور مالیاتی نیز 

این مورد را در نظر می گیرد؟
  امور مالیاتی زنجان؛ در دریافت مالیات 
فرمایشات حضرت علی)ع( را در نظر بگیرد

صمد یوسفی اصل، رئیس اتاق بازرگانی استان زنجان نیز 
در واکنش به گلایه های مطروحه از سوی فعالان اقتصادی 
حوزه معدن، روی و حمل و نقل خطاب به مدیرکل امور 
مالیاتی استان زنجان با اشاره به فرمایشات امام علی)ع(در 
بخشی از نامه 53 کتاب شریف نهج البلاغه در مورد نحوه 
گرفتن مالیات از مردم توسط عوامل حکومت به مالک 
اشتر اظهار کرد: »امام علی)ع( می فرمایند؛ در کار گرفتن 
مالیات  به صلاح  که  گونه ای  به  کن،  نظر  نیکو  مالیات 
دهندگان باشد. زیرا صلاح کار مالیات و مالیات دهندگان 

، صلاح کار دیگران است و دیگران حالشان نیکو نشود ، 
مگر به نیکوشدن حال مالیات دهندگان، زیرا همه مردم 

روزي خوار خراج و خراجگزاران هستند.«
فیروز شکوری، مدیرکل امور مالیاتی استان زنجان نیز در 
پاسخ گفت: آقای یوسفی اصل دست شما درد نکند؛ ما 
نیز این بخش از فرمایشات امام علی)ع( را )قاب کرده و ( 

مقابل چشم خودمان نصب کرده ایم. 
شکوری بلافاصله با ارائه بخشی از مدارای این ارگان با 
وظیفه  انجام  قانون  طبق  کرد:  ابراز  اقتصادی  فعالان 
می کنیم. در سال گذشته؛ حدود 2 هزار میلیارد تومان 
از سوی واحدهای تولیدی و صنفی مشمول بخشودگی 
مالیاتی شدند. 25۰۰ میلیارد تومان مالیات نیز اقساطی 
شدند. تعدادی از واحدها نیز توانایی پاس کردن چک شان 
را نداشتند که به میزان 5۴۰ میلیارد تهاتر کردیم. اداره 
از  که  کرده  تلاش  همواره  زنجان  استان  مالیاتی  امور 
واحدهای تولیدی حمایت کند. همواره قول داده ایم که در 

حد توان خود به واحدهای تولیدی فشار نیاوریم.
شکوری با تاکید بر اینکه مگر اداره کل امور مالیاتی استان 
زنجان بدون مراجعه به قانون؛ نسبت به اخذ مالیات اقدام 
کند؟ به ماده ۷۸ قانون مالیات مستقیم اشاره کرد و افزود: 
در مورد واگذاری هر یک از حقوق مذکور در ماده 52 
این قانون از طرف مالک عین غیر از مواردی که ضمن 
مواد 53 تا ۷۷ این قانون ذکر شده است دریافتی مالک 
به نرخ های مذکور در ماده 5۹ مأخذ محاسبه مالیات قرار 

خواهد گرفت. 
  امورمالیاتی با توجه به تغییر فرهنگ مالیاتی، 

زحمت خود را در نحوه و روش های محاسبه
 بیشتر کند

به  واکنش  در  زنجان  استاندار  افشارچی،  محسن  البته 
این توضیحات مدیرکل امور مالیاتی و اظهارات فعالان 
و  مالیات  اخذ  نحوه  به  نسبت  همچنان  که  اقتصادی 
کرد:  عنوان  داشتند،  گلایه هایی  و  ایرادات  آن  محاسبه 
به نظر برخی از مسائل در حوزه مالیات؛ منطقی نیست. 
نیفتاده  از طرف دیگر در کشور ما فرهنگ مالیاتی جا 
از  به سمتی حرکت کنیم که درآمد کشور  باید  است، 
محل مالیات بالاتر رود. دنیا بر مبنای مالیات می چرخد 
و دولت ها اگر درآمدی از محل مالیات داشته باشند این 

درآمد را درگیر امور مختلف نمی کنند.
افشارچی با بیان اینکه در کشورهای دیگر در حد بالایی 
پرداخت  قبال  باید در  البته  و  پرداخت می شود  مالیات 

مالیات، خدمات نیر دریافت کنند.
فرهنگ  ما  در کشور  اینکه  بر  تاکید  با  زنجان  استاندار 
باید به سمتی حرکت  نیفتاده است، گفت:  مالیاتی جا 

کنیم که درآمد کشور از محل دریافت مالیات بالاتر رود.
وی با بیان اینکه نسبت به مسئله مالیات باید نگاه ها تغییر 
کند، ادامه داد: مجموعه مالیاتی نیز باید نگاه گذشته را 

نداشته باشد.
مالیاتی؛  پرونده  هر  ازای  به  اینکه  بیان  با  افشارچی 
اعتراض وجود دارد، یادآور شد: از مدیرکل مالیات استان 
ویژه  توجه  مالیاتی  فرهنگ  به  نسبت  داریم  درخواست 

کنند و دقیق باشند.
 بنابراین نگاه مالیاتی باید نگاهی انعطاف پذیر و دقیقی 

به صورت  تا  دارم  درخواست  ایشان  از  همچنین  باشد. 
دقیق مالیات مدنظر قانون را از فعالان اقتصادی محاسبه 
کند و نحوه کار به گونه ای باشد که به قول معروف »مو 

لای درزش نرود«.
وی تصریح کرد: از اداره امور مالیاتی درخواست دارم تا با 
توجه به تغییر فرهنگ مالیاتی، زحمت خود را در نحوه و 

روش های محاسبه بیشتر کنند.
استاندار زنجان با بیان اینکه باید خیر پرداخت مالیات به 
استان هم برسد و همه این احساس را داشته باشند، گفت: 
در بخشودگی، استرداد، بازگشت باید خیر مالیات هم به 

خزانه کشور و هم استان برسد.
  بخش خصوصی مخالف تعطیلی پنج شنبه هاست

تعطیلی  موضوع  نشست  این  ادامه  در  است؛  گفتنی 
پنجشنبه ها از سوی رئیس اتاق بازرگانی استان زنجان 

مطرح شد.
به گزارش صدای زنجان؛ نیمه دوم فروردین ماه 1۴۰3 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی لایحه اصلاح 
ماده )۸۷( قانون مدیریت خدمات کشوری را در دستور 
،روزهای  نهایت مصوب شد که  کار خود قرار داد و در 
تعطیل هفته پنجشنبه و جمعه و روزهای کاری هفته از 
شنبه تا چهارشنبه تعیین شود همچنین در راستای این 
طرح، یک تصمیم اساسی دیگر هم گرفته شده که ساعت 

کاری هفتگی از ۴۴ به ۴۰ ساعت در هفته کاهش یابد. 
در  رسمی  تعطیلات  بودن  کم  بحث  دور،  سال های  از 
در  چراکه  است  بوده  اختلاف  مورد  مسئله  کشورمان 
است  تعطیل  در هفته  روز  دو  بیشتر کشور های جهان 
.موضوعی که »صمد یوسفی اصل«، رئیس اتاق بازرگانی 
استان زنجان در ابتدای جلسه شورای گفت وگوی دولت و 
بخش خصوصی به آن اشاره کرد و گفت: فعالان اقتصادی 
و صاحبان کسب وکار معتقدند، روز شنبه برای تعطیل 
فرصت  به  پنجشنبه  چون  است،  بهتری  انتخاب  شدن 
تبادلات بین المللی افزوده خواهد شد و شنبه که در اغلب 
کشور های جهان تعطیل است، انتخاب بهتری برای اعمال 

تعطیلی در ایران است.
 تصمیم اخیر کمیسیون اجتماعی در صورت تایید نهایی 
و تبدیل به قانون جاری کشور، به گونه ای قطع ارتباط 
اقتصاد کشور با بازارهای بین المللی را به چهار روز در هفته 

افزایش می دهد.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی زنجان 
عنوان کرد: ایران با دنیا فقط سه روز می تواند به مبادله 
این  زنجان  استان  خصوصی  بخش  بپردازد،  اقتصادی 
درخواست را از دولت دارد که به جای پنج شنبه روز شنبه 
تعطیل شود تا اختلاف روزهای تعطیلی ما با سایر کشورها 

به حداقل برسد .

ایلنا/ به گفته محمد اسدی، انتظار می رود نرخ افزایش مستمری 
در  اجتماعی  تامین  سازمان  مستمری بگیران  و  بازنشستگان 
نشست هفته آینده با مدیرعامل و مدیران و کارشناسان سازمان 

تعیین تکلیف شود.
فروردین ماه ۱۴۰۳ به پایان رسیده اما هنوز تکلیف افزایش 
حقوق بازنشستگان و مستمری بگیران سازمان تامین اجتماعی 
افزایش  معمولاً  اجتماعی  تامین  سازمان  نیست؛  مشخص 
مستمری  افزایش  برای  را  کار  شورایعالی  مصوب  دستمزد 
هیچ  قانون،  در  اما  می دهد  قرار  مبنا  خود  بازنشستگان 

محدودیتی برای این افزایش تعریف نشده است.
  کمپین بازنشستگان:

ماده ۹۶ قانون تامین اجتماعی اجرایی شود
ماده ۹۶ قانون تامین اجتماعی به صراحت »افزایش سالیانه 
مستمری بازنشستگان به اندازه هزینه های زندگی« را تکلیف 
کرده است و ماده ۱۱۱ این قانون تاکید دارد که افزایش حداقل 
مستمری نباید از افزایش حداقل دستمزدِ مصوب شورایعالی کار 
کمتر باشد بنابراین مستمری بازنشستگان تامین اجتماعی باید 
به اندازه هزینه های زندگی و بیشتر از افزایش دستمزد کارگران 

شاغل زیاد شود.
با این حال، اراده ی چندانی برای عمل به ماده ۹۶ قانون تامین 
با  اخیر  هفته های  در  بازنشستگان  نمی شود؛  دیده  اجتماعی 
پیوستن به کارزارهایی در فضای مجازی و با برگزاری تجمعاتی 
مقابل سازمان تامین اجتماعی، خواستار اجرای ماده ۹۶ قانون 
تامین اجتماعی و افزایش حقوق مطابق با سبد معیشت حداقلی 
تامین  سازمان  مدیران  سوی  از  مطالبه  این  آیا  اما  شده اند 

اجتماعی جدی گرفته می شود؟
تورمی  در شرایط  دارند  انتظار  اجتماعی  تامین  بازنشستگان 
فعلی که نرخ سبد حداقلی هزینه های زندگی از ۳۰ میلیون 
تومان فراتر رفته است؛ افزایش حقوق شان به ۳۵ و ۲۲ درصد 

مصوب شورایعالی کار محدود نماند اما محمد اسدی )رئیس 
کانون عالی بازنشستگان تامین اجتماعی کشور(، از بی نتیجه 
ماندن نشستی خبر می دهد که در روزهای گذشته برای بررسی 
بازنشستگان و مستمری بگیران  افزایش حقوق ۱۴۰۳  میزان 

تامین اجتماعی برگزار شده است.
 هنوز تکلیف افزایش مستمری ها مشخص نیست

با  نشستی  گذشته،  روزهای  در  گفت:  رابطه  این  در  اسدی 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی و معاونان ایشان در مورد 
افزایش مستمری بازنشستگان و نرخ این افزایش داشتیم که 
به جمع بندی نرسیدیم؛ این نشست نتیجه ای نداشت و قرار 
شد هفته آینده مجدداً نشستی برگزار و در مورد میزان افزایش 

مستمری ۱۴۰۳ تصمیم گیری شود.
مورد  در  اجتماعی  تامین  بازنشستگان  عالی  کانون  رئیس 
صنفی  فعالان  مطالبات  و  عالی  تشکل  این  پیشنهادات 
بازنشستگان گفت: خواسته ی ما، اجرای دقیق مر قانون است؛ 
ما به صراحت خواستار اجرای قانون هستیم؛ به طور مشخص 
بایستی ماده ۹۶ قانون تامین اجتماعی اجرایی شده و مستمری 
زندگی  هزینه های  افزایش  میزان  اندازه ی  به  بازنشستگان 

افزایش یابد.
مستمری  افزایش  نرخ  می رود  انتظار  اسدی،  گفته  به 
در  اجتماعی  تامین  سازمان  مستمری بگیران  و  بازنشستگان 
نشست هفته آینده با مدیرعامل و مدیران و کارشناسان سازمان 

تعیین تکلیف شود.
  آیا مستمری بازنشستگان از اردیبهشت

 افزایش می یابد؟
آیا کار تصمیم سازی و ابلاغ، تا پایان اردیبهشت به سرانجام 
می رسد؛ آیا بازنشستگان در اردیبهشت ماه از مستمری افزایش 
یافته برخوردار می شوند و مابه التفاوت مستمری فروردین نیز در 

اردیبهشت پرداخت می شود؟

اسدی در پاسخ به این سوالات گفت: ما طرفِ مطالبه گر قضیه 
هستیم و مسئله را با تمام توان پیگیری می کنیم اما همه چیز 

به همت و اراده ی طرف مقابل بستگی دارد.
 انتظار داریم که این اتفاق بیفتد یعنی تا اردیبهشت مراحل 
اداری کار به پایان برسد و افزایش مستمری برای بازنشستگان 

کارگری اجرایی شود.
انتظار بازنشستگان و فعالان صنفی آن ها این  او تاکید کرد: 
است که مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی در زمینه افزایش 
مستمری بازنشستگان و ابلاغ آن، همکاری لازم را داشته باشد 
یابد؛ ضمن  افزایش  اردیبهشت  در  بازنشستگان  مستمری  و 
اینکه مابه التفاوت فروردین نیز همراه با مستمری اردیبهشت 

به حساب مستمری بگیران واریز شود.
و  هفته ها  »در  اینکه  بیان  با  بازنشستگان  صنفی  فعال  این 
ماه های اخیر هزینه های زندگی به میزان قابل توجهی افزایش 
از پس  با مستمری دریافتی نمی توانند  بازنشستگان  یافته و 
این هزینه ها بربیایند« تاکید کرد: هرچه زودتر تکلیف افزایش 
مستمری بازنشستگان مشخص شود، بهتر است؛ بازنشستگان 
با مستمری دریافتی قادر به تامین هزینه های ماهانه نیستند 
و مشکلات معیشتی آن ها به مراتب بیشتر از گذشته است؛ 
ضرورت  یک  مستمری ها،  افزایش  روند  در  تعجیل  بنابراین 
غیرقابل انکار است و امیدواریم مدیران تامین اجتماعی به این 

مهم توجه داشته باشند.  
  مبلغ وام بازنشستگان در سال جدید

 مشخص نیست
یک مسئله مهم دیگر برای بازنشستگان، خدمات رفاهی و مبلغ 
وام ضروری ست؛ مبلغ وام بازنشستگان تامین اجتماعی در سال 
۱۴۰۲، رقم ۲۰ میلیون تومان بود که بازنشستگان نسبت به 
تومان  میلیون   ۲۰ داشتند؛  اعتراض  رقم  این  بودن  ناچیز 
برای خرید ساده ترین مایحتاج زندگی هم کافی نیست؛ این 

در حالیست که در سال جاری هنوز سامانه ثبت نام وام برای 
بازنشستگان تامین اجتماعی باز نشده است و مشخص نیست 
مبلغ وام ضروری چقدر افزایش می یابد؛ آیا تامین اجتماعی به 

افزایش مناسبِ مبلغ وام رضایت می دهد؟
رئیس کانون عالی کارگران بازنشسته کشور در رابطه با وام و 
خدمات رفاهی بازنشستگان گفت: هنوز در ابتدای سال هستیم 
و جلسات مربوط به طرح کرامت و مبلغ وام برگزار نشده است؛ 
بازنشستگان  ضروری  وام  مبلغ  و  سهمیه  افزایش  پیگیر  ما 
وام  برای  اندازه کافی  به  امیدواریم در سال جدید  و  هستیم 

بازنشستگان سهمیه بدهند.
اسدی در ارتباط با مبلغ وام و افزایش آن در سال جدید گفت: 
هنوز مبلغ وام مشخص نیست؛ تا امروز هیچ جلسه ای در این 
خصوص نداشتیم اما امیدواریم مبلغ وام ضروری به میزان قابل 
که  باشد  اندازه ای  به  باید  ضروری  وام  یابد؛  افزایش  توجهی 
بازنشستگان بتوانند با آن مشکلات خود را برطرف کرده و در 

صورت نیاز، ضروریات زندگی را تامین کنند.   

گرامیداشت 31  مراسم  زنجان گفت:  استان  بازرگانی  و خدمات  غله  مدیرکل  زنجان/  صدای 
فروردین روز ملی گندم و نان روز شنبه 1 اردیبهشت ماه 1۴۰3 برگزار می شود. 

ولی اله زمانی با اشاره به اینکه روز ملی گندم و نان در تقویم رسمی کشور به ثبت رسیده است، 
اظهار کرد: مراسم گرامیداشت 31 فروردین روز ملی گندم و نان با تجلیل از منتخبان حوزه گندم، 

آرد و نان برگزار خواهد شد. 
زمانی گفت: روز ملی گندم و نان طبق مصوبه جلسه ۹۸1 مورخ 1۴۰2/۰۹/1۴ شورای محترم 
عالی انقلاب فرهنگی مبنی بر درج روز 31 فروردین ماه با عنوان روز گنـدم و نان در تقویم رسمی 

کشور به ثبت رسیده است.

ایرنا/  مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره  کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی زنجان گفت: بر اساس 
داده های مرکز آمار ایران،   نرخ میانگین مشارکت اقتصادی استان طی سال گذشته بالاتر از ۵۰ 

درصد بود که این رقم ۱۰ درصد بالاتر از رقم متوسط کشوری است.
اسماعیل آقاجانلو افزود: استان زنجان در شاخص های مربوط به بازار کار بر اساس داده های مرکز 

آمار ایران، رتبه های خوبی در بین استان ها دارد.
وی اظهار کرد: سال گذشته زنجان بیشترین میزان مشارکت نیروی کار، بیشترین نسبت اشتغال 

در فعالیت های اقتصادی و کمترین نرخ بیکاری را در بین استان های کشور کسب کرد.
نرخ مشارکت اقتصادی )نرخ فعالیت(، عبارت از نسبت جمعیت فعال)شاغل و بیکار( به جمعیت 
در سن کار است، نرخ مشارکت اقتصادی به متغیرهایی چون جمعیت فعال و جمعیت در سن کار 

که در دل خود جمعیت غیر فعال را دارد، وابسته است.
مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره  کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی زنجان گفت: کاهش نرخ بیکاری و 
از طرفی افزایش نرخ مشارکت اقتصادی نشانه خوبی است چرا که در این شرایط با اینکه میزان 
جمعیت زیادی وارد بازار کار شده ولی از آن سو با فراهم بودن زمینه اشتغال، افراد جویای کار 

توانسته اند برای خود شغل پیدا کنند.
آقاجانلو از تحقق ۱۲۰ درصدی اشتغال هدفگذاری شده سال گذشته در استان با ایجاد ۱۷ هزار و 
۵۰۰ شغل خبر داد و گفت: برای سال جاری نیز سهم استان ایجاد ۱۱ هزار و ۵۷ اشتغال جدید 

تعیین شده است.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان زنجان:

مراسم گرامیداشت روز ملی گندم و نان
 در زنجان  برگزار می شود 

مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره  کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی زنجان:

نرخ مشارکت اقتصادی در زنجان ۱۰ درصد بالاتر
 از میانگین کشوری است

صدای زنجان / مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: صنعت نساجی این استان 
جزو سه صنعت برتر کشور بوده و جهت گیری ما تکمیل چرخه تولید در این بخش است.  

مجید گلشنی منفرد در جریان بازدید مدیرکل دفتر صنایع پوشاک و نساجی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و نایب رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی از چند واحد نساجی 
و پوشاک استان افزود: تلاش ما توسعه کل حلقه های ارزش تولید در استان است و جهت گیری 

جذب سرمایه گذاری ها نیز با این رویکرد انجام می شود.
وی ادامه داد: بیشتر طرح های عمده صنعتی در این زمینه تا پایان امسال به مرحله بهره برداری 

می رسد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: بازدیدها در جهت تسهیل گری در راستای 
به ثمر رسیدن طرح های توسعه واحدهای بزرگ نساجی و پوشاک است و امیدواریم در آینده 

نزدیک با گشایش های صورت گرفته، شاهد گسترش فعالیت صنعت نساجی در استان باشیم.
وی با بیان اینکه حدود ۹۰ واحد در زمینه صنعت نساجی در استان زنجان فعال است، افزود: 

حدود هشت هزار نفر در واحدهای نساجی استان مشغول کار هستند.
محسن گرجی« مدیرکل دفتر صنایع پوشاک و نساجی وزارت صنعت، معدن و تجارت و »علی 
جدی« نایب رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی در جریان سفر یک روزه 
خود به استان زنجان از واحدهای »گروه صنعتی پر«، شرکت نیک ریس و شرکت سرجین بافت 

بازدید کردند.
»گروه صنعتی پر« در شهرستان ابهر به عنوان نخستین واحد تولید پارچه جین در کشور در حال 
فعالیت است و هم اکنون سه هزار نفر در آن مشغول به کار هستند که پیش بینی می شود با 

تکمیل طرح های توسعه ای این واحد این تعداد به چهار و ۵۰۰ نفر افزایش یابد.
شرکت سرجین بافت در زنجان با سرمایه گذاری بیش از ۲۰ هزار میلیارد ریال با ظرفیت تولید 
سالانه چهار هزار تن نخ پنپه پلی استر، پارچه جین و با اشتغالزایی ۵۶۰ نفر در دور دوم سفر 

ریاست جمهوری به استان راه اندازی شد.
شرکت نیک ریس نیز با دارا بودن خطوط تولید انواع نخ پنبه، پارچه گردباف، رنگرزی و تکمیل 

پارچه و نخ و الیاف زمینه اشتغال ۹۰۰ نفر را در استان فراهم کرده است.
استان زنجان بیش از یکهزار و ۲۰۰ واحد تولیدی و صنعتی دارد و در زمان حاضر ۴۸ هزار و ۵۰۰ 

نفر در واحدهای صنعتی استان مشغول به کار هستند.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان :

صنعت نساجی استان زنجان جزو صنایع برتر کشور است



3شنبه   ۱   اردیبهشت    ۱۴۰۳   *   سال بیست وسوم   *   شماره     ۲۶۰۰ ] جامعه [روز��
صدای زنجان از بلاتکلیفی چندین ساله ذی نفعان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده در خصوص زمین های شهرک گیشای ابهر گزارش می دهد؛

سرگردانی در زمین های »گیشا«
  مدیرعامل هیئت مدیره عزل شده شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده: طبق قانون حرکت کرده ایم! مسئولان اداره تعاون، نمی خواهند اراضی »گیشا« سنددار شده و قطعه بندی شود

  مدیرکل تعاون استان: شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده باید بگوید بر اساس کدام بند قانونی؛ در شهرستان دیگری، زمین خریداری کرده است؟
 هر گونه انتقال حق وکالت اعضای فرهنگی به اعضای غیرفرهنگی مشکل قانونی دارد

  ذی نفعان: هیئت مدیره عزل شده؛ »تخلف« نکرد؛ »ندانم کاری« کرد! اداره تعاون »تخلف«کرد که نظارت نکرد! امیدواریم با ورود دستگاه قضایی این قانون بازی ها هم تمام شود!
 فرماندار خدابنده: مشکلات شرکت تعاونی مسکن خدابنده »کدخدامنشی« حل شدنی نیست؛ ذی نفعان حقوق خود را از مراجع قانونی پیگیری کنند

صدای زنجان/ لیلا محمدی: اواخر دهه ۹۰ تعدادی از اعضای فرهنگی خدابنده با 
اطلاعیه شرکت تعاونی مسکن خدابنده با پرداخت مبالغ خواسته شده؛ نسبت به 
خرید فیش زمین های شهرک گیشای ابهر اقدام کردند، گویا قرار بوده یکساله زمین ها 
سنددار و قطعه بندی شوند اما تا به امروز نه تنها تکلیفشان مشخص نشده بلکه 
مسئولان اداره کل تعاون استان زنجان می گویند: شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان 
خدابنده باید بگوید بر اساس کدام بند قانونی؛ در شهرستان دیگری، زمین خریداری 
اعضای  به  فرهنگی  اعضای  وکالت«  »حق  انتقال  گونه  هر  طرفی  از  است؟  کرده 
غیرفرهنگی مشکل قانونی دارد، ذی نفعان هم که معتقدند گیر قانون بازی برخی از 
اعضای هیئت مدیره ها و اداره تعاون افتاده اند، معتقدند: هیئت مدیره وقت؛ »تخلف« 
به موقع  اداره تعاون است »تخلف«کرده که  این  بلکه »ندانم کاری« کرد!  نکرده؛ 

نظارت نکرده است!
در حال حاضر یک هزار و ۳۰۸ شرکت تعاونی در استان زنجان فعالیت دارند. 

مسئولان اداره کل تعاون استان زنجان می گویند: برخی تعاونی ها در استان زنجان در 
مراجع قضایی مشکلاتی دارند یا اینکه در داخل خود تعاونی ها مسائلی به وجود آمده 
است که در ستاد ساماندهی تلاش ها بر این این متمرکز شد تا این مشکلات حل و 
فصل شود. پیش از این اعضای برخی تعاونی های مشکل دار دست به تجمعاتی می 

زدند ولی اکنون مسائل این تعاونی ها در مسیر حل شدن قرار گرفته است.
اما یکی از اعضای شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده در گفت وگو با صدای 
زنجان با اشاره به بلاتکلیفی اعضا از اواخر دهه ۹۰ در خصوص سنددار شدن زمین های 
خریداری شده توسط این شرکت در شهرک گیشای ابهر می گوید: امیدواریم با ورود 
ارگان های قانونی، زمین های خریداری شده در ابهر قطعه بندی و تفکیک شود تا 
شاهد تبدیل فیش ها به زمین  شویم! متاسفانه طرفین بحث )هیئت مدیره عزل شده 
و اداره تعاون( هر دو بر اجرای قانون تاکید دارند که به نظرم با ورود دستگاه قضایی، 

این قانون بازی ها هم تمام می شود.
  مسئولان اداره تعاون، نمی خواهند اراضی »گیشا« سنددار شده 

و قطعه بندی شود!
تقی مشایخی، مدیرعامل هیئت مدیره عزل شده شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان 
گیشای ابهر هم مدعی است: تعدادی از مسئولان ذیربط دولتی تمایلی برای تعیین 
تکلیف زمین های خریداری شده مربوط به ذی نفعان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان 
خدابنده در شهرک گیشای ابهر ندارند و با وجود پیگیری های چندین ساله هیئت 
مدیره عزل شده، ان هم از مراجع قانونی؛ در سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ چیزی به ثبت 
سند ۶ دانگ زمین های مدنظر این شرکت در ابهر نمانده بود که به مرحله قطعه 
بندی و تفکیک و پایان بلاتکلیفی ها برسد که با سنگ اندازی های اداره تعاون این 

مهم متوقف شد. 
مشایخی، فرهنگی بازنشسته آموزش و پرورش خدابنده استان زنجان که از سال 
۱۳۸۸ به عنوان رئیس هیئت مدیره و از سال ۱۳۹۱ به عنوان مدیرعامل شرکت 
تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده انتخاب شده است به صدای زنجان می گوید:  ۳ 
مورد پروژه موفق به تعداد ۱۶۵۰ قطعه زمین برای اعضای فرهنگی این شرکت واگذار 
شده و بخشی نیز در حال واگذاری است. این شرکت طبق روال قانونی جهت برگزاری 
مجمع و انتخابات هیئت مدیره در ۵ اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ آگهی دعوت به مجمع 
عمومی نوبت اول منتشر شده در روزنامه جمهوری اسلامی منتشر کرد و همچنین بر 
اساس مقررات قانونی نوبت دوم را  را در ۱۱ خردادماه  ۱۴۰۲ در روزنامه جمهوری 
اسلامی منتشر شد. بر اساس مقررات قانونی؛ نوبت دوم با حضور حدود ۳۰۰ نفر از 

اعضای این شرکت در تاریخ ۳۰ خردادماه ۱۴۰۲ نیز برگزار گردید.
طبق اظهارات مشایخی؛ طبق مهلت قانونی ۵ روزه پس از انتشار روزنامه نوبت اول، 
اسناد و مدارک کاندیدای تصدی هیئت مدیره شرکت به اتاق تعاون استان زنجان 
تحویل شد که کمیسیون ماده ۵ نیز طبق روال قانون صلاحیت نامزدهای کاندید 
شده را بررسی و طی نامه شماره ۱۴۰۲.۱۵۵ مورخ ۳۰ اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ اعلام 

کرده است. 
گفتنی است؛ مجمع نوبت دوم با استناد به این نامه و با حضور نمایندگان اداره کل 

تعاون استان زنجان و اداره تعاون شهرستان خدابنده برگزار شده است. 
مشایخی در اظهارات قابل تامل می گوید: با اکثریت آرا در ترکیب قرار گرفته است. در 
۵ تیرماه ۱۴۰۲ جهت ثبت اعضای هیئت مدیره مراجعه کرده اما اداره تعاون از تائید 
اعضا جهت ثبت، استنکاف کرده و اعلام شده که صلاحیتم مورد تائید نیست. سؤال 
این جاست که چطور قبل از برگزاری مجمع در زمان مهلت قانونی و پس از بررسی و 
استعلام ار مراجع قانونی صلاحیتم مورد تائید بوده است اما پس از برگزاری مجمع و 

انتخابم به عنوان یکی از اعضای هیئت مدیره، صلاحیتم رد شده است؟ 
او مدعی است: برخی از مسئولان اداره کل تعاون استان زنجان از جایکاه و مقام خود 
سواستفاده کرده و به جای رسیدگی قانونی به مطالبات هیئت مدیره ، مغروضانه و 
بدون هیچ دلیل و مدرکی این اقدام نامتعارف را انجام داده اند! از طرفی ادارات متولی 
در زمینه برگزاری مجامع شرکت؛ آسیب اصلی و زیان جیران ناپذیر که متوجه اعضا 
خواهد بود، را به این شرکت وارد کرده اند که سبب نارضایتی اعضا و ذی نفعان شده 

است که هر گونه مسئولیتش بر عهده اداره کل تعاون خواهد بود.
اینکه  بیان  با  قبلی  خدابنده  فرهنگیان  تعاونی  شرکت  مدیره  هیئت  مدیرعامل 
واریزی های تمامی یک هزار نفر از اعضا و ذی نفعان موجود است، به بررسی های اخیر 
صورت گرفته در خصوص مباحث مالی و حساب های شخصی هیئت مدیره  اشاره 
کرده و می گوید: در این بررسی ها هیچ مغایرت مالی بین دریافتی و پرداختی های 

هیئت مدیره وجود نداشت.
  هیئت مدیره عزل شده؛ »تخلف« نکرد؛ »ندانم کاری« کرد! 

اداره تعاون »تخلف«کرد که نظارت نکرد!
یکی از ذی نفعان فرهنگی که نامش نزد صدای زنجان محفوظ است، می گوید: حدود 
سال ۱۳۹۷-۱۳۹۸ بود که از طریق شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده به 
فرهنگیان شاغل در »بزینه رود«، »خدابنده« و »سجاس« اطلاع رسانی در خصوص 
فروش فیش های زمین در شهرستان ابهر صورت گرفت. حق عضویتی که پرداخت 
شده در حدود ۴۰۰ الی ۵۰۰ هزار تومان بود. گفته شد که قرار است ۱۸۰ متر زمین 
به اعضا بدهند، تا جایی که به یاد دارم علاوه بر خدابنده؛ بخشی از فیش ها را نیز 
ابهری ها خریداری کردند. به ما وعده خرید زمین در بازه زمانی یکساله را داده بودند. 
این فرهنگی با اشاره به اتمام زمان هیئت مدیره وقت و با توجه به شیوع کرونا اضافه 
می کند: در شرایط اضطراری و شیوع کرونا، امکان برگزاری انتخابات هیئت مدیره 
جدید شرکت تعاونی مسکن خدابنده نبود. پس از بلاتکلیفی حدود ۳ ساله؛ اداره 

تعاون با استناد به قانون بر لزوم برگزاری انتخابات تاکید کرد، تعداد شرکت کننده گان 
در انتخابات نیز کم نبود و جلسه مربوطه با حضور نمایندگان اداره تعاون برگزار شد و 
اعضای هیئت مدیره نیز انتخاب شدند اما در اسفندماه ۱۴۰۲ هیئت مدیره انتخابی؛ 

از سوی اداره تعاون؛ عزل شدند. 
این ذی نفع با اشاره به پیگیری های هیئت مدیره عزل شده و اقدامات مثبت آن ها در 
حل و فضل بخشی از زمین های دارای معارض اضافه می کند: با این وجود اداره تعاون 
که به نظر می رسد با یکی از مجریان هیئت مدیره شرکت مذکور، مشکل داشته باشد، 
مدارک را جهت ثبت در اداره شرکت ها تائید نکرد و ایراداتی را نیز وارد کرد. سؤالم 
این است، اگر حرف اداره تعاون درست است، چرا این شخص سال ها در ترکیب هیئت 
مدیره حضور داشته است؟ اگر این فرد بعدها دارای تخلف بوده است، چرا در انتخابات 
اخیر که نمایندکان اداره تعاون نیز حاضر بودند اجازه شرکت این فرد در انتخابات داده 
شد؟ چرا این اداره در این ۱۰ سال اقدامی برای کنار گذاشتن این فرد نکرده و درست 
زمانی که هیئت مدیره عزل شده پس از پیگیری های مکرر، به تفکیک و قطعه بندی 

زمین که آرزوی تمامی اعضا و ذی نفعان است؛ نزدیک می شد، کنار گذاشته شد؟
این عضو شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده در خصوص برخی از اظهارات 
مسئولان ذیربط که معتقدند برخی از اعضای هیئت مدیره عزل شده دارای تخلفاتی 
بوده اند؛ ادامه می دهد: به شخصه این موضوع را »تخلف« نمی دانم و اسمش را »ندانم 
کاری« می گذارم، چرا که اداره تعاون به عنوان ناظر و مرجع رسیدگی در این سال ها 
باید آن قدر نظارتش دقیق می بود که کار به اینجا نکشد! به نظرم اگر مشکلاتی در 
خرید زمین برای خداینده ای ها آن هم خارج از محدوده شهرستان )خرید زمین در 
ابهر( بوده است، باید اداره تعاون همان سال ورود می کرد و تماشاچی نمی شد! به نظرم 
ذی نفعان و اعضای شرکت گیر هیئت  مدیره ها و اداره تعاون افتاده اند که امیدوارم یک 

مرجع ذی صلاح به خاطر مردم هم که شده؛ پیگیر حقوق آن ها شود.
  اداره تعاون هیچ منفعتی از عزل و انتصاب هیئت مدیره  
شرکت های تعاونی نمی برد و دغدغه اش اجرای قانون است 

با این حال؛ طیب جعفری، مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان صراحتا 
به صدای زنجان می گوید: چند وقتی از زمان پایان زمان به روی کار بودن هیئت مدیره 
قبلی سپری شده بود، فرصتی برای برگزاری انتخابات قانونی نیز داده شد اما متاسفانه 
به علت وارد بودن برخی ایرادات به انتخابات که قابل چشم پو.شی هم نبود؛ اساسا 

نتوانستیم برای ثبت به اداره ثبت شرکت های تعاونی ارجاع دهیم. 
نهایتا با تدبیری که رد سطح شهرستان اتفاق افتاده است؛ هیئت مدیره انتصابی 
انتخاب و موظف شده اند در چارچوب قانون، انتخباتت تعاونی را برگزار کنند تا هیئت 
مدیره جدید مستقر شوند. اعضای حاضر در هیئت مدیره قبلی نیز می توانند در 
انتخابات پیش رو کاندید شده و رد صورت محرز بودن شرایط  صورت تمایل در 
مشکلی برای شرکت در انتخابات نخواهند داشت. این انتخابات نیز باید طی ماه های 

پیش رو برگزار شود.

به گفته مدیرکل تعاون استان زنجان؛ در حال حاضر هیئت مدیره انتصابی اعضا و 
ذی نفعان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده را پالایش می کنند تا افراد دارای 
شرایط برای شرکت در انتخابات و رای دهندگان )کاندیدا و افراد دارای حق رای( را 
استخراج کنند تا زمینه برای برگزاری انتخابات مهیا شود. پس از ان هیئت مدیره 
جدید موظف به پیگیری حقوقی مشکلات مربوط به زمین و سایر موارد از طریق 

مراجع قانونی می شود.
جعفری هر گونه منفعت اداره تعاون شهرستان خدابنده و اداره کل تعاون استان زنجان 
از کنار گذاشتن هیئت مدیره قبلی و به روی کار آمدن هیئت مدیره انتصابی را رد 
کرده و می گوید: اداره تعاون هیچ منفعتی از عزل و انتصاب هیئت مدیره  شرکت های 
تعاونی نمی برد و دغدغه اش اجرای قانون است. آخرین جلسه برگزار شده در دفتر 
فرماندار خدابنده بوده است و مفاد گفت وگوی مطرح شده نیز متفاوت از اظهارات 

برخی از متولیان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده بوده است. 
تاکید می کنم هیئت مدیره انتصابی با هماهنگی دستگاه نظارتی شروع به کار کرده اند 

و در حال طی کردن فرآیند برگزاری انتخابات هیئت مدیره جدید شرکت هستند.
  عجله در عزل هیئت مدیره شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان

 خدابنده برای چه بود؟
اما تقی مشایخی، عضو هیئت مدیره عزل شده شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان 
خدابنده می گوید: هیئت مدیره انتصابی شرکت بدون اینکه هیئت مدیره قبلی در 
جریان بوده باشد، روی کار امده است. اگر ادعای تخلف هیئت مدیره عزل شده نیز 
بود باید مجمع فوق العاده برگزار می شد و پس از بررسی مدارک و مستندات؛ هیئت 
مدیره بر اساس مصوبه مجمع فوق العاده و با بررسی اداره تعاون و با رای دادگاه صالحه، 
هیئت مدیره مذکور عزل و هیئت مدیره انتصابی روی کار می آمد اما متاسفانه اداره 

تعاون این اقدام را بدون اطلاع یک هزار ذی نفع و عضو شرکت، انجام داد. 
مشایخی با اشاره به اینکه هیئت مدیره بدون دریافت اخطاریه و ناگهانی، عزل و کنار 
گذاشته شده اند، بر لزوم پیگیری حقوق هیئت مدیره عزل شده و تک تک ذی نفعان 
شرکت به علت توقف در روند پیگیری مطالبات آن ها به بهانه تعیین تکلیف انتخابات 

پیش رو تاکید می کند.
  شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده باید بگوید بر اساس 
کدام بند قانونی؛ در شهرستان دیگری، زمین خریداری کرده است

طیب جعفری، مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان در گفت وگو با صدای 
زنجان می گوید: برخی از تعاونی های مشکل دار استان که عمده آنها در حوزه مسکن 
بودند،  سال ها دچار مشکلات و مسائلی بودند که با برنامه ریزی صورت گرفته خیلی 

از آنها حل و فصل شد. 
خوشبختانه طی ۲ سال گذشته با تشکیل ستاد ساماندهی تعاونی های مهم و مشکل 
دار استان، پیگیری مشکلات این تعاونی ها به صورت فرا دستگاهی در استان در 

دستور کار قرا گرفت که تاکنون نتایج خوبی در پی داشته است.

وی در خصوص سنگ اندازی این اداره در انجام وظیفه قانونی هیئت مدیره شرکت 
تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده عنوان می کند: سازوکارهای شرکت های تعاونی 
استان زنجان به صورت »شکلی« از سوی اداره تعاون مورد بررسی قرار می گیرد به این 
معنی که اگر زمان برگزاری انتخابات شرکت ها دیر شده باشد یا در خصوص صحت 
انتخابات موردی باشد، اداره تعاون و اتاق تعاون ورود می کنند که نتایج خوبی نیز به 

همراه داشته است. 
در مورد تعیین تکلیف اراضی خارج از محدوده که تعدادی از تعاونی ها با آن سرو کار 

دارند، توسط حوره عمرانی؛ مورد بررسی قرار می گیرد.
 در مورد شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده نیز باید صراحتا بگویم که این 
تعاونی به لحاظ شکلی مشکلاتی دارد و در بازه زمانی، زمینی خارج از محدوده تعریف 
شده تعاونی، خریداری کرده است که اولا تعیین تکلیف این اراضی حتی کسانی که 
در آن موقع این فیش ها را خریداری کرده اند؛ نمی دانستند که تا این حد سخت و 

دشوار خواهد بود.
جعفری ادامه می دهد: صرف نظر از این که »خرید زمین« قانونی بوده است یا خیر 
که اداره تعاون »گزارش دهنده« و »پیگیری کننده« است و مرجع تشخیص نیست و 
دستگاه قضایی باید این موضوع را بررسی کند که البته به این مورد ورود نیز کرده اند. 
شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده که در شهرستان دیگری نسبت به خرید 
اقدام کرده است برای رفع این مشکل باید یکسری راه های قانونی را طی کند که 

نیازمند بررسی حقوقی است. 
البته اداره کل تعاون نیز با دیدگاه »حمایتی« و در راستای خدمت به ذی نفعان با 
این موضوع برخورد خواهد کرد هر چند اقدام کسانی که دست به این اقدام زده اند را 
تائید نمی کنیم اما به هر هر حال نگاه مان »حل مسئله« است و »مچ گیرانه« نیست 
و خوشبختانه دستگاه قضایی ورود کرده و در این زمینه تابع نظر سیستم قضایی 

هستیم.
  هر گونه انتقال حق وکالت اعضای فرهنگی
 به اعضای غیرفرهنگی مشکل قانونی دارد

در  خدابنده  فرهنگیان  مسکن  تعاونی  فیش های شرکت  از  بخشی  می  شود  گفته 
خصوص زمین های شهرگ گیشای ابهر به افرادی غیر از فرهنگیان فروخته شده است.

طیب جعفری؛ مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان با اشاره به اساسنامه 
شرکت های تعاونی و ضوابط قانونی می گوید: شرکت تعاونی موظف به ارائه خدمات 
به اعضای خود است و خارج از آن »خلاف مقررات« است. طبق قانون بخش تعاون؛ 
وقتی قرار است انتخاباتی برگزار شود، اعضای دارای صلاحیت  برای »کاندید شدن« و 
»حق رای« پالایش می شوند و اعضایی که واحد یا زمین و امتیاز خود را فروخته اند، 

طبعا از حضور در انتخابات منع می شوند.
جعفری در پاسخ به اعضای غیرفرهنگیِ خریدار فیش های اراضی گیشای ابهر )اعضای 
فروشنده  وکالت  با حق  فرهنگیان مسکن خدابنده( که می گویند  تعاونی  شرکت 
فیش ها؛ »حق رای« دارند، به صدای زنجان می گوید: عضو فرهنگی به عضو فرهنگی 
دیگر می تواند »حق وکالت« دهد و انتقال وکالت باید در این قالب باشد در غیر این 

صورت قابل قبول نیست. 
با توجه به اینکه چنین نواقصی )حق وکالت اعضای فرهنگی به اعضای غیرفرهنگی( در 
انتخابات قبلی بوده است؛ بدنه کارشناسی به این جمع بندی رسیده است که انتخباات 

برگزار شده؛ قابلیت ارجاع به اداره ثبت نداشته است.
  مشکلات شرکت تعاونی مسکن خدابنده »کدخدامنشی«

 حل شدنی نیست؛ ذی نفعان حقوق خود را از مراجع قانونی پیگیری کنند
برگزاری  به  با اشاره  با صدای زنجان  تاراسی، فرماندار خدابنده در گفت وگو  جواد 
جلسات متعدد با نمایندگان ذی نفعان شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان خدابنده در 
خصوص شهرک گیشای ابهر عنوان می کند: معارضین بسیاری احتمالا برای مالکیت 
این زمین ها ادعا خواهند کرد و برای رفع این مشکلات نیازمند ورود مرجع قانونی 
هستیم. در محدوده و یا خارج از محدوده بودن زمین های خریداری شده باید مورد 
زمین  که  نیست  مشخص  و  است  »مشاع«  زمین ها  طرفی  از  گیرد.  قرار  بررسی 
ذی نفعان دقیقا در کدام نقطه و موقعیت جغرافیایی زمین واقع شده است. شرکت 
تعاونی معتبر و دارای مجوز باید مسائلی از این دست را در کمیسیون های تخصصی 

مربوطه پیگیری کند.  
اعضا به تنهایی نمی توانند مشکلات مذکور را پیگیری کنند، باید یک تشکل قانونی 

نظیر شرکت تعاونی؛ این مسائل را بررسی کند. 
از این رو جلسه تشکیل شد و مقرر شد شرکت تعاونی قانونی، جهت اقدامات مورد 
تاکید قانون، مشکلات ذی نفعان را مورد پیگیری قرار دهد. بر این اساس ۵ نفر بر 
اساس سوابق گذشته در قالب هیئت مدیره انتصابی از سوی اداره تعاون انتخاب شدند. 
اگر افراد و اشخاص به این اقدام مسئولان اداره تعاون ایراداتی دارند و مدعی تخلف 
اداره مذکور هستند؛ از طریق مراجع قانونی و ذی صلاح )دستگاه قضایی و یا واحد 

بازرسی وزارت تعاون( می توانند، مسائل را پیگیری کنند.
تاراسی در پاسخ به سؤالی مبنی بر »عدم ورود به موقع متولیان و ناظران قانونی به 
موضوع وعده واگذاری زمین های گیشای ابهر به ذی نفعان و خرید و فروش فیش  هایی 
که حتی موقعیت زمین ها مشخص نیست و به مرحله قطعه بندی نرسیده است و بنا 
به گفته ذی نفعان پروژه مذکور هچنان این فیش ها در حال خرید و فروش هستند. 
نشان از کوتاهی متولیان امر نمی تواند باشد؟«، به صدای زنجان می گوید: برخی از 
تعاونی ها مشکلاتی را ایجاد کرده اند و همین الان نیز در حال خرید زمین هستند 
که باید دستگاه مربوطه و متولیان امر تدبیری بیاندیشند و از ابتدای کار، از این اقدام 

غیرقانونی و نامتعارف برخی از تعاونی ها ممانعت کنند.
وی می گوید: باید قبول کنیم که برخی از شرکت های تعاونی دست به کلاهبرداری 
می زنند که باید اقدامات پیشگیرانه برای این موضوع از سوی دستگاه های ذیربط 
صورت گیرد. فرمانداری خدابنده نیز به موضوع بلاتکلیفی ذی نفعان شرکت تعاونی 
مسکن فرهنگیان خدابنده در خصوص زمین های شهرک گیشای ابهر ورود کرد و تنها 
راه حلی که پیشنهاد کرد این بود »اعضا برای پیگیری حق و حقوق خود به دستگاه 
ذی صلاح مراجعه کنند، چرا که مسائل حقوقی باید از مسیر قانونی پیگیری شود نه 
به صورت کدخدامنشی! که البته در ابتدا متولی و مرجع رسیدگی نیز اداره کل تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی استان زنجان است.
 فرماندار خدابنده تاکید می کند: به عنوان شخص بی طرف که خود و نزدیکانش در 
هیچ یک از شرکت های تعاونی به ویژه شرکت تعاونی مسکن؛ حتی یک ریال منفعتی 

ندارند، تنها راه حلم همین بوده و هست.«



شنبه  ۱  اردیبهشت    ۱۴۰۳   *   سال بیست وسوم   *   شماره ۲۶۰۰ روز��] فرهنگ و هنر   [۴

 خبر 
بررسی سه سریال پر حاشیه؛

انگشت  اتهامی که به سمت سعید آقاخانی، جواد عزتی 
و محسن تنابنده گرفته شد

 صداوسیما عذرخواهی کند

افزایش موسسات فرهنگی در مناطق محروم
  حمایت ویژه بنیاد رودکی از مفاخر موسیقی

خبر آنلاین/ این روزها چند خبر درباره این ماجرا شنیده ایم 
اعتراض  به ساخت »نون.خ 5«  نسبت  مردم کرمان  که 
کردند و بخشی از این سریال را توهین به خود دانستند 
و رئیس کمیسیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای شهر 
کرمان درباره این مسئله واکنش نشان داد و گفت: »افکار 
عمومی مردم شهر کرمان با تاریخ چندین هزار ساله و به 
عنوان پایتخت مقاومت از آنچه که تحت عنوان سریال طنز 

در صداوسیما پخش شده جریحه دار است.«
محمد امینی زاده ادامه داد: »مردم بسیار دلگیر هستند از 
اینکه صداوسیما به جای اینکه نمایشگر همۀ فرهنگ ها 
باشد متاسفانه خلاف این موضوع را رقم زده است. کمترین 
انتظار مردم استان از صدواسیما و مدیران انقلابی آن این 
است که نسبت به این موضوع واکنشی بجا نشان دهند 
و از تصویرسازی نابجایی که در رسانه ملی اتفاق افتاده و 
باعث ناراحتی مردم کرمان شده عذرخواهی شود و جبران 

مافات کنند.«
 کرمان شهر مفاخر است

نایب رئیس شورای شهر کرمان نیز در همین زمینه گفت: 
ما به عنوان خدمتگزاران مردم از اقدامات هنری استقبال و 

تشویق می کنیم ولی شادی به چه قیمت؟
محمدرضا کمساری بیان کرد: »تذکر جدی به دکتر جبلی 
رئیس رسانه ملی، مسئولان شبکه یک و تهیه کننده این 
مجموعه تلویزیونی دارم. به نمایندگی از مردم کرمان از این 
تریبون اعلام می کنم بهتر است کرمان در مرحلۀ اول به 

شما عزیزان معرفی شود.«
آقای جبلی، شاید شما شناخت  داد: »جناب  ادامه  وی 
این دلیل  به  باشید، شاید هم  نداشته  از کرمان  دقیقی 
است که بعد از چند سال مسئولیت در رسانه ملی به این 
استان سفر نکرده اید. کرمان شهر مفاخری مثل هوشنگ 
مرادی کرمانی، طاهره صفارزاده، ایرج بسطامی و ... است. 
از همه مهم تر کرمان شهر علمدار انقلاب، سپهبد شهید 
سلیمانی است و درست نیست با وجود این همه مفاخر 
از  معرفی شود.  این گونه  ثبت جهانی  اثر  با 1۰  استانی 
مسئولان می خواهم برای جبران این اتفاق در مرحله اول از 
مردم کرمان عذرخواهی کنند و در مرحله دوم در راستای 
جبران این اتفاق، سریالی در همین سطح به ظرفیت های 

کرمان بپردازد.«
 کار رسانه ملی ایجاد فرهنگ متعالی است

رئیس شورای شهر کرمان نیز گفت: »کار تمامی رسانه ها 
به ویژه رسانه ملی ایجاد فرهنگ متعالی در سطح جامعه 

است نه اینکه آسیب های اجتماعی را عادی انگاری کند.«
علیرضا نادری ادامه داد: »نظری که اعضای شورا درباره 
سریال »نون خ« بیان کردند، نظر قطعی تمامی اعضای 

شورا و کل مردم این استان است.«
طی روزهای اخیر برخی کارشناسان استان کرمان نیز در 
فضای مجازی نسبت به برخی سکانس های این سریال 

اعتراض کرده بودند.
به مردم  احترام  ادای  با  یادداشت  این  مهدی فرجی در 
شریف و نجیب کرمان و گرامیداشت یاد و خاطره شهدای 
حاج  مقام  والا  شهید  ویژه  به  کرمان  استان  گرانقدر 
ساختن  از  ما  قصد  »همه  است:  نوشته  سلیمانی  قاسم 

سریال»نون خ« این است که بتوانیم ظرفیت های فرهنگ 
به تصویر بکشیم و یک هم دلی  را  اقوام  غنی و متعالی 
بین اقوام و قومیت های ایران نشان بدهیم و به واسطه این 
ظرفیت بتوانیم ضمن ارتقای فرهنگی، لحظات بسیار خوب 
و نشاط آور و سرگرم کننده ای را برای مردم عزیزمان ایجاد 
کنیم و در عین حال مخاطبان را با این ظرفیت های غنی 
قومیت های عزیز آشنا کنیم و محبت و هم دلی و صمیمیت 

را بین آحاد مردم ایران ایجاد کنیم.«
در این چهار فصل گذشته همه تلاش سریال »نون خ« این 

بوده و خوشبختانه پاسخ مناسب هم دریافت کرده است.
ما در سریال »نون خ« همه اقوام را نشان دادیم که در 
کناریکدیگر در صلح و صفا و آرامش زندگی مسالمت آمیزی 
دارند. پس آن چه که در یکی از قسمت های فصل پنجم 
سریال »نون خ« باعث بروز بعضی سوءتفاهم ها شده است 

صرفا ناشی از یک برداشت نادرست است.
به ظاهر  فرد  »نون خ«  از سکانس های سریال  یکی  در 
دامپزشکی نشان داده می شود که هیچ تخصصی ندارد و 
فقط به حیوانات علاقه مند است و متاسفانه گرفتار مصرف 
مواد مخدر است و گفته شده که این فرد کرمانی است و 
به همین دلیل اهانت به مردم شریف کرمان صورت گرفته 

است.
البته آن چه که باعث به وجودآمدن این اشکال شده است 
نمایش فلشی در مسیر حرکتی شخصیت های سریال به 
سمت کرمان است در حالی که زمان رودررویی بازیگران 
 ۹۰۰ حداقل  دامپزشک  ظاهر  به  نقش  با  سریال  این 
کیلومتر قبل از کرمان است و اگر دقت کنیم همان چند 
ساعت اولی که شخصیت های سریال از کردستان خارج 
می شوند با این فرد روبه رو می شوند. بنابراین محل وقوع 
از طرفی آن فرد و  ندارد  به کرمان  داستان هیچ ربطی 

همچنین همسر و پسرش هم نیز لهجه کرمانی ندارند.
کرمان  به  اولین بار  برای  زمانی  سریال  شخصیت های 
ماشین  نیمه های شب  کرمان  نزدیکی  در  که  می رسند 

آن ها خراب شده تا اینکه یک فرد اهل کرمان با تراکتور 
خود از راه می رسد و به آن ها کمک کرده و آن ها را به هتل 

می رساند و هیچ کرایه ای هم دریافت نمی کند.
برخورد کارکنان  از  نیز  به هتل  بازیگران  ورود  زمان  در 
هتل در کرمان تا حضور در نمایشگاه صنایع دستی استان 
کرمان تمامی تصاویر و دیالوگ ها نشان از هم دلی، برخورد 
محترمانه و نشاط و شادمانی است و کرمان به عنوان یک 
استان فرهنگی با مردمی خون گرم و پایتخت صنایع دستی 
معرفی شده است. کما اینکه تمامی اقوام در سایه پرچم 
جمهوری اسلامی یک دل و صمیمی در حال شادی نشان 
داده می شوند که همین امر استقبال مخاطبان را به دنبال 

داشته است.
از طرف دیگر رفتار و منش کیوان )سیروس میمنت( به 
نوع کاراکتر وی ارتباط دارد و به هیچ عنوان ارتباطی به 
رفتار افراد دیگر و شهرهای مختلف ندارد و از فصل اول هم 
این رفتارهای ناپسند از وی دیده می شود که اتفاقا همواره 
تقبیح هم می شود؛ هر چند در پایان این فصل از سریال 

این شخصیت متحول می شود.«
از  خود  یادداشت  پایانی  بخش  در  فرجی  مهدی 
ادای  تاسف کرد و ضمن  ابراز  ایجادشده  سوءتفاهم های 
سازندگان  کرد:  تاکید  کرمان  شریف  مردم  به  احترام 
سریال»نون خ« هرگز و به هیچ عنوان قصد جسارت به 
مردم  جمله  از  استانی  هیچ  ملی  و  فرهنگی  ارزش های 
عزیز استان کرمان را ندارند، بلکه تلاش ما ادای احترام 
به قومیت های مختلف بوده است و اساسا هدف اصلی این 
سریال ایجاد وحدت و هم دلی بین قومیت ها و تکریم و 

تجلیل آن ها است.«
 »سرزمین مادری« و یک اعتراض ده ساله

این ماجرا اما اولین باری نیست که رخ می دهد، به ده سال 
قبل بازگردیم، روزی که چند قسمت از یک سریال ۶۶ 
قسمتی، در سوم آبان سال ۹2 روی آنتن تلویزیون رفت. 
و گمان  بود  قبول  قابل  بسیار  ابتدا  ای که در  مجموعه 

می رفت که قرار است اثر تاریخی خوبی را برجای بگذرد 
اما با پخش ۴ قسمت از این مجموعه، اعتراضاتی علیه این 

سریال در خوزستان آغاز شد.
این اعتراضات با اظهار نظر نمایندگان اسلامی خوزستان 
در مجلس شورای اسلامی همراه بود. در این اعتراضات ۷۰ 
نفر از نمایندگان تمام اقوام ایرانی )ترک و لر و کرد و بلوچ 
و عرب و..( مجلس شورای اسلامی، با بیانیه ای خواستار 
بختیاری  مردم  به  صداوسیما  مکرر  توهین های  توقف 
شدند. گرچه سازندگان سریال و همچنین عباس سلیمی 
نمین، مشاور تاریخی، از این مجموعه دفاع و اعلام کردند 
که از دیدگاه آن ها توهینی به ایل بختیاری نشده است، 
اما این تلاش ها راه به جایی نبرد. ضرغامی رئیس وقت 
سازمان صداوسیما به خوزستان سفر کرد و ضمن دلجویی 
و عذرخواهی از مردم این استان و ایل بختیاری، حذف 

قسمت هایی را داد که باعث اعتراض آن شد.
پس از این اعتراضات، این مجموعه با استدلال هایی مانند 
که  آنچه  همچنین  و  زن  بازیگران  پوشش  در  بازنگری 
نارضایتی از صدا و سیما از کم رنگ بودن نقش جریانات 
پخش  می خواند،  را   135۷ انقلاب  پیروزی  در  اسلامی 
می کند، با تأخیر روبرو می شود تا برخی از صحنه های آن 

دوباره فیلمبرداری می شود.
 پس از فیلم برداری، تیزر این سریال از شبکه سه سیما 
از مهر 13۹۶ مجدد پخش شود  بود  قرار  و  پخش شد 
اما باز هم پخش نشد تا امروز که خبر رسیده است که؛ 
به  مادری«  »سرزمین  مجموعه  رایگان  آنلاین  پخش 
کارگردانی کمال تبریزی، نویسندگی علیرضا طالب زاده و 
تهیه کنندگی محمد مسعود و از چهارشنبه 5 مهر 1۴۰2، 
به صورت دو قسمت در هفته از سایت و اپلیکیشن تلوبیون 

آغاز شد و بعدش هم در تلویزیون به نمایش درآمد.
  اعتراض به »پایتخت ۳«

سری های اول سریال »پایتخت« درست پیش از اینکه تا 
این اندازه محبوب شود در فصل سوم، 5۰ نفر از مردم 
مازندران در انتقاد به پخش سریال »پایتخت 3« مقابل 
خواستار  و  کردند  تحصن  و  تجمع  مازندران  استانداری 
توقف پخش سریال شدند. این عده نسبت به ادبیات بکار 
گرفته شده در این سریال، تمسخر و هجو موجود، انعکاس 
ناآشنایی  و  مازندران  نادرست سنت ها و آداب و رسوم 
تولیدکنندگان با فرهنگ استان اعتراض داشته و خواهان 

توقف پخش آن شدند. 
سوادکوه،  قائمشهر،  مردم  نماینده  حسینی  هادی  سید 
جویبار و سیمرغ در پیگیری خبرنگار مهر درباره سریال 
»پایتخت 3« با بیان اینکه این سریال هدف و پیام ندارد، 
گفت: »هزینه هایی که برای این سریال شده است در واقع 
صرف سرمایه های نظام است بدون اینکه فایده آموزنده 

ای داشته باشد.
 این سریال هیچ پیامی را دنبال نمی کند و اصالت ندارد 
و وقتی موضوعی اصالت ندارد، نمی توان به جزییات آن 
پرداخت. او با اشاره به اینکه در این سریال موارد مثبتی از 
جمله احترام به خانواده و بزرگترها وجود دارد، گفت: این 
نکات مثبت به برخی زوائدی آمیخته شده که آسیب زا 

است.

ایسنا/ وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر اهمیت عدالت 
اکران  بسته  نظیر  موضوعاتی  درباره  حال  عین  در  فرهنگی 
سینماها، دعوت از وزرای تعدادی از کشورها برای حضور در 
نمایشگاه کتاب، حمایت از مفاخر موسیقی و... توضیحاتی ارائه 

کرد.
محمدمهدی اسماعیلی در مراسم گرامیداشت هفته هنر انقلاب 
اسلامی«  انقلاب  هنر  معرفی »چهره سال 1۴۰2  و  اسلامی 
که برگزار شد با تبریک اعیاد گذشته و پیروزی بزرگ جبهه 
برای  را  بزرگی  افتخار  ما  مقاومت، گفت: خون پاک شهدای 
جهان اسلام آفرید. انشاالله با پیروزی کامل جبهه مقاومت و 
برافراشته شدن پرچم توحید در مسجد الاقصی، به زودی نماز 
وحدت را به امامت رهبر انقلاب در این مکان مقدس برگزار 

کنیم.
او با بیان اینکه در ایامی که به نام هنر انقلاب اسلامی نام گذاری 
با یاد و خاطره شهید آوینی در حال  شده است این مراسم 
برگزاری است، اظهار کرد: از دوستان و همکارانمان در سازمان 
تبلیغات اسلامی و حوزه هنری که امسال هم موفق به برگزاری 

این رویداد مهم شدند تشکر می کنیم. فلسفه شکل گیری حوزه 
هنری که شاید مهمترین معمار آن رهبر انقلاب هستند، کاملا 
مشهود است. این نهالی که با دستان رهبر انقلاب در محیط 
انقلاب اسلامی پرورش یافته به شجره طیبه ای تبدیل شده 
که شاخ و برگ های آن همه مشتاقان را زیر سایه خود جای 

داده است.
اسماعیلی افزود: هنرمندان اصیل در شاخه های مختلف هنری 
رشد کرده و به اعتلا رسیده اند. در سینما، هنرهای تجسمی، 
هنرمندان  از  پرتوانی  جمع   هنری  رشته های  سایر  و  شعر 
اختیار  در  هنری  فرهنگی  فضای  و  کرده اند  رشد  تاثیرگذار 

جریان متعهد به آرمان های انقلاب اسلامی است.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی بیان کرد: شاید دهه های 
قبل رسیدن به این نقطه، محال به نظر می رسید، اما بحمدالله 
با اهتمامی که  وجود داشت و حضور چهره های شایسته، این 
مسیر سخت، هموار شده است. البته تا رسیدن به نقطه مطلوب 

فاصله داریم.
وزیر فرهنگ گفت: نقطه مطلوب همان ترسیمی است که امام 

راحل در پیام معروف خود به عنوان هنر متعهد برای جامعه 
فرهنگی هنری ترسیم کرده اند، آنجا نقطه آرمانی است و به 
دست توانای شما هنرمندان اصیل و شما که دلتان به عشق 
آرمان های بلند نهضت امام می تپد فتح این قله نزدیک خواهد 
بود. وی افزود: به اوراح شهدای مقاومت، انقلاب و شهدای مظلوم 
غزه که الهیات جدید مقاومت را در چشمان جهانیان ترسیم و 
آیات استقامت را تفسیر کردند درود می فرستیم. انشاالله این 
نهضت با خون پاک شهدای عزیزمان به پیروزی کامل خواهد 
رسید و از خداوند متعال می خواهیم پرچم این نهضت حسینی 

را به دست رهبر انقلاب به صاحب اصلی آن برساند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه این مراسم در جمع 
برای حضور در  از کشورها  تعدادی  خبرنگاران، گفت: وزرای 

نمایشگاه کتاب تهران دعوت شده اند. 
وی درباره سطح مقامات هندی که برای حضور در نمایشگاه 
بین المللی کتاب تهران دعوت شده اند، بیان کرد: از چند کشور 
در سطح وزیر دعوت کرده ایم و باید جلوتر رویم تا مطمئن 
شویم حضورشان قطعی شده است یا خیر. این مسئولان از 

کشورهای دوست و همسایه هستند.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی درباره تعدد ساختار با ایجاد 
سازمان پویانمایی، گفت: بستگی به این دارد که بنیاد پویانمایی 
با چه هدفی تشکیل شود؛ ما مخالف اضافه کردن سازمان ها 
هستیم به همین دلیل این اقدام به شکل مختصر انجام می شود 
و ما حوزه تنظیم گر، نظارتی و حوزه حامی را پدید می آوریم. 
آن چیزی که امروز برای وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
برنامه هفتم توسعه تعیین شده، نیازمند جایگاه مترقی است 
که بتواند این ماموریت را انجام دهد. وی با اشاره به اینکه در 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ساختار مستقلی برای پویانمایی 
وجود نداشت، اظهار کرد: مجبور شدیم چنین اقدامی انجام 
دهیم و این یعنی اینکه اقتضائات جدید حکمرانی را پذیرفته ایم. 
فیلم پویانمایی ساخته شده توسط ما افتخار آفرینی می کند. در 
حوزه اقتصاد فیلم و فرهنگ نمونه هایی که در خارج از کشور 
به نمایش درآمد نیز داشتیم و همه این ها نشان دهنده وجود 
ظرفیت بالای این حوزه است که این بنیاد کمک می کند این 

ظرفیت افزایش یابد.

توسط شورای عالی انقلاب فرهنگی؛

سند ملی »سبک پوشش اسلامی ایرانی« تصویب شد

معرفی داوران مستند و نماهنگ جشنواره ملی فیلم اقوام ایرانی

مهر/ سند ملی »سبک پوشش اسلامی ایرانی« توسط شورای عالی انقلاب فرهنگی تصویب شد.
اعضای شورای عالی انقلاب فرهنگی ضمن تصویب اولیه سند ملی »سبک پوشش اسلامی ایرانی« 
بر ضرورت اقناع سازی، رفع شبهات نسل جوان و تبیین اهمیت موضوع عفاف و حجاب در کنار 

الزام به رعایت قانون در این زمینه تاکید کردند.
در نخستین جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی در سال 1۴۰3 که به ریاست ابراهیم رئیسی 
برگزار شد، گزارش عملکرد یک ساله شورای انقلاب فرهنگی از جمله ۹۹ مصوبه این شورا در 
سال گذشته در حوزه مسائل فرهنگی، اجتماعی، تعلیم و تربیت و علم و فناوری مورد بحث و 

بررسی قرار گرفت.
همچنین »واگذاری تنظیم بازار کسب و کارهای بازی محور به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی« و 
»واگذاری مأموریت بزرگداشت سنت دانشگاهی و نظام آموزش عالی ایران به دانشگاه تهران« از 

جمله مصوبات جلسه امروز شورای عالی انقلاب فرهنگی بود.
در این جلسه مباحث مفصلی نیز درباره موضوع عفاف و حجاب مطرح و بر ضرورت اقناع سازی، 
رفع شبهات نسل جوان و تبیین اهمیت موضوع در کنار الزام به رعایت قانون در این زمینه به ویژه 
در ادارات دولتی و همچنین اجرای وظایف دستگاه های فرهنگی و آموزشی در حوزه عفاف و 

حجاب تاکید شد.
در همین راستا مقرر شد دستگاه های مسئول در حوزه عفاف و حجاب تا هفته آینده برنامه های 
اجرایی، ایجابی و فرهنگی خود را که در حوزه وظیفه شورای عالی انقلاب فرهنگی است، جهت 

بررسی و تصویب به دبیرخانه این شورا ارایه کنند.

برنا/  ۶۷فیلم مستند و 12 نماهنگ در جشنواره ملی فیلم اقوام ایرانی فرصت دریافت جایزه دارند.
احمد الستی، پوران درخشنده، مهرداد زاهدیان، آرش لاهوتی و پریوش نظریه، داوران بخش 

مستند و نماهنگ نخستین دوره این رویداد سینمایی هستند.
آثار مستند و نماهنگ از شهرهای مختلف ایران چون تبریز، اراک، قدس، تهران، ساری، کرمانشاه، 
خرم آباد، آبادان، طالقان، شیراز، ایلام، اندیشه، اردبیل، ارومیه، پاوه، بیرجند، همدان، دشتستان، 

بندرعباس، قلعه  گنج، مشهد، اهواز، مهاباد، طوالش، کهنوج، مریوان و... انتخاب شدند.
احمد الستی پژوهشگر سینما، مترجم و استاد دانشگاه، علاوه بر فعالیت های پژوهشی، سابقه 
عضویت در هیات داوران جشنواره های مختلف از جمله فیلم کوتاه تهران، رشد، سینما حقیقت 

و... را دارد.
پوران درخشنده کارگردان، فیلم نامه نویس و تهیه کننده، فعالیت سینمایی  خود را با فیلم سینمایی 
»رابطه« در سال 13۶۴ آغاز کرد. ازجمله آثار او می توان به »پرنده کوچک خوشبختی«، »عبور 
فریاد  دخترها  و »هیس!…  ابدی«  مرز«، »رؤیای خیس«، »بچه های  بدون  غبار«، »عشق  از 

نمی زنند« اشاره کرد.
مهرداد زاهدیان کارگردان و مستندساز و سازنده آثاری چون »میدان بی حصار«، »حلقه های 
گمشده«، »میدان نقش جهان«، »مسیح در جلفا«، »پاسارگاد«، »نقش رستم«، »تخت جمشید«، 

»خاطرات روی شیشه«، »ارگ بم«، »نقاشی«، »آسمان باران« و »سپیده« است.
آرش لاهوتی کارگردان، فیلمنامه نویس، تدوینگر و مستندساز است. او فیلم های مستند »دو ممیز 
چهل  و هفت«، »راننده و روباه«، »پهلوان و خرقه«، »آبی کم رنگ« و فیلم سینمایی »روزهای 

نارنجی« را در کارنامه دارد.
پریوش نظریه بازیگر، مستندساز و عکاس، برای بازی در فیلم »پدر« به کارگردانی مجید مجیدی 
برنده جایزه بهترین بازیگر نقش مکمل زن از جشنواره فیلم فجر شد. او کارگردان فیلم های مستند 

»نزدیک تر از نفس«، »سوتماگ«، »هورامان« و »کولی ها« است.

موج رسا/ رئیس میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی خدابنده از بازدید بیش از 3۰هزار 
نفر از جاذبه های تاریخی، فرهنگی و توریستی خدابنده از ابتدای سال تا به امروز خبر داد.

معصومه شیری، رئیس اداره میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی شهرستان خدابنده به 
اقدامات و فعالیت های انجام شده در طول ایام نوروز و خدمات رسانی به مسافرین نوروزی و هم 
چنین بازدید از مراکز تفریحی و گردشگری و تاریخی در سطح شهرستان خدابنده اشاره کرد و 
بیان داشت: امسال ورود گردشگران و مسافرین از نقاط مختلف کشور به شهرستان خدابنده و 

بازدید از مراکز تاریخی و گردشگری نسبت به سالهای گذشته خوب و رشد چشمگیری داشت.
وی افزود: با توجه به مقارن بودن عید نوروز با ماه مبارک رمضان، موج گردشگران و استقبال آنان 

از مراکز تاریخی و گردشگری مثل بقعه قیدارنبی و غار کتله خور خوب و عالی بود.
رئیس اداره میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی شهرستان خدابنده اظهار کرد: در این 
راستا، ستاد خدمات سفر شهرستان خدابنده با همکاری و هم یاری تمامی دستگاه های اجرایی، 

خدمات رفاهی در اختیار مسافرین و گردشگران نوروزی قرار دادند.
این مقام مسئول در ادامه تعداد بازدید های نظارتی از مراکز اقامتی و تاسیسات پذیرایی خدابنده 
را 1۰۴ مورد نام برد و گفت: تعداد کل بازدید از جاذبه های تاریخی، فرهنگی و توریستی خدابنده 

به 3۰ هزار و 2۸5 نفر رسید.
وی افزود: میزان کل اقامت در اقامتگاه های رسمی و غیر رسمی و اضطراری خدابنده به 5 هزار 

و ۶۴۶ نفر رسید.
این مسئول در پایان سخنان خود از همه عوامل اجرایی ستاد خدمات سفر به ویژه تاراسی فرماندار 
و معاونین فرمانداری شهرستان خدابنده و همه مسئولین دستگاه های مربوط در جهت خدمت 

رسانی بیشتر و بهتر به مردم و مسافرین تقدیر و تشکر و از زحمات آنان قدردانی کرد.

رئیس میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی خدابنده خبر داد:

بازدید بیش از 3۰هزار نفر از جاذبه های تاریخی، 
فرهنگی و توریستی خدابنده

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۲۰۱۶۴۴۵ مورخه ۱۴۰۲/۱۲/۲۰ کلاسه شماره ۱۴۰۲۱۱۴۴۲۷۰۰۲۰۰۰۴۵۳ هيات اول / دوم موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسين 
حيدری فرزند یوسفعلی بشماره شناسنامه ۱۵۶۳ صادره از ابهر در ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۵۵۵۲/۱۱ مترمربع پلاک ۱۲۱ اصلی واقع در ابهر 
بخش سه زنجان)ابهر باغات شریف آباد به سمت نورین(خریداری از مالک رسمی)غدیر علی افشاری( محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ انتشار 
اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 

قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۶

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۰۰۵۹۷ مورخه ۱۴۰۳/۰۱/۱8 به کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۲۷۰۰۲۰۰۰۴۰۳ هيات اول/دوم موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم ادریس 
محمدبيگی فرزند احمد بشماره شناسنامه ۱۱۰۴۱ صادره از ابهر در یک قعطه باغ به مساحت ۲۳۵۶۹/8۶ متر مربع پلاک ۱8۳۰ فرعی از ۱ اصلی واقع در 
ابهر بخش سه زنجان خریداری از مالک رسمی آقای)حسن خدابنده(محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 

در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۶

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

سعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاکسعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاک

برگه سبز و سندکمپانی  -  خودرو کاميون  مدل:۲۰۱۵،به شماره موتور:MX340U3A203865  ، شماره  
شاسی:  XLRTE47MS0G052776 ، شماره vin:  NLWH151K2J5052776 پلاک  ایران 8۷-

۵۳۵ ع ۴۳ بنام شرکت حمل و نقل بين المللی طلایه داران غدیرزنگان مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط 
می باشد.

، شماره  شاسی:   مارال مدل:۱۳۹۴،به شماره موتور:۰۰۰۰۰۰   کانتينر  برگه سبز و سندکمپانی  -  خودرو 
NALTSK3DEF۰۰۵۶۹۰۷ ، شماره vin:  IRVD947RIYJ056907 پلاک  ایران 8۷-8۱۶ ع ۴۲ بنام 

شرکت حمل و نقل بين المللی طلایه داران غدیرزنگان مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی

آگهی مفقودی



شنبه   ۱   اردیبهشت    ۱۴۰۳   *   سال بیست وسوم   *   شماره     ۲۶۰۰
۵]  آموزش  [ روز��

خبر معرفی کتاب

مرده ها جوان می مانند

مرده ها جوان می مانند اثری از آنا زگرس، نویسنده پرآوازه قرن 
بیستم آلمان است. در این کتاب، آنا زگرس تاریخ کشورش را از 
پایان جنگ جهانی اول تا پایان جنگ جهانی دوم روایت می کند. 
دوره ای که در آن هیتلر به قدرت رسید و در نتیجه کارهای او 
تمام دنیا تحت تاثیر قرار گرفت. خود نویسنده نیز بسیار تحت 
از  نسبی  آگاهی  بنابراین  بود،  هیتلر  کارهای  و  دوره  این  تاثیر 
زندگی او به درک بهتر رمان کمک می کند. در ادامه به شکل 

مختصر به زندگی زگرس می پردازیم.
آنا زگرس با نام اصلی نتی رایلینگ در نوامبر سال 1۹۰۰ در یک 
خانواده فرهنگ دوست به دنیا آمد. نتی رایلینگ تنها فرزند خانواده 
انزوا گذشت. از همین  خود بود و دوران کودکی اش بیشتر در 
رو، همان طور که خودش اشاره می کند: »از آن رو که تنها بودم 
و می خواستم برای خود دنیایی بیافرینم، داستان های کوچکی 
بازگو می کردم. گاهی  برای خود  را  می ساختم و آن داستان ها 
هم یکی دو سطر می نوشتم.« بدین ترتیب او هم مانند بسیاری 
از جوانان پرورش یافته در دامان خانواده بورژوایی نخست هنر 
را جایگزینی برای تجربه مستقیم می انگاشت و از آن برای گریز 
سود می جست. چیزی را در آن یافته بود که محیط پیرامونش از 

او دریغ می کرد.
اروپا  وارد دانشگاه شد،  آنا زگرس در سال 1۹1۹  هنگامی که 
فروپاشی  اول،  جهانی  جنگ  می گذراند.  را  پرتب وتابی  دوران 
دولت های کهن و بحران های اقتصادی اجتماعی در سراسر اروپا 
به چشم می خورد. زگرس به محافل دانشجویی راه یافت و در 
نشست های خود درباره جنگ، انقلاب و هنر بحث و گفت وگو 
می کرد. او جهان بینی خود را بیشتر از راه ادبیات کسب می کرد و 
در این میان داستایفسکی در شکل گیری آگاهی اجتماعی او نقش 
عمده ای داشت. آنچه داستایفسکی را در چشم آنا زگرس بزرگ 
می کند این است که او: »از ژرفای واقعیتی غمبار، از عمق جان 
انسان هایی بی نام و نشان، پنهان ترین درام های واقعی را آشکار 

می سازد.«
با به قدرت رسیدن هیتلر در سال 1۹33 آنا زگرس نیز مانند 
بسیاری از نویسندگان دیگر، ناچار شد آلمان را ترک کند. او در 
سال 1۹۴۷ به میهن خود بازگشت و در سال 1۹۴۹ رمان مرده ها 
جوان می مانند را منتشر کرد. زگرس در ژوئن سال 1۹۸3 چشم 

از جهان فروبست.
در قسمتی از متن پشت جلد رمان آمده است:

پاسخ دهد که  این پرسش  به  آنا زگرس می کوشد  اثر  این  در 
در آلمان، سرزمینی با چنان پشتوانه اومانیستی، فاشیسم چگونه 
توانست رشد کند و جهان را به ورطه ی جنگی خانمان سوز فرو 

برد.
 رمان مرده ها جوان می مانند

کتاب آنا زگرس با صحنه اعدام »اروین« آغاز می شود. اروین یکی 
از اعضای سازمان اسپارتاکوس است که رهبران آن بعدها سازمان 
حزب کمونیست آلمان را بنیان نهادند. اروین شخصیت معصوم 
ابتدای رمان، هنگامی که به برلین آمده بود نه مادر، نه خواهر و 
نه حتی دلداری هم نداشت و جز »انقلاب« کسی چشم به راه 
او نبود. انقلابی که در آن نه تنها سقوط دولت و تشکیل دولت 

شورایی وجود داشت بلکه زندگی نوین را هم نوید می داد.
اما اروین که تنها سه ماه در برلین حضور داشت، اکنون به دست 
نیروهای ضدانقلابی افتاده است. افرادی که بدون کوچک ترین 
احساس پشیمانی او را به قتل می رسانند و چالش می کنند. هرگز 
هم این فکر به ذهنشان نمی رسد که شاید این تیر، تیری که به 
روی هم میهنی خود شلیک می کنند، حسابش از دیگر تیرها جدا 

باشد. اروین در لحظه آخر فقط یک چیز داشت که بگوید:
امروز می توانید مرا بکشید، اما نوبت شما هم خواهد رسید. )کتاب 

مرده ها جوان می مانند – صفحه 1۸(
این اعدام، نقطه شروع کتابی است که در آن تاریخ آلمان از سال 
1۹1۸ تا سال 1۹۴5 روایت می شود. قاتلان اروین، که وابسته به 
بورژوازی، کلان زمینداران و نظامیان پروس هستند، بعد از چال 
کردن او هر کدام به راه خود می روند و مسیر متفاوتی را در پیش 
می گیرند. انگار که هیچ حادثه ای رخ نداده است. حتی بعدها که 
جسدی به هنگام مرمت جاده پیدا شد خطر محاکمه گریبان 

هیچ کدام از قاتلان را نگرفت.
پس از این، نویسنده به زندگی هریک از افراد که به نحوی با اروین 
در ارتباط هستند می پردازد. ماری، دختری است که اروین او را 
در کافه ای می دید و اگر به قتل نمی رسید چه بسا خیلی سریع با 
او ازدواج می کرد. در آخرین دیدار احساسی قوی بین آن ها شکل 
گرفته بود و در ادامه ماری فرزند اورین را به دنیا آورد. با مارتین 
نیز آشنا می شویم، بهترین دوست اروین که در جنگ جهانی اول 

با همدیگر خدمت می کردند.
سپس با سروان کِلم، ونسلف، لیون، بکر و نادلر آشنا می شویم در 
قتل اروین نقش داشتند. افرادی که هرکدام دلیلی برای کار خود 
در ذهن داشتند. دلیلی که قتل را توجیه می کرد و حتی برخی 
از آن ها کشتن اروین را ضروری می دانستند. اما اروین با مرگ 

خودش همه را تحت تاثیر قرار داده بود.

هوش مصنوعی و آینده مبهم مترجمان!
از  مترجمان  برخی  که  حالی  در  ایسنا/ 
خود  کار  برای  مصنوعی  هوش  ابزارهای 
افراد  این  از  سه چهارم  می کنند،  استفاده 
معتقدند فناوری در حال ظهور تأثیر منفی 

بر درآمد آینده آنها خواهد گذاشت.
توسط  انجام شده  نظرسنجی  یک  نتایج 
انجمن نویسندگان بریتانیا )SoA( نشان 
می دهد که بیش از یک سوم مترجمان به 
دلیل هوش مصنوعی مولد کار خود را از 
دست داده اند و بیش از ۴ نفر از هر ۱۰ 
مترجم گفتند که درآمد آنها به دلیل هوش 
مصنوعی مولد کاهش یافته، در حالی که 
بیش از سه چهارم از مترجمان بر این باورند 
که فناوری در حال ظهور بر درآمد آینده 

آنها تأثیر منفی خواهد گذاشت.
انجمن نویسندگان که بزرگترین اتحادیه 
مترجمان  و  تصویرگران  نویسندگان، 
بریتانیا محسوب می شود، این نظرسنجی 
را در ژانویه انجام داد و نشان داد که ۳۷ 
مصنوعی  هوش  از  مترجمان  از  درصد 
مولد برای پشتیبانی از کار خود استفاده 
کرده اند و ۸ درصد به دلیل درخواست ناشر 
استفاده  آن  از  سفارش دهنده  سازمان  یا 

کرده اند.
از  او  ترجمه های  که  بانستد«  »توماس 
عشق ها«  »همه  کتاب  شامل  اسپانیایی 
با  می شود  مالو«  فرناندز  »آگوستین  اثر 
اشاره به این که تمایز بین مترجمان ادبی 
و مترجمان تجاری مهم است، بیان کرد: 
نظرسنجی  در  مترجمان  اگرچه یک سوم 
به  را  اعلام کرده اند که معتقدند کارشان 
داده اند،  دست  از  مصنوعی  هوش  دلیل 
ترجمه ادبی در دست انسان ها باقی مانده 
است. کاری که احتمالاً به هوش مصنوعی 
سپرده شده از نوع چیزهای ساده ای خواهد 

ندارد،  زیادی  جزئیات  به  نیازی  که  بود 
مانند دستورالعمل ها.

و  سوئدی  زبان  از  که  اسمالی«  »نیکولا 
نیز  می کند  ترجمه  انگلیسی  به  نروژی 
می گوید: »نگارش اصطلاحی و پیچیده« 
احتمالاً نزد مترجمان انسانی باقی خواهد 
ماند. اما شاید افرادی که رمان های جنایی و 
عاشقانه را ترجمه می کنند و در حال حاضر 
به دلیل هوش مصنوعی کار کمتری دارند، 
همگی شروع به ورود به موضوعات پیچیده 
برای فضا در آن جایگاه  ما  کنند و همه 

مبارزه کنیم. امیدوارم این طور نباشد!«.
انجمن  مشترک  رئیس  گیلز«  »ایان 
مترجمان بریتانیا نیز فاش کرد که درآمد 
ابتدای  از  تجاری  ترجمه  کارهای  از  او 
کاهش  توجهی  قابل  به طور  سال ۲۰۲۳ 
درامد  منبع  دادن  دست  از  است.  یافته 
به  ادبی  مترجمان  برای  ترجمه  محل  از 
معنای بالا بردن استانداردها برای ورود به 
صنعت است، به این معنا که تنها کسانی 

برای  را  ادبیات  دارند می توانند  ثروت  که 
انتشار ترجمه کنند. او همچنین گفت که 
کاهش هزینه ها به ترجمه غیرادبی محدود 
نمی شود. یک ناشر متخصص در کتاب های 
قبلًا  که  صوتی  کتاب های  و  الکترونیکی 
برای آن ها ترجمه کرده است، به فرآیندی 
به نام پس ویرایش تغییر کرده است، زمانی 
که مترجم هوش مصنوعی برای اولین بار 
ترجمه یک کتاب را انجام می دهد و پس از 
آن یک ویرایشگر انسانی متن را بررسی و 

تغییراتی ایجاد می کند.
»Nuanxed«، شرکتی که ترجمه را از 
تسهیل می کند،  ویرایش«  طریق »پس- 
اعلام کرد در حالی که کار مترجمان در 
ترجمه  در  ادبیات  بالای  کیفیت  حفظ 
در  باید  آنها  روش های  است،  ضروری 
تکامل  تکنولوژیک  پیشرفت های  کنار 
مدیرعامل  کارلبرگ،  کاستن  رابرت  یابد. 
این شرکت بر این باور است که گنجاندن 
هوش مصنوعی در جعبه ابزار مترجمان،  

بهره وری را بدون قربانی کردن خلاقیت یا 
کیفیت، افزایش می دهد.

می گوید  اسمالی«  »نیکولا  حال،  این  با 
پس ویرایش  که  دارد  وجود  نگرانی  این 
کار بسیار بیشتری برای مترجمان ایجاد 
مقایسه  دقت  با  را  متن ها  باید  که  کند، 
سبک  و  نادرست  خوانش های  تا  کنند 
ضعیف یا اصطلاحات نادرست  را تصحیح 
کنند. او گفت: همکارانی که این نوع کار 
پس ویرایش را انجام داده اند می گویند که 
این کار مستلزم توجه به مراتب بالاتری از 
ترجمه است، زیرا متن تولیدشده توسط 
هوش مصنوعی اغلب بسیار معقول به نظر 

می رسد. 
نتایج این نظرسنجی در حالی منتشر شده 
که استقبال از کتاب های ترجمه در بسیاری 
بیشتر  روزافزون  صورت  به  کشورها  از 
می شود. از ۷۸۷ عضو انجمن نویسندگان 
و  داستانی  نویسندگان  جمله  از  بریتانیا 
و  شاعران  فیلمنامه نویسان،  غیرداستانی، 
و  تصویرگران  همچنین  و  روزنامه نگاران، 
در  کردند  گزارش  درصد   ۹۴ مترجمان، 
صورتی که از کارشان برای توسعه ابزارهای 
هوش مصنوعی استفاده می شود، خواهان 
دریافت غرامت هستند و بنابراین نیاز فوری 
به مقررات دولتی ابزارهای هوش مصنوعی 
برای اطمینان از توسعه و استفاده »اخلاقی 

و قانونی« آن وجود دارد.
انجمن  مشترک  رئیس  گیلز«  »ایان 
مترجمان بریتانیا می گوید مطمئن است 
این  به  ادبی  و  خلاقانه  ترجمه  عمل  که 
شکل ادامه خواهد داشت و برای بسیاری 
و   دارد  وجود  ترجمه  به  عمیقی  تمایل 
مخاطبانی وجود دارند که خواهان محتوای 

ترجمه شده توسط انسان هستند.

ایرنا/  دبیر کمیته شیر وزارت آموزش و 
مدارس  در  استریل  شیر  گفت:  پرورش 
بسیار  آن  مخاطرات  که  می شود  توزیع 
کمتر است اما چالشی که در توزیع شیر 
با آن مواجه بودیم، تأمین پاکت  مدارس 
شیر است؛ هم اکنون در کشور توان تولید 
در  اما  داریم  را  شیر  پاکت  میلیون   ۲۰۰
طرح شیر مدارس به ۴۰۰ میلیون پاکت 

نیاز است.
درباره  گفت وگویی  در  اسدالهی  حسین 
توزیع شیر مدارس در سال ۱۴۰۳ اظهار 

کرد: توزیع شیر رایگان در مدارس کشور 
به مدت ۱۰ سال متوقف شده بود اما سال 
افتاد  به جریان  این طرح مجدد  گذاشته 
و ۸ میلیون و ۳۰۰ هزار دانش آموز دوره 
قرار  رایگان  شیر  پوشش  تحت  ابتدایی 
گرفتند. وی افزود: طرح شیر مدارس در 
پیگیری می شود،  سال ۱۴۰۳ منسجم تر 
سال ۱۰۴۲ به طور میانگین ۲۸ نوبت شیر 
رایگان در مدارس ابتدایی کشور توزیع شد 
و تا پایان امتحانات دانش آموزان، ۱۵ نوبت 

دیگر شیر در مدراس توزیع خواهد شد.

و  آموزش  وزارت  داد:  ادامه  اسدالهی 
توزیع  آماده   ۱۴۰۲ مهر   ۲۳ از  پرورش 
شیر در مدارس بود اما شرکت های لبنی 
در استان های مختلف برای آمادگی خود 
در  بنابراین  داشتند،  فرصت  درخواست 
پایان  از  کشور  جنوبی  استان های  برخی 
دی ماه توزیع شیر آغاز شد و کل کشور در 

دی ماه تحت پوشش قرار گرفتند.
لبنی  تولیدی  واحد   ۵۰۰ داد:  ادامه  وی 
استاندارد  به  توجه  با  و  داریم  کشور  در 
 ۸۴ مدارس،  در  شیر  توزیع  سختگیرانه 

از  بیش  و  شناخته  شرایط  واجد  شرکت 
۲۰ شرکت وارد طرح شدند، این شرکت ها 
و  دارند  قرارداد  پرورش  و  آموزش  با 
از  برخی  البته  کنند  ایفا  را  تعهدات  باید 
انتظار هستند  شرکت های لبنی در صف 
و اگر شرکتی نتوانست شیر مورد نیاز را 
تامین کند با شرکت دیگر جایگزین خواهد 
و  آموزش  وزارت  شیر  کمیته  دبیر  شد. 
پرورش گفت: کمبود پاکت ۲۰۰ سی سی 
باعث شد تا در شهر تهران چند وعده شیر 
با پاکت یک لیتری در مدارس توزیع شود.

با  سوادآموزی  نهضت  سازمان  رئیس  برنا/ 
اشاره به برنامه هفتم توسعه گفت: وزارت 
آموزش و پرورش مکلف است ظرف شش 
اقدام  قانون  این  شدن  الاجرا  لازم  از  ماه 
بازنگری در اساسنامه  برای  را  قانونی لازم 
کنی  ریشه  هدف  با  سوادآموزی  نهضت 
کامل بی سوادی مطلق و توسعه و تعمیق 

سواد انجام دهد.
نشست هم اندیشی اساتید و صاحب نظران 
عرصه تعلیم و تربیت و آموزش های رسمی 
عبدی  علیرضا  ریاست  به  رسمی  غیر  و 
وبا  آموزی  سواد  نهضت  سازمان   رئیس 
رئیس  لطیفی  علی  الاسلام  حضورحجت 
آموزشی،  برنامه ریزی  و  پژوهش  سازمان 
مطالعات  پژوهشگاه  رئیس  محبی  علی 
آموزش و پرورش و اساتید و صاحب نظران، 
در محل سالن کنفرانس این سازمان برگزار 

شد.
ارائه  جلسه  اولین  بعنوان  نشست  این  در 

مدل های تغییر اساسنامه بر اساس مصوبه 
عبدی  علیرضا  اسلامی،  شورای  مجلس 
گزارش لازم را ارائه کرد و اساتید و اعضای 
بیان  را  خود  تخصصی  نظرات  کارگروه 

کردند.
عبدی ضمن عرض خیر مقدم و تشکر از 
جلسه  در  حاضر  نظران  صاحب  و  اساتید 
گزارشی از روند بررسی مصوبه ماده واحده 
هفتم  برنامه  خصوص  در  مجلس  الحاقی 
توسعه کشور ارائه کرد و گفت: امیدواریم 
تا  یابد،  ادامه  ارتباط علمی پررنگ تر  این 
بتوانیم نتیجه ای را که دنبالش هستیم و آن 
نظام آموزشی بالنده، فراگیر و پویاست، به 

آن برسیم.
وی افزود: راهبرد سازمان این بود که خود را 
به برنامه توسعه هفتم کشور برساند، یعنی 
کارهای موجود و روزمرّه اصلاح روّیه شود 
و الان هم برنامه های جدیدی را در حال 
انجام داریم، لکن گام جدید و اصلی برنامه 

هفتم بود که باید در آن فکری برای ادامه 
کار سازمان انجام می شد و در این راستا هم 
تلاش های فراوانی انجام شد تا نظر سازمان 
در مباحث مطروحه مجلس شورای اسلامی 
توسعه  هفتم  برنامه  تصویب  خصوص  در 
کشور گنجانده شود که با توجه به مصوبه 
مجلس در نهایت نظر نمایندگان مردم بر 
»وزارت  که  گرفت  قرار  مصوبه  این  انجام 
آموزش و پرورش مکلف است ظرف شش 
اقدام  قانون  این  شدن  الاجرا  لازم  از  ماه 
بازنگری در اساسنامه  برای  را  قانونی لازم 
نهضت سوادآموزی جمهوری اسلامی ایران 
مصوب ۳/۳/۱۳۶۳ با هدف ریشه کنی کامل 
بی سوادی مطلق و توسعه و تعمیق سواد 
در جهت ارتقاء سواد عمومی جامعه مبتنی 
بر مفاهیم جدید و آموزش مستمرّ همگانی 

انجام دهد«.
در  سوادآموزی  نهضت  سازمان  رئیس 
ادامه بیان کرد: قبل از مصوبه مجلس هم 

با عنوان آینده نهضت جلسات متعددی را 
با صاحبنظران داشتیم اما اصل کار بعد از 
حکم و مصوبه مجلس اتفاق افتاده و بصورت 
منظم در خدمت گروههای مختلف هستیم 
تا از نظرات آنها در تدوین اساسنامه بهره 

ببریم.
ماموریت،  باید  اساسنامه  داد:  ادامه  وی 
ساختار، روش تامین نیروی انسانی، محتوا، 
منابع مالی و شیوه نظارت را در برگیرد، در 
از  برداشت های مختلفی  موضوع ماموریت 
بند الحاقی بود ولیکن برداشتی که بیشترین 
الف - ریشه  این بود که؛  کثرت را داشت 
و  توسعه   - ب  مطلق،  سوادی  بی  کنی 
تعمیق سواد در جهت ارتقاء سواد عمومی 
مبتنی برمفاهیم جدید و آموزش مستمرّ 
بنابرا ین دو ماموریت فوق برای  همگانی، 
سازمان در آینده متصور است که بخشی از 
آن ماموریت فعلی است و بخشی هم نگاهی 

بر مفاهیم جدید دارد.

خبر آنلاین/ فرآیند مراحلی که پذیرفته شدگان مرحله نخست آزمون استخدام آموزگار باید طی 
کنند اعلام شد.

مدیرکل هیئت مرکزی گزینش وزارت آموزش وپرورش، فرآیند مراحلی که پذیرفته شدگان مرحله 
نخست آزمون استخدام آموزگار باید طی کنند را اعلام کرد.

داودالموسوی گفت: متقاضیان پس از دریافت نتیجه آزمون استخدام آموزگار، در صورتی که 
براساس نتیجه مندرج در کارنامه جزو معرفی شدگان چندبرابر ظرفیت قرار گرفته باشند، نسبت 

به تکمیل برگه های مورد درخواست اقدام کنند.
وی افزود: هریک از داوطلبان معرفی شده چندبرابر ظرفیت، موظف هستند طبق مفاد اطلاعیه 
سازمان سنجش و براساس تقویم زمان بندی در فرایند بررسی صلاحیت های عمومی گزینش و 
سایر مراحل حضور یابند. داودالموسوی در ادامه بررسی صلاحیت های عمومی افراد واجد شرایط 
را منوط به تأیید مدارک و مستندات داوطلبان دانست و گفت: با توجه به اینکه مقرر است تکمیل 
برگه های اطلاعات فردی داوطلبان جهت بررسی صلاحیت های عمومی گزینش از طریق سامانه 
my.medu.ir انجام شود، ضروری است پس از انتشار اسامی در سایت سازمان سنجش در مهلت 
تعیین شده با مراجعه به این سامانه با استفاده از گزینه ورود از طریق درگاه دولت و استفاده از 
شماره همراه با مالکیت شخص داوطلب نسبت به تکمیل دقیق فرم اطلاعات فردی و بارگذاری 

مدارک مورد نیاز مندرج در اطلاعیه سازمان سنجش، اقدام کنند.
مدیرکل هیئت مرکزی گزینش وزارت آموزش و پرورش متذکر شد: عواقب ناشی از عدم تکمیل 
یا ارسال ناقص فرم مذکور و همچنین عدم ارسال مدارک موردنیاز در زمان مقرر متوجه داوطلب 
است. داودالموسوی خطاب به پذیرفته شدگان مرحله اول آزمون استخدامی گفت: داوطلبان 
می توانند برای پیگیری اخبار و دریافت اطلاعات مورد نیاز مربوط به گزینش به درگاه اینترنتی 
https://gozinesh.medu.gov.ir مراجعه یا با نصب پیام رسان شاد، در کانال گزینش آموزش 
و پرورش به نشانی) gozinesh_medu ( عضو شوند. شایان ذکر است مدارک مورد نیاز جهت 
بارگذاری در بخش اطلاعات فردی گزینش در سامانه و انجام بررسی صلاحیت های عمومی 

گزینش به شرح زیر اعلام شده است:
یک قطعه عکس پرسنلی) فایل عکس در کاربرگ اطلاعات فردی بارگذاری شده و اصل عکس به 

پرینت کاربرگ اطلاعات فردی الصاق می شود(
تصویر تمامی صفحات شناسنامه-تصویر کارت ملی-تصویر آخرین مدرک تحصیلی-تصویر مدارک 

مربوط به کسب مقام یا رتبه های علمی، فرهنگی و هنری، ورزشی، قرآنی و...
تصویر گواهی معتبر اشتغال در آموزش و پرورش

تصویر سوابق ایثارگری داوطلب و خانواده درجه یک.

مدیرکل هیئت مرکزی گزینش وزارت آموزش وپرورش:

نکات مهم درباره گزینش استخدام معلمان

موج رسا/ رئیس اداره آموزش و پرورش استثنایی استان زنجان با اشاره به اجرای برنامه »سنجش 
سلامت« نوآموزان در استان زنجان است گفت: این سنجش تا پایان اردیبهشت ماه ادامه دارد.

فاطمه باغبانی با بیان اینکه این طرح از اول مهرماه سال گذشته آغاز شده و همچنان هم ادامه 
دارد گفت: از مهرماه سال گذشته پذیرش و نوبت گیری های نوآموزان را داشتیم که تا به امروز هم 
۶۰ درصد کار انجام شده است و نوآموزانی که برای سال تحصیلی 1۴۰3_ 1۴۰۴ قصد ورود به 

آموزش و پرورش را دارند باید مورد ارزیابی قرار گیرند.
اقدامی به طرح سنجش سلامت کودکان خود  افزود: تقاضا داریم خانواده هایی که هنوز  وی 
نکرده اند برای نوبت گیری و دریافت خدمات هرچه سریعتر اقدام کرده تا ارزیابی های لازم و 

ضروری انجام شود. 
رئیس اداره آموزش و پرورش استثنایی استان زنجان با اشاره به اینکه ثبت نام این کودکان منوط 
به این است که حتما سنجش را سریعتر انجام دهند، بیان کرد: بعد از سنجش و ارزیابی اولیا 

می توانند نسبت به ثبت کتب تحصیلی کنند.
وی با تاکید براینکه خانواده ها اهتمام ویژه به این موضوع داشته باشند و این کار را به روز های 
پایانی موکول نکنند، تصریح کرد: طبق سازمان مرکزی تا پایان اردیبهشت ماه سال جاری این 
طرح ادامه دارد و بعد از 31 اردیبهشت ماه باید این موضوع اتمام پیدا کرده و ارزیابی های سنجش 

نوآموزان نیز تکمیل شود تا در مرحله ثبت نام به مشکل نخورند.
باغبانی در پایان افزود: نیرو های توانبخشی نیز از سال جاری به برنامه های آموزش و پرورش اضافه 
شده است که این امر حدود 2۰ سال متوقف شده بود، در حال حاضر نیز ۷ نفر آموزگار در کل 

استان زنجان مشغول به تدریس در مدارس استثنایی هستند.   

رئیس اداره آموزش و پرورش استثنایی استان زنجان:

»سنجش سلامت« نوآموزان در استان زنجان 
تا پایان اردیبهشت ماه ادامه دارد

دبیر کمیته شیر وزارت آموزش و پرورش:

طرح شیر مدارس به ۴۰۰ میلیون پاکت نیاز دارد

بازنگری اساسنامه نهضت سوادآموزی

 برابر رای شماره 140260327100000117هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
ناحیه دو زنجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین فرخ نژاد فرزند میرزا علی 
بشماره شناسنامه 3  در یک باب ساختمان مسکونی به مساحت 122,6 متر مربع قسمتی 
از پلاک 3۵ فرعی از 4246 اصلی واقع در بخش 2 زنجان خریداری از مالک رسمی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/17

برابر رای شماره 1402603271000011۵3 هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه 
دو زنجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای زعفر مرتضایی فرزند نظامعلی بشماره 
شناسنامه 176در یک باب ساختمان مسکونی به مساحت 12۵ متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 46۵1 فرعی از ۵2۹۹ اصلی واقع در بخش یک زنجان خریداری از مالک 
رسمی قربتعلی مقدم آقاجری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/17

کلاسه  به   1403/01/06 مورخه   14036032700200006۹ شماره  رای  برابر 
1402114427002001020 هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای / خانم مصطفی خدابنده لو فرزند صادق بشماره شناسنامه 12۹ صادره از ابهر در یک 
قعطه باغ به مساحت 2121/67مترمربع پلاک 1۹14 فرعی از 1 اصلی واقع در ابهر بخش سه 
زنجان خریداری از مالک رسمی آقای/خانم)خود متقاضی(محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/16

هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد 
سند مالکیت 

هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد 
سند مالکیت 

هیات موضوع قانون ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند 
مالکیت 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیتآگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیتآگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

سعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاکاسحق بیگدلی رئیس ثبت اسناد و املاکاسحق بیگدلی رئیس ثبت اسناد و املاک



شنبه  ۱  اردیبهشت    ۱۴۰۳   *   سال بیست وسوم   *   شماره ۲۶۰۰ روز��۶ ] خانواده [
خبر

آغاز رفع تصرف اراضی ملی
 در شهرستان طارم

ایرنا/  کشاورزی استان زنجان در سال های اخیر با مشکل کم 
آبی و تخصیص نیافتن سهمیه آبی جدید به این بخش مواجه 
شده که برای سازگاری با این مشکل روش هایی مثل توسعه 
کشت گلخانه ای،استفاده از سامانه های آبیاری و بذرهای با نیاز 

آبی کم در دستور کار قرار گرفته است.
بخش کشاورزی در استان زنجان اهمیت ویژه ای دارد و بیش 
از ۳۲ درصد سهم اشتغال استان را به خود اختصاص داده در 
حالیکه میانگین سهم اشتغال کشور در این بخش ۱۸ درصد 
است. استان زنجان با ۱.۳ درصد مساحت کل کشور حدود 
۸۴۰ هزار هکتار عرصه های مناسب کشاورزی معادل پنج 

درصد اراضی کشاورزی کشور را دارد.
بخش کشاورزی در استان زنجان حدود ۱۰۰ هزار بهره بردار 
دارد که به تولید انواع محصولات زارعی و باغی اشتغال دارند.

در زمان حاضر علاوه بر چالش هایی که در تامین آب شرب 
برخی شهرها و روستاها در استان زنجان وجود دارد، بنا بر 
اعلام سازمان آب منطقه ای زنجان ۱۰۰ درصد آب مورد نیاز 
بخش کشاورزی و ۹۵ درصد آب مورد نیاز صنایع استان از 
منابع زیر زمینی تامین می شود و این موضوع فشار بر منابع 

آبی را مضاعف کرده است.
در چند سال اخیر با کاهش منابع آبی، موضوع افزایش بهره 
وری به شدت مورد توجه قرار گرفته و طرح هایی مثل اجرای 
الگوی کشت،  انتقال دانش به مزارع، اصلاح روش های قدیمی 
و بهره گیری از روش های جدید به یک اولویت تبدیل شده 
است تا با عبور از کشاورزی سنتی، زمینه افزایش تولید و 

حفاظت از منابع پایه فراهم شود.
همچنین برای حفاظت از سرمایه های حیاتی آب و خاک، 
برنامه های بخش کشاورزی استان زنجان طی چند سال اخیر 
به سمت ارتقای بهره وری بدون استفاده از منابع آبی جدید یا 

افزایش عرصه های کشت حرکت کرده است.
  کمبود منابع لازم برای ارائه مشوق ها، 

چالشی پیش روی اجرای طرح الگوی کشت
رییس سازمان جهاد کشاورزی استان زنجان با بیان اینکه 
کشت محصولات کشاورزی در این استان طی ۲ سال گذشته 
انحراف خیلی کمی از میزان تعیین شده در الگوی کشت 
داشته است، گفت: فعالیت کشاورزی توسط بخش خصوصی 
انجام می شود و تلاش ما این است تا با ارائه مشوق ها و 
حمایت ها، الگوی کشت هدفگذاری شده در استان به مرور 
محقق شود. روح الله حسنی افزود: اگر منابع بیشتری برای 
در خصوص  بیشتری  کار  بود  اختیار  در  ها  مشوق  اجرای 
نهادینه کردن الگوی کشت انجام می شد که دولت فعلا با 
سیاست قیمت گذاری، بخشی از توازن را در بازار محصولات 
ایجاد می کند. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان زنجان 
با اشاره به چالش کم آبی در استان، گفت: با توجه به این 
موضوع، تجهیز زمین های کشاورزی به سیستم های نوین 

آبیاری و پرهیز از آبیاری سنتی ضروری است.
وی به پیگیری اقدامات زیرساختی از جمله توسعه سامانه 
های نوین آبیاری، تامین بذرهای ویژه با مصرف آبی کم و 
اصلاح شیوه های کشاورزی مثل نشاکاری در استان اشاره 
کرد و گفت: مواجه با چالش کم آبی یک موضوع فرابخشی 

و مرتبط به همه است و همه باید برای آن پای کار باشند.
حسنی ادامه داد: تلاش در راستای کشت نشایی محصولات 
زودرسی،  موجب  که  جالیزی  از جمله محصولات  مختلف 
به  فروش  و  عملکرد  افزایش  آب،  مصرف  در  جویی  صرفه 
قیمت مناسب می شود و همچنین معرفی ارقام اصلاح شده 
جدید از جمله در محصولات گندم، جو، باقلا، گوجه فرنگی 
و سیب زمینی نیز از دیگر اقدامات در این حوزه است.توسعه 
در  بر صرفه جویی ۷۰ درصدی  تیپ علاوه  نوار  با  آبیاری 
تولید هم می شود؛ در سیستم  افزایش  مصرف آب موجب 
آبیاری نوار تیپ، آب در نزدیکی منطقه توسعه ریشه گیاه به 
زمین داده می شود تا مساحت و عمق کوچکی از سطح خاک 
زنجان  استان  سازمان جهاد کشاورزی  رئیس  خیس شود. 
گفت: توسعه آبیاری با نوار تیپ علاوه بر صرفه جویی ۷۰ 

درصدی در مصرف آب موجب افزایش تولید هم می شود.
حسنی افزود: در سیستم آبیاری نوار تیپ، آب در نزدیکی 
منطقه توسعه ریشه گیاه به زمین داده می شود تا مساحت و 
عمق کوچکی از سطح خاک خیس شود. وی به فعالیت های 
ترویجی نیز اشاره کرد و ادامه داد: با این فعالیت ها تلاش می 
کنیم تا ذهنیت کشاورزان نسبت به استفاده از بذرها و نهال 
های جدید که مصرف آب کمتری دارند تغییر کند و شیوه 
های جدید جایگزین روش های پیشین شود. رییس سازمان 
جهاد کشاورزی استان زنجان با بیان اینکه مدیریت منابع آبی 

در استان نیازمند یک مدیریت تلفیقی است، افزود: بخشی از 
جبران کمبود منابع آبی در قالب آبخیز داری و آبخوانداری در 
استان دنبال می شود که در همین راستا یکی از طرح های 
این بخش طرح آبخوانداری چهرآباد است که سال گذشته در 
جریان سفر رییس جمهور به استان عملیاتی شد و قرار است 
از طریق آن یک و نیم میلیون متر مکعب آب به لایه های 

زیرزمینی نفوذ کند. 
  لزوم خودداری کشاورزان زنجانی

 از کشت های آبی غیرمجاز
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای زنجان گفت:  کشاورزان و 
بهره برداران از کشت های آبی غیر مجاز و انتقال آب به اراضی 

غیرآبخور اولیه و دیم خودداری کنند.
اکبر باقری با تاکید بر اینکه کشاورزان باید این شرکت را در 
مدیریت منابع محدود آبی یاری کنند، افزود:  این امر با توجه 
به کاهش میزان بارندگی ها و افت سطح آبهای زیر زمینی 
بسیار ضروری است.با تکمیل سدهای در حال ساخت می 
توان از هدر رفت نزولات آسمانی جلوگیری کرد تا در مواقع 

اضطراری و کمبود آب از آنها بهره برداری شود.
وی به لزوم اتمام طرحهای نیمه تمام آبی در استان اشاره 
با تکمیل سدهای در حال ساخت می  و خاطرنشان کرد: 
توان از هدر رفت نزولات آسمانی جلوگیری کرد تا در مواقع 

اضطراری و کمبود آب از آنها بهره برداری شود.
دبیر شورای حفاظت از منابع آب استان با تاکید بر رعایت 
الگوی مصرف و پرهیز از بد مصرفی در همه بخشها، ادامه 
داد: بارشهای اخیر شاید بخشی از کمبودها را جبران کند 
ولی اگر دقت لازم را در مصرف آب به خصوص در بخش 
با بحران کمبود آب رو به  شرب و کشاورزی انجام ندهیم 

رو خواهیم شد.
 ۷۰ درصد از اراضی کشاورزی استان زنجان

 دیمی است
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان 
زنجان در این باره، گفت: در حوزه کشاورزی با چالش هایی 
متعددی مثل محدودیت منابع آب، نیاز روز افزون به مواد 
غذایی، چالش های اقلیمی، تغییرات آب و هوایی، افزایش 
دما، کاهش متوسط بارندگی ها و انتقال دانش به مزرعه رو به 
رو هستیم ولی با وجود این چالش ها باید بهره وری را حتما 
مدنظر داشته باشیم و عواملی را که در تولید کشاورزی موثر 

است تقویت کنیم.
اکبر طیبی با بیان اینکه راهبرد اصلی در تولید محصولات 
کشاورزی در استان زنجان، حفظ و افزایش تولید پایدار به 
ویژه در حوزه محصولات استراتژیک است، اظهار کرد: برای 
تامین امنیت غذایی باید سطوح زیر کشت یا بهره وری را 
افزایش دهیم که با توجه به چالش های اشاره شده، افزایش 
امکان سطح زیر کشت برای خیلی از محصولات وجود ندارد 
بنابراین باید به سمت افزایش بهره وری برویم.وی به اجرای 
طرح جهش تولید در دیمزارهای استان، اشاره کرد و گفت: 
هدف اصلی این طرح، افزایش میزان تولید و تثبیت آن در 
سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون  است.  سطح  واحد 
جهاد کشاورزی استان زنجان به اجرای طرح جهش تولید 
این  اشاره کرد و گفت: هدف اصلی  استان،  در دیمزارهای 
طرح، افزایش میزان تولید و تثبیت آن در واحد سطح است 
و این مهم با استفاده از ادوات و روش های نوین کشاورزی 
همچون اجرای خاک ورزی حفاظتی، استفاده از کودهای بذر 
مال، ریزمغذی ها و رعایت تناوب زارعی غلات و حبوبات قابل 
دسترسی است که این موارد در اجرای طرح جهش تولید در 

دیمزارهای استان مورد نظر قرار گرفته است.
طیبی اظهار کرد: ۷۰ درصد از اراضی کشاورزی استان زنجان 
دیمی است از این  رو مهمترین اقدام برای روزهای قبل از 
کشت، اقدامات ترویجی خواهد بود تا کشاورزان برای رعایت 
علمی  پیش زمینه  با  را  لازم  آمادگی  کشت،  استانداردهای 
داشته باشند. وی افزود: ۴۳۰ هزار هکتار از اراضی دیم استان 
است  گرفته  قرار  تولید  جهش  طرح  اجرای  پوشش  تحت 
که از این میزان حدود ۳۰۰ هزار هکتار به کشت محصول 
راهبردی گندم اختصاص دارد و در مابقی اراضی یعنی ۱۳۰ 
هزار هکتار نیز کشت سایر محصولات دیمی از جمله نخود، 
عدس و علوفه های دیمی را دنبال می کنیم. برآیند: اکنون 
چند سالی است که به واسطه شرایط منابع آبی، تخصیص 
جدید آب برای بخش کشاورزی در استان زنجان انجام نمی 
شود و با روش هایی مثل توسعه سامانه های آبیاری و استفاده 
از بذرهای با نیاز آبی کم،   با تکیه بر همان منابع موجود آبی، 

فعالیت تولیدی در کشاورزی زنجان دنبال می شود.

کشاورزی زنجان و تلاش برای سازگاری با کم آبی
  ۷۰ درصد از اراضی کشاورزی استان زنجان دیمی است

ایسنا/  رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
طارم گفت: رفع تصرفات اراضی ملی از ابتدای سال آغاز 
در  ملی  اراضی  از  هکتار  به 1۰۰  نزدیک  تاکنون  و  شده 

شهرستان طارم رفع تصرف شده اند. 
رضا احمدی ، درباره رفع تصرف اراضی ملی در شهرستان 
از  طارم، اظهار کرد: چند روز گذشته بیش از 5۰ هکتار 
تصرف  رفع  طارم  شهرستان  در  شده  تصرف  ملی  اراضی 
شدند. همچنین رفع تصرفات اراضی ملی از ابتدای سال آغاز 

و تاکنون نزدیک به 1۰۰ هکتار از اراضی ملی در شهرستان 
و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس  شده اند.  تصرف  رفع  طارم 
آبخیزداری شهرستان طارم با بیان اینکه مردم شهرستان 
با  می توانند  ملی  اراضی  تصرف  مشاهده  درصورت  طارم 
رفع  افزود:  بگیرند،  تماس   32۸231۴۴ و   15۰۴ شماره 
تصرف و قلع و قمع آثار تصرفی در پلاک ۶1 هندی کندی 
به مقدار ۴1 هکتار و در پلاک گیلوان به اندازه 1۰ هکتار 
رفع تصرف شده است. وی با اشاره به همکاری فرمانده یگان 

حفاظت منابع طبیعی استان، نیروی انتظامی، دادگستری 
و محیط زیست شهرستان طارم، خاطرنشان کرد: در طول 
یک ماه سال جدید نزدیک به 5۰ هکتار از اراضی ملی در 
پلاک های هزاررود، قچه قشلاقی، درام، ونیسر، هندی کندی 

و ... رفع تصرف شده است.
احمدی اظهار کرد: متصرفان برای خسارت کمتر بهتر است 
لوله گذاری  و  کرده  تصرف  که  محل هایی  سریع تر  هرچه 

کرده اند را جمع کنند تا خسارت کمتری ببینند.

روایت گوشه ای از محرومیت های درمانی مردم محروم استان زنجان؛

تنها مرکز سونوگرافی ماهنشان تعطیل شد

موج رسا/ شهرستان ماهنشان در منطقه ای کوهستانی واقع شده است که همواره واژه محرومیت 
را با خود یدک می کشد، محرومیت با حوزه های مختلف این شهرستان عجین شده است اما این 

محرومیت این بار در حوزه درمان بیشتر از سایر حوزه ها جلوه گری می کند.
شهرستان ماهنشان از شهرستان های استان زنجان است که در منطقه کوهستانی واقع شده و 
به دلیل قرار گرفتن در این بن بست جغرافیایی همواره واژه محرومیت را با خود یدک می کشد و 

محرومیت با بخش های مختلف آن عجین شده است.
مردم این شهرستان علاوه بر اینکه در حوزه های مختلف از جمله راه های ارتباطی، نبود امکانات 
رفاهی و ... در محرومیت به سر می برند اما این محرومیت در حوزه درمان این شهرستان نیز نفوذ 

کرده است و این بار محرومیت در این حوزه چشمگیر و مشهود تر از حوزه های دیگر است.
در سطح این شهرستان تنها یک بیمارستان وجود دارد که مردم شهرستان و روستاهای اطراف به 
آنجا مراجعه می کنند، بیمارستان رازی شهرستان ماهنشان از سال ۱۳۸۴_۱۳۸۵ دارای تجهیزات 
سونوگرافی بوده ولی متاسفانه به دلیل نبود پزشک متخصص در همان سال های اول رو به تعطیلی 

انجامید.
از این تجهیزات سونوگرافی تا ۲ سال پیش به دلیل نبود پزشک استفاده ای نمی شد ولی طی 
۲ سال گذشته با حضور متخصص سونوگرافی مردم شهرستان ماهنشان از امکانات سونوگرافی 

بهره مند می شدند.
مردم شهرستان ماهنشان و روستاهای اطراف با مراجعه به بیمارستان رازی مورد انجام سونوگرافی 

و ادامه درمان قرار می گرفتند و وجود این امکان، درمان افراد را تسهیل می کرد.
ولی متاسفانه طی چند روز اخیر تنها مرکز سونوگرافی شهرستان ماهنشان تعطیل شد و مردم 

شهرستان ماهنشان همانند سال های گذشته در این زمینه با مشکل مواجه شدند.
یکی از اهالی شهرستان ماهنشان در این زمینه گفت: وجود سونوگرافی در شهرستان ماهنشان 
نعمتی بود که می توانستیم از آن بهره مند شویم اما اکنون که سونوگرافی در شهرستان تعطیل 

شده است مجبور هستیم برای انجام این کار به مرکز استان مراجعه کنیم.
انجام  هزینه  و  بیماری  وجود سختی  بر  علاوه  استان  مرکز  به  مراجعه  برای  کرد:  تاکید  وی 
سونوگرافی باید هزینه   زیادی را صرف رفت و آمد کرده و با طی کردن مصافت طولانی به مرکز 

استان مراجعه کنیم.
این اهالی شهرستان ماهنشان ادامه داد: علاوه بر موارد یاد شده مراجعه به مرکز استان وقت گیر 
بوده و گاها همه افرادی که نیاز به انجام سونوگرافی بوده چه از لحاظ مالی و یا زمان، توان مراجعه 
به مرکز استان را ندارند و علاوه بر آن شهرستان ماهنشان به دلیل قرار گرفتن در مسیر کوهستانی 

و سختی راه مراجعه مردم به مرکز استان را با مشکل مواجه کرده است.
وی ادامه داد: علاوه بر این مشکل در زمینه درمان، نبود متخصص ها در زمینه  مختلف درمانی 

مشکلی است که مردم شهرستان با آن دست و پنجه نرم می کنند.
حسن ملکی، مدیر داخلی بیمارستان رازی در رابطه با مشکل تعطیلی مرکز سونوگرافی در گفتگو 
با موج رسا گفت: دوره و طرح متخصص سونوگرافی که در شهرستان حضور داشت بعد از ۲ سال 

به پایان رسیده و فعلا پزشک جایگزین به ما ابلاغ نشده است.
وی ادامه داد: در این زمینه مکاتباتی با معاونت دانشگاه علوم پزشکی استان زنجان داشتیم و 

جایگزین کردن متخصص سونوگرافی نیازمند ابلاغ از طرف دانشگاه علوم پزشکی است.
با این حال به گفته عوامل درمانی ماهنشان مشخص نیست که مرکز سونوگرافی این شهرستان 
دوباره فعالیت خواهد داشت یا همانند سال ۸۴ این مرکز به دلیل نبود پزشک سالها تعطیل 
خواهد بود، با این همه مردم ماهشنان امیدوارند مسئولان استانی نگاه ویژه ای به سمت مردمانی 

که سال ها محرومیت را تجربه کردند، داشته باشند.

شرکت تعاونی شهر یاوران در نظر دارد با مشارکت اشخاص ثالث نسبت به کشت دیم یک قطعه 
زمین نزدیک به 30 هکتار واقع در ضلع جنوبی کوی فرهنگیان اقدام نماید.لذا اشخاص حقیقی و 
حقوقی واجد شرایط که قصد مشارکت در کشت دیم زمین مذکور را دارند تقاضامند است نسبت 
به ارائه پیشنهادات خود تا تاریخ 1403/02/05 نسبت به دفتر شرکت تعاونی واقع در میدان قائم 

ساختمان قائم طبقه 4 واحد 405 اقدام فرمایند.

آگهی مزایده شرکت تعاونی شهر یاوران 

مبلغ تضمین شرکت در مناقصه) ریال(مبلغ اعتبار عنوان پروه ردیف بودجه ردیف
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به  داخلی شهرداری سال ۱4۰3  اعتبارات  از محل  مناقصه عمومی  از طریق  را  ذیل  پروژه  اجرایی  عملیات  دارد  نظر  در  قیدار  شهرداری 
پیمانکاران واجدالشرایط و دارای رتبه از معاونت برنامه ریزی واگذار نماید.لذا از همه متقاضیان دعوت می گردد از طریق سامانه تدارکات 

www.setadiran.ir الکترونیکی دولت به آدرس
تاریخ انتشار فراخوان:۱4۰3/۰۱/27

مهلت دریافت اسناد مناقصه: از ۱4۰3/۰۱/27 تا تاریخ ۱4۰3/۰2/۰5
مهلت ارسال پیشنهادات:۱4۰3/۰2/۱6

زمان بازگشایی پاکت ها:۱4۰3/۰2/2۰
تضمین شرکت در مناقصه: مبلغ مندرج در لیست به طرق:1-واریز وجه  2-ضمانتنامه بانکی به نفع کارفرما)شهرداری(   *3-انواع اوراق مشارکت واریز به حساب3100002704003 

بنام شهرداری قیدار نزد بانک ملی شعبه مرکزی 
توجه: نسخه فیزیکی تضمین شرکت در مناقصه در پاکت الف قرارداده و تحویل امورقراردادهای شهرداری قیدار نمایید.

شایان ذکر است هزینه انتشار آگهی برعهده برندگان مناقصه خواهد بود

مناقصه عمومی )تک مرحله ای(              نوبت  دوممناقصه عمومی )تک مرحله ای(              نوبت  دوم

حسنعلی افشاری سرپرست شهرداری قیدار

۱۶۹۹۱۸۳

صدای زنجان/ مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان زنجان 
گفت: سال گذشته 3۹ میلیارد و 21۰ میلیون ریال کمک 
تحت  که  استان  این  نیازمند  بیماران  برای  درمانی  هزینه 
پوشش بهزیستی و کمیته امداد نبودند، پرداخت شد.  حکمت 
اله هاشمی افزود: جمعیت هلال احمر از افراد نیازمند و اقشار 
آسیب پذیر استان که توان تامین هزینه های درمانی، دارو و 
توانبخشی را ندارند و تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی 
نیستند، حمایت مالی می کند.   وی خاطرنشان کرد:  بر 
همین اساس سال گذشته 2 هزار و 1۰۰ پرونده حمایتی در 
سطح استان زنجان در خصوص پرداخت بلاعوض هزینه های 
دارویی و درمانی تشکیل شد.   مدیر عامل جمعیت هلال 
احمر استان زنجان گفت: برای این تعداد در مدت زمان بیان 
شده 3۸ میلیارد و 21۰ میلیون ریال هزینه پرداخت شده که 
از این میزان 2 میلیارد و ۸۷۰ میلیون ریال پرداختی به افراد 

بیمار نیازمند معرفی شده توسط 35 خانه هلال است. 
 هاشمی اظهارداشت: پرداخت کمک هزینه در زمینه های 
دارو، بستری طبی و جراحی، خدمات پاراکلینیکی، تامین 
تحت  نیازمند،  بیماران  به  توانبخشی  تجهیزات  و  وسایل 
اجتماعی  خدمات  آیین نامه  حمایتی  تسهیلات  پوشش 
جمعیت هلال احمر قرار دارد.   وی تاکید کرد: این کمک 
در  نیازمند  بیماران  برای  مرحله   ۹ طی  درمانی،  هزینه 
شهرستان های زنجان، ابهر، خرم دره، خدابنده، ماهنشان، 
طارم، ایجرود و سلطانیه پرداخت شده است.   مدیر عامل 
جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: جمعیت هلال احمر 
به عنوان نهادی بشردوست همواره نقش محوری در فعالیت 
های اجتماعی نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران داشته 

است.

هلال احمر زنجان بیش از
 3۹ میلیارد ریال کمک هزینه 

درمانی پرداخت کرد  

صدای زنجان/ لیلا محمدی: مدیرکل دامپزشکی استان زنجان با بیان اینکه بیماری های مشترک 
بین طیور و انسان ممکن است از طریق جوجه های رنگی به انسان منتقل شود از خانواده های 
زنجانی خواست تا از خرید و نگهداری جوجه های رنگی در منازل جدا خودداری کنند. محمدباقر 
حاج کاظمی، مدیرکل دامپزشکی استان زنجان با اشاره به خطرآفرین بودن تهیه و نگهداری 
از سوی  لزوم جدی گرفتن هشدارهای دامپزشکی  بر  جوجه های رنگی در منازل شهروندان 
خانواده ها تاکید کرد و گفت: این جوجه ها به طور معمول جوجه های نر از مزارع و واحدهای 
مرغ تخمگذار هستند که نگهداری آنها برای واحدهای پرورش طیور از نظر اقتصادی صرفه ندارد 
بنابراین آنها را در بازار به فروش می رسانند و یا در کارخانه تبدیل به پودر گوشت می کنند. وی با 
بیان اینکه رنگی بودن این جوجه ها موجب جذب کودکان می شود، گفت: با توجه به اینکه مراکز 
تولید جوجه های رنگی نامشخص و شرایط و نحوه پرورش آنها به صورت غیر بهداشتی و به شکل 
متراکم و فشرده است و در شرایط نامناسب در کنار خیابان  و احتمالا در معرض انواع میکروب  
های بیماری  زا نگهداری و عرضه می  شوند مورد تأیید دامپزشکی نیستند. حاج کاظمی با بیان 
اینکه این جوجه ها اغلب چون سیستم بدنی ضعیفی دارند، بعد از چند روز می میرند، افزود: 
برخی از این جوجه  ها ممکن است با داشتن ظاهری سالم و مقاوم به دلیل شرایط بد نگهداری 
و نبود واکسیناسیون درصد آلودگی بسیار بالایی داشته باشند و ناقل میکروب  ها و ویروس های 
بیماری  زای مشترک بین طیور و انسان باشند. مدیرکل دامپزشکی استان زنجان تاکید کرد: 
اطلاع رسانی به مردم برای خرید نکردن جوجه های رنگی، اردک های کوچک و سایر حیوانات 
مورد توجه کودکان، اصلی ترین وظیفه دامپزشکی برای مقابله با بیماری های مشترک قابل انتقال 
از این موجودات به انسان است. هر یک از این حیوانات جمعیت میکروبی منحصر به فردی را در 
سطح بدن و دستگاه گوارش خود دارند که با جمعیت انسانی سازگاری ندارند و بالقوه می توانند 

بسیار خطرناک باشند.
این مسئول با بیان اینکه بیماری های مشترک بین طیور و انسان ممکن است از طریق جوجه های 
رنگی به انسان منتقل شود، عنوان کرد: آنفلوانزای فوق حاد طیور و یا باکتری سالمونلا )باکتری های 
دستگاه گوارش طیور( از جمله بیماری هایی هستند که می توانند به انسان منتقل شود و مشکلات 
عدیده ای را برای کودکان از جمله دل درد و اسهال )بیماری های گوارشی خطرناک( ایجاد کند.

مدیرکل دامپزشکی استان زنجان از مردم خواست، در صورت مشاهده موارد مشکوک و غیر 
بهداشتی مراتب را با شماره تلفن 1512 به این اداره کل اطلاع دهند.

مدیرکل دامپزشکی استان زنجان:

زنجانی ها؛ جوجه  رنگی نخرند
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کشتی ایران چگونه »آقای« آسیا شد
 امید به درخشش در المپیک با »طلا«

تشریح شرایط بانوان تکواندو از سوی سرمربی تیم ملی؛

نباید برای کیانی فشار روانی ایجاد شود
  ریسک را به جان می خریم

مهر/ تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران در شرایطی 
با اقتدار عنوان قهرمانی آسیا را به خود اختصاص دادند که 
انتظار می رود تا چند ماه دیگر این درخشش در بازی های 

المپیک تکرار شود.
تیم ملی کشتی فرنگی امسال هم در مسابقات آسیایی 
این قهرمانی  تکرار کرد.  را  عنوان قهرمانی سال گذشته 
ایران رقم خورد که 1۰۰  در شرایطی برای فرنگی کاران 
روز دیگر تا المپیک پاریس زمان باقی مانده و فرنگی کاران 
در مسابقات آسیایی و گزینشی المپیک پیش رو تلاش 
می کنند با ترکیب کامل و کسب ۶ سهمیه راهی پاریس 

شوند.
تیم ملی کشتی فرنگی تاکنون در اوزان ۶۰، ۶۷، ۹۷ و 
مسابقات هم  این  و  کرده  کیلوگرم کسب سهمیه   13۰
میدان محک خوبی برای سایر کشتی گیران در این فاصله 

کوتاه تا المپیک بود.
با ترکیبی از  شاگردان رنگرز در مسابقات قهرمانی آسیا 
کشتی گیران باتجربه و جوان در این میدان آسیایی حضور 
پیدا کردند. نفراتی چون هادی ساروی، امین میرزازاده که 
سهمیه المپیک را کسب کردند هم حضور داشتند. تیمی 
قهرمانی  به عنوان  امتیاز  با کسب 2۰۰  و  ایران مقتدرانه 
رسید و تیم های قرقیزستان با 1۴۴ امتیاز و ژاپن با 1۴2 

امتیاز دوم و سوم شدند.
در وزن 55 کیلوگرم که البته وزن غیر المپیکی است، پویا 
دادمرز به این میدان آسیایی اعزام شد. دادمرز در مسابقات 
قهرمانی آسیایی 2۰23 به مدال طلا رسیده بود و در این 
مسابقات سهم او مدال نقره شد. او در مرحله فینال با ضربه 

فنی مغلوب حریفی از کره شمالی شد.
در وزن ۶۰ کیلوگرم که سهمیه المپیک پاریس آن توسط 
مهدی محسن نژاد در مسابقات جهانی کسب شده بود، 
امیررضا ده بزرگی اعزام شد. امیررضا در رده نوجوانان و 
جوانان عنوان های قهرمانی زیادی کسب کرده بود و برای 
اولین بار میدان آسیایی را در رده بزرگسالان تجربه می کرد. 
برنز برسد.  این میدان آسیایی به مدال  او موفق شد در 
اعتماد کادر فنی به ده بزرگی برای حضور در میدان آسیایی 
اتفاق ویژه این مسابقات بود و می توانند در آینده در این 
وزن المپیکی سخت روی این کشتی گیر حساب ویژه ای باز 
کنند. ده بزرگی در رده نوجوانان 2 طلای آسیا داشت و این 

اولین مدال او در رده بزرگسالان است.
در وزن ۶3 کیلوگرم ایمان محمدی در شرایطی به مدال 
برنز این مسابقات رسید که سال گذشته محمدی در این 

وزن به مدال طلای آسیایی رسیده بود. 
طبیعتاً با توجه به تغییر رنگ مدال این کشتی گیر او در 
این مسابقات در حد انتظار ظاهر نشد و به گفته اهالی 

کشتی باید در مدیریت زمان خود در کشتی دقت بیشتری 
کنند. در واقع به گفته کارشناسان کشتی سه دقیقه کشتی 
محمدی با سه دقیقه دوم او متفاوت بود و یک کشتی گیر 

نباید نوسانات زیادی داشته باشد.
کسب  به  موفق  اسماعیلی  سعید  کیلوگرم   ۶۷ وزن  در 
اسماعیلی مدال های  مدال طلای مسابقات آسیایی شد. 
طلای نوجوانان و جوانان جهان را در کارنامه خود دارد و 
با توجه به میدان المپیک و کسب مدال طلای او در این 
آسیا حالا یک رقیب جدی برای محمدرضا گرایی محسوب 
می شود. اهالی کشتی معتقد بودند در صورتیکه اسماعیلی 
در مسابقات آسیایی به مدال طلا برسد قطعاً رقابت حساس 
بین او و محمدرضا گرایی را برای حضور در المپیک پاریس 
به صورت مبارزه رو در رو یا حضور در تورنمنت خارجی 

باید برگزار شود. 
حالا پس از کسب عنوان طلایی آسیا از سوی اسماعیلی در 
این مسابقات باید دید کادر فنی برای حضور در المپیکی 
به  حاضر  آیا  و  می اندیشد  تدبیری  چه  گرایی  و  او  بین 
برگزاری انتخابی رودر رو یا اعزام به یک تورنمنت خارجی 
است یا اینکه به خاطر تجربه بالای گرایی، چشمش را روی 

این پدیده کشتی فرنگی می بندد؟!
در اوزان ۷2 کیلوگرم محمدرضا رستمی به مدال نقره این 
مسابقات رسید، رستمی طلای جوانان آسیا 2۰1۹ و مدال 
نوجوانان آسیا و همچنین طلای کشورهای  برنز  و  نقره 

اسلامی را در کارنامه خود دارد.
 رستمی در دیدار فینال به مصاف »شینگو هارادا« از ژاپن 
رفت و در پایان با نتیجه مغلوب حریف خود شد. شکست 

رستمی برابر حریف ژاپنی او هم می تواند یک زنگ خطر 
برای این وزن باشد.

این  کشتی گیر  تنها  عبدی  امیر  کیلوگرم   ۷۷ وزن  در 
مسابقات بود که نتوانست مدال آوری کند و در جایگاه 
پنجم قرار گرفت. عبدی در مسابقات انتخابی کشور در یک 
کشتی جنجالی پیروز شد، او در مسابقات قهرمانی آسیا هم 
انتظارات را برآورده نکرد. البته به گفته اهالی کشتی طبیعی 
است که عبدی این نتیجه را به دست بیاورد چون او هنوز 
جوان است و راه زیادی پیش رو دارد. در وزن ۷۷ کیلوگرم 
کشتی فرنگی موفق به کسب سهمیه المپیک نشده است و 

وضعیت خوبی هم ندارد. 
در این وزن امین کاویانی نژاد، مختاری و محمدعلی گرایی 
سه کشتی گیری هستند که باید برای رسیدن به دوبنده 
تیم ملی در میدان المپیک تلاش کنند. البته که محمدعلی 
گرایی کاپیتان تیم ملی یکی از امیدهای ایران برای کسب 
سهمیه المپیک است. پس از اتفاقاتی که برای گرایی در 
جریان مسابقات جهانی در مبارزه برادرش افتاد و منجر به 
محرومیت او شد، با رایزنی فدراسیون این محرومیت لغو 
شد و از فروردین ماه گرایی تمریناتش را شروع کرده است.

در وزن ۸2 کیلوگرم رسول گرمسیری به مدال نقره این 
مسابقات رسید. او مدال طلای بزرگسالان آسیا 2۰22 و 
همچنین مدال طلای نوجوانان آسیا 2۰1۰ را در کارنامه 
خود دارد. او در مرحله فینال با »تایزو یوشیدا« از ژاپن 
سرشاخ شد و با نتیجه ۹ بر صفر مغلوب حریف خود شد 
و به مدال نقره رسید. میدان دادن به گرمسیری یکی از 

اتفاقات ویژه این رقابت ها بود.

در وزن ۸۷ کیلوگرم ناصر علیزاده توانست به مدال طلای 
در  ناکامی  از  پس  توانست  علیزاده  برسد.  مسابقات  این 
مسابقات جهانی توانست در آسیایی خوش بدرخشد. البته 
علیزاده یک رقیب جدی دارد و آن هم علیرضا مهمدی 
است. مهمدی در مسابقات قهرمانی جهان 2۰23 در وزن 
۸2 کیلوگرم به مدال نقره رسید اما پس از آن تغییر وزن 
بار داد با این حال باز هم خودش را نشان داد. او موفق شد 
در وزن ۸۷ کیلوگرم قهرمان کشور شود تا شانس خود را 
برای کسب سهمیه و حضور در المپیک پاریس امتحان 
کند. مهمدی به مسابقات گزینشی اعزام خواهد شد و در 
ادامه باید ببینم کدام یک از این دو نفر صاحب دوبنده تیم 

ملی در میدان المپیک خواهند شد.
در وزن ۹۷ کیلوگرم هادی ساروی موفق به کسب مدال 
طلای این مسابقات شد. البته این مدال قابل پیش بینی 
بود. ساروی سال هاست که نشان داده یکی از کشتی گیران 
به نام این وزن است. او که سهمیه المپیک را کسب کرده 
برای حضور قدرتمند در المپیک آماده می شود. ساروی از 
کشتی در آسیا فراتر است و امسال همه چشم انتظار مدال 

خوش رنگ طلا از او در المپیک دارند.
 البته به گفته اهالی کشتی، نحو کشتی گرفتن ساروی 
دو مشکل اساسی دارد و این ضعف را باید هر چه سریع تر 
برطرف کند. جمشید خیرآبادی معتقد است او در دفاع 
لیفت ها خوب عمل نمی کند و سالیان سال در این مسئله 
مشکل دارد و هنوز برطرف نشده است. باید تا المپیک 
روی این موضوع کار کند. او در دفاع مشکل دارد و ربطی 
به اجرای فن ندارد. ضمن اینکه کشتی گیری در آن سطح 

خیلی سخت است که فنی به او اضافه شود. 
در  یکی  دارد،  اساسی  اشکال  دو  ساروی  هادی  واقع  در 
اینکه  دیگری  و  نیست  خوب  لیفت هایش  دفاع  خاک، 
انجام دهد  را  بارانداز  زمانی که می خواهد فن  در خاک، 
برای حریفان دستش رو شد و نیاز به یک تاکتیک جدید 
دارد تا هم مشکل دفاعی اش در خاک برطرف شود و هم 
آن  تاکتیک های جدید  با  می خورد  گره  که  کشتی هایی 

گره ها را باز کند.
در وزن 13۰ کیلوگرم امین میراززاده هم همچون ساروی 
طلای  مدال  البته  رسید.  مسابقات  این  طلای  مدال  به 
میرزازاده هم همچون ساروی قابل پیش بینی بود. او هم 
به سهمیه المپیک در این وزن رسیده اما موضوعی که در 
مورد میرزازاده کار را سخت می کند، رقابت او با رضا کایب 
و لوپز در میدان المپیک است که هر دو از نامداران این وزن 
به حساب می آید. به گفته اهالی کشتی میرزازاده باید در 
حالت سرپا بیشتر کار کند تا بتواند از پس این دو حریف 

قدرتمند بربیاید.

 مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان خبر داد:

حضور ورزشکار زنجانی در اردوی تیم ملی دوچرخه سواری  

رئیس هیأت شمشیربازی استان زنجان:

شمشیربازان زنجانی به دنبال سهمیه المپیک هستند

VAR فصل آینده به لیگ برتر ایران می آید

صدای زنجان/ لیلا محمدی: جواد بازرگان، مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان گفت: اردوی 
تیم ملی دوچرخه سواری جاده آقایان و بانوان یکم تا بیست و یک اردیبهشت ماه در پیست 

دوچرخه سواری مجموعه ورزشی آزادی برگزار خواهد شد. 
به گفته بازرگان؛ مهدی سهرابی از استان زنجان در رده سنی بزرگسالان در این اردو حاضر 

خواهد بود .

موج رسا/ رئیس هیأت شمشیربازی استان زنجان با بیان اینکه رشته شمشیربازی در استان زنجان 
رشد و پیشرفت خوبی داشته است گفت: محمد اسماعیلی از ورزشکاران موفق در رشته شمشیر 

بازی برای مسابقات انتخابی سهمیه المپیک آماده می شود.
حامد افشاری با بیان اینکه محمد اسماعیلی ملی پوش ایرانی بطور مستمر در حال تمرین برای 
کسب سهمیه المپیک است گفت: این شمشیرباز در رده یک رنکینگ کشوری بوده و مسابقات 

انتخابی المپیک نیز تا ۱۰ روز آینده در زون آسیا برگزار خواهد شد.
وی افزود: امیدواریم امسال محمد اسماعیلی شمشیرباز حرفه ای و توانای استان زنجان باتوجه 
به تلاش، کوشش و پشتکاری که دارد بتواند در این مسابقات سهمیه المپیک را کسب کرده و 
سهمی در درخشش این استان داشته باشد. رئیس هیأت شمشیربازی استان زنجان با اشاره به 
اینکه از گذشته تاکنون استان زنجان در رشته اسلحه اپه جزو بهترین استان ها است گفت: محمد 
اسماعیلی، امیر خلفی و میثم نوروزی از جمله شمشیر بازانی هستند که به تیم ملی دعوت شده 
و همواره موفق به کسب مقام اول و دوم شدند. وی با اشاره به اینکه در حوزه بانوان در زنجان 
نیز شمشیر بازی پیشرفت چشمگیری داشته است تصریح کرد: به همت فرزانه بیات که از مربیان 
برتر و مطرح استان زنجان است، شاهد رشد روزافزون شمشیربازی بانوان هستیم، در حال حاضر 
حدود ۳۰ ورزشکار خانم در سه اسلحه )اپه، سابر و فلوره( فعالیت می کنند که امیدواریم در آینده 

نزدیک بانوی ملی پوش زنجانی نیز داشته باشیم.

ایلنا/ شنیده ها حاکی از آن است که فدراسیون فوتبال در تلاش است آخرین مانع برای ورود کمک 
داور ویدئویی را در فوتبال ایران برطرف کند.

۱۶ داور و ۲۲ کمک داور به تازگی در کلاس سیستم کمک داور ویدیویی ثبت نام کرده اند تا بعد 
از گذراندن این دوره از آموزش ها مدرک مربوط به این بخش از داوری را دریافت کنند. فدراسیون 
فوتبال تلاش خود را برای ارتقای سطح داوری در فوتبال ایران آغاز کرده و کلاسی که اخیراً با 
حضور برخی داوران درحال برگزاری است، به همین موضوع اختصاص دارد و برگزار کنندگان 
فوتبال ایران قصد دارند به سرعت مقدمات استفاده از کمک داور ویدیویی در فوتبال ایران را 
فراهم کنند. طبق شنیده ها بعد از برگزاری کلاسی که اخیراً دایر شده، یک دوره کلاس دیگر 
برای داوران برگزار خواهد شد تا گستره داورانی که توانایی کار با سیستم کمک داور ویدیویی را 
دارند، افزایش یابد و فوتبال ایران نیز به مانند فوتبال دیگر کشور ها که از این تکنولوژی استفاده 
می کنند به سمت استفاده حداکثری از وی  ای آر برود.رئیس فدراسیون فوتبال اخیراً اعلام کرد 
که قصد دارد برای فصل بعد از این سیستم کمک داور ویدیویی در همه بازی ها استفاده کند، اما 
منابع نزدیک به فدراسیون فوتبال معتقدند به دلیل پیچیدگی این موضوع استفاده از کمک داور 
ویدیویی به نیم فصل دوم لیگ آینده خواهد رسید که این هم منوط به برگزاری منظم کلاس های 

داوری وی آی آر و خرید وسایل مربوط به استفاده از این سیستم است.
تاکنون ۵ دستگاه کمک داور ویدیویی به گفته مسئولان فدراسیون فوتبال وارد شده، اما چنانچه 
برگزار کنندگان لیگ برتر فوتبال ایران بخواهند برای فصل بعد از این سیستم در همه بازی ها 
استفاده کنند باید تمام ورزشگاه هایی که میزبانی لیگ برتر را به عهده دارند، مجهز به سیستم 

کمک داور ویدیویی شوند که این موضوع مستلزم برخورداری از بودجه مکفی است.
در عین حال، اما از ساختمان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ شنیده می شود که در بازی های 
باقی مانده لیگ برتر از این سیستم استفاده خواهد شد تا احیاناً اگر حقوقی از تیم ها ضایع شده 
با بازبینی فیلم بازی ها احقاق حق شود.  در دو دربی گذشته کمک داور ویدیویی تا حد زیادی از 
جنجال ها کاست و کمک قابل توجهی به داوران کرد، اما درعین حال که فدراسیون فوتبال و دیگر 
دستگاه های برگزار کننده فوتبال ایران در تلاشند این سیستم را جا بیندازند، اما در میان داوران 
شاغل در فوتبال ایران اتفاق نظر درباره استفاده از برخی بازی های پیش رو از کمک داور ویدیویی 
وجود ندارد.  برخی داوران که اکنون نیز در کلاس وی آی آر حضور دارند معتقدند که استفاده 
از این تکنولوژی نباید محدود به چند بازی باشد و اگر قرار به استفاده از وی  آی آر است باید 
همه بازی ها را شامل شود. البته این نظرات شخصی است و احتمالاً تأثیری در تصمیم گیری اخیر 

فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ در استفاده از این تکنولوژی در برخی بازی ها نخواهد داشت.

و  مسئولان  از  گفت:  تکواندو،  ملی  تیم  سرمربی  ایرنا/  
ناهید کیانی  به ورزش می خواهم در خصوص  علاقه مندان 
اجازه بدهند در مسیر خودمان حرکت کنیم و فشار روانی 

برای این قهرمان ایجاد نکنند.
مینو مداح  در خصوص عملکرد بانوان تکواندوی ایران در 
تورنمنت صربستان که با یک طلا و یک برنز همراه بود و 
شرایط آنان در آستانه مسابقات قهرمانی آسیا، اظهار داشت: 
امتیاز  المپیک بود، چراکه به 2۰  ناهید کیانی هدف  برای 
تورنمنت صربستان احتیاج داشت و خوشبختانه به آن رسید 
تا بتواند برای سیدبندی المپیک، جایگاهش را در رنکینگ 

جهانی به رتبه دو یا سه برساند.
وی افزود: برای سایر نفرات، هدف مسابقات قهرمانی آسیا 
در ویتنام بود که اواخر اردیبهشت ماه آغاز می شود. هفت 
نفر را ثبت نام کردیم که روادید ملیکا میرحسینی نیامد و 

برای سایر نفرات نیز، شب قبل از وزن کشی، روادید از سوی 
میزبان صادر شد و در واقع شرایط سختی برای مسابقات 

صربستان داشتیم.
سرمربی تیم ملی تکواندو بانوان با بیان اینکه توقع زیادی از 
شاگردانش در صربستان نداشت، تصریح کرد: در وزن ۴۶ 
کیلوگرم باید عملکرد معصومه رنجبر و سعیده نصیری و در 
وزن ۶2 کیلوگرم، مبارزات ساغر مرادی و الهام حقیقی را 
بررسی می کردیم تا در هر وزن، یک نفر را برای قهرمانی 
آسیا انتخاب کنیم. به خواسته خود رسیدیم و هفته آینده هم 

ترکیب اعزامی به ویتنام را اعلام می کنیم.
وی گفت: مسابقات صربستان، آخرین تورنمنت 2۰ امتیازی 
قبل از المپیک بود و با حضور قهرمانان مطرح جهان و المپیک، 
سطح فنی خوبی داشت. کیانی با طلای این مسابقات اکنون 
امتیازاتش با جید جونس تکواندوکار مطرح بریتانیایی برابر 

شده و باید ببینیم در رنکینگ جدید جهانی، ناهید در رتبه 
دوم قرار می گیرد یا در جایگاه سوم خواهد بود. او اکنون رتبه 

سه را دارد اما می تواند به دو برسد.
کیانی  ناهید  حضور  آیا  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  مداح 
المپیک پاریس  با توجه به نزدیک بودن  در قهرمانی آسیا 
نمی تواند خطراتی چون آسیب دیدگی را درپی داشته باشد؟ 
توضیح داد: این مسابقات ۴۰ امتیازی است و باید ناهید کیانی 
و مبینا نعمت زاده که المپیکی هستند در آن به میدان بروند، 
چون حریفان مطرح آنان نیز شرکت خواهند کرد.این ریسک 
باید در کورس مسابقات  بچه ها  به جان می خریم چون  را 

باشند و نمی خواهیم فقط آنها را در اردو نگه داریم.
وی در خصوص اینکه بالا رفتن توقعات از کیانی و استرسی 
که به او وارد می شود امکان دارد وی را به سرنوشت دیگر 
موفقیت  به  المپیک  در  که  کند  تبدیل  تکواندو  قهرمانان 

نرسیدند، عنوان کرد: در این مدت سعی کردم ارتباط نزدیکی 
با کیانی داشته باشم و او را بهتر بشناسم. اکنون کاملا شرایط 
روحی او را می دانم و از چهره اش متوجه می شوم چه مشکلی 
این بود که  ناهید  اقدام  دارد. مداح تصریح کرد: بزرگترین 
از فضای مجازی بیرون آمد و ما در کادر فنی و همچنین 
مسئولان فدراسیون از وی حمایت کامل می کنیم. این دومین 
المپیک ناهید است و نسبت به دوره گذشته، پخته تر شده و 
همین مساله می تواند در کنار آرامش، موجب موفقیت وی 
شود. وی خطاب به مسئولان و علاقه مندان به ورزش، گفت: 
از این بزرگواران می خواهم اجازه بدهند در مسیر خودمان 
حرکت کنیم. این که همه بخواهند به قهرمانان تذکر بدهند 
و صحبت کنند، چندان سودی ندارد و بار روانی را بیشتر می 
کند. مطمئن باشید خود ما بهتر می دانیم که چگونه ناهید و 

مبینا را آماده المپیک کنیم.

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۱۰۰۰۰۱۲۳۰ هيات اول/دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحيه دو زنجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یحيی توحيدلو فرزند رمضانعلی بشماره شناسنامه ۱ در یک باب 
ساختمان مسکونی به مساحت ۳۹,8۲ متر مربع قسمتی از پلاک ۳8۶۵ فرعی از ۵۲۹۹ اصلی واقع در بخش یک زنجان خریداری از مالک رسمی محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۷

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۲۰۱۰۷۴۲ مورخه ۱۴۰۲/۱۰/۲۴ کلاسه شماره ۱۴۰۱۱۱۴۴۲۷۰۰۲۰۰۰۵۱۹ هيات اول دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد علی شيخی فرزند علی اصغر بشماره شناسنامه ۱۶۵۷ 
صادره از ابهر در ششدانگ اعيان و ۵ دانگ عرصه یک قطعه زمين مزروعی به مساحت ۱۹۰۰۱/۴۷متر مربع پلاک ۲ اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان)ابهر روستای ازناب 
نرسيده به درسجين پایين جاده معروف به سه تپه(خریداری از مالک رسمی آقای)سيف اله طارمی و سایر مالکين مشاعی(محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۶

-۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۶۰۰۱۶8۱-۱۴۰۲/۰۷/۲۳-۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۶۰۰۲۱۲۴ شماره های  آراء  ۱-برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعيت  تکليف  تعيين  قانون  موضوع  ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۶۰۰۱۶8۲-۱۴۰۲/۰۶/۱8هيات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان طارم تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای سلمان مرادی فرزند اسرافيل بشماره شناسنامه ۷۰ صادره از طارم به شماره ملی ۵۳۹۹۹۳۵۵۴۶ در 
ششدانگ سه قطعه زمين زراعی معروف به ساری تيکانلوخ قومسال- کهریز ارخی به مساحتهای ۴8۶8,88 
متر مربع – ۱۴۶۹,۹۰ متر مربع -۳۲۰۵,۳۵متر مربع از مالکيت رسمی امامعلی حسنلو و بهروز صالحی واقع 
در بخش هشت زنجان شهرستان طارم قریه جيا از پلاک ۲۴ - اصلی را نموده است.۲-برابر آراء شماره های 
تعيين  قانون  موضوع  هيات   ۱۴۰۲/۰۷/۲۳  –  ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۶۰۰۲۱۲۳  -  ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۶۰۰۲۱۲۲
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان طارم تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سلمان مرادی فرزند اسرافيل بشماره شناسنامه ۷۰ صادره از طارم به شماره 
ملی ۵۳۹۹۹۳۵۵۴۶ و خانم فرشته صالحی فرزند عباس بشماره شناسنامه ۶۲ صادره از طارم به شماره ملی 
۵۳۹۹۹۳۵۴۶۵ هر کدام سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمين زراعی معروف به ساری تيکانلوخ به 
مساحت ۳۱۰۳,8۱مترمربع از مالکيت رسمی امامعلی حسنلو واقع در بخش هشت زنجان شهرستان طارم قریه 
جيا از پلاک ۲۴ - اصلی را نموده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند در شهرها 
از تاریخ انتشار اولين آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق آگهی در روستا به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/16

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۱۰۰۰۰۰۰8۰هيات اول/دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحيه دو زنجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهرداد بهمنی فرزند عليار بشماره شناسنامه ۴۲۷۱۰۲۶88۳ در یک 
باب چهار دیواری به مساحت ۴۹ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۲۰۲ فرعی از ۵۲۹۹ اصلی واقع در بخش یک زنجان خریداری از مالک رسمی 
آقای غریبعلی رضائی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ 
،رسيد ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند  مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۷

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۰۰۰۷۳ مورخه ۱۴۰۳/۰۱/۰۶ به کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۲۷۰۰۲۰۰۰۴۶۷ هيات اول/دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم گشتاسب حاجی قربانی فرزند پاشا بشماره شناسنامه 
۱۷۳ صادره از در یک قعطه باغ به مساحت ۶8۶۵/۳۱ متر مربع پلاک ۱۹۱۴ فرعی از ۱ اصلی واقع در ابهر بخش سه خریداری از مالک رسمی آقای حمداله حاجی خانی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
ميتوانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به 

مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۳/۰۲/۰۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۱۶

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  
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اسحق بیگدلی رئیس ثبت اسناد و املاک

سعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاکسعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاک

سید رضا شفیعی رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان طارماسحق بیگدلی رئیس ثبت اسناد و املاک

حسنعلی افشاری سرپرست شهرداری قیدار
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صدای زنجان/ حزب جمهوریت ایران اسلامی شاخه استان 
زنجان، حزب کارگزاران سازندگی استان زنجان و مجمع 
روحانیون مبارز - دفتر زنجان با صدور بیانیه های جداگانه، 
حمله ایران به اسرائیل را به عنوان »دفاع مشروع« مورد 

ستایش قرار دادند.
به گزارش صدای زنجان؛ حزب جمهوریت ایران اسلامی 
شاخه استان زنجان با صدور بیانه ای حمله ایران به اسرائیل 

را بعنوان »دفاع مشروع« ستود
متن این بیانیه بشرح ذیل می باشد:

بسم الله الرحمن الرحیم 
اگر امروز جامعه  ایران درگیر نارسائی های اقتصادی می 
باشد و  بخشی از مردم کشورمان امروز در صعوبت های 
اقتصادی گذران عمر می نمایند و همچنین نسبت به بعضی 
روندهای سیاسی و اجتماعی مان دلخور می باشند  ولی 
حمایت از حمله تلافی جویانه ایران به رژیم صهیونیستی 
اسرائیل در 25 فروردین سال 1۴۰3، بایسته و شایسته 
به  ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  نظامی،  حمله  است . 
اسرائیل، نه تنها امری اجتناب ناپذیر بود، بلکه برای دفاع 
امری  نظام جهانی،  در  اقتدار کشور  و  ارضی  تمامیت  از 
لازم و ضروری بود، در غیر اینصورت رژیم کودک کش 
اسرائیل متجاسرتر از دفعات پیشین به کشورمان تعدی 
های افزونتر، را با اعتماد به نفس وقیحانه تری به انجام  

می رساند.
شهادت  از  بعد  دمشق  در  ایران  کنسولگری  به  حمله 
فرماندهان ایرانی از جمله سید رضی موسوی و یوسف امید 
زاده بود که توسط این رژیم در خاک سوریه به انجام رسید، 
مضاف بر آن در گذشته نیز به شهادت رساندن دانشمندان 
ایرانی نیز در خاک ایران مصادیق بارز دیگری بر تجاوز و 
تعدی های این رژیم بوده است که شاید آنگونه که باید 
تبعات سنگین ان متوجه شان نشده و سبب تجری شان 

شد.
این وضعیت نشان از این امر دارد که رژیم اسرائیل در هر 
جنایتی که به انجام  می رساند و پاسخ متناسب دریافت 
نمی کند بی پرواتر شده و  بعد از عملیات های متعدد برای 
کشتن فرماندهان ایرانی، عصیان تر و سرکش تر شده و به 

کنسولگری ایران حمله موشکی نمود. 
این حمله نقض آشکار پیمان های بین المللی بود و صد 

البته این اقدام بر خلاف عرف و حقوق بین الملل بود.
سفارتخانه ها و اماکن دیپلماتیک اماکنی هستند که مطابق 
عرف و کنوانسیون های بین المللی مربوطه، از مصونیت و 
حمایت حقوقی خاص در خاک کشور میزبان برخوردارند.

در تشییع و تقبیح این حمله رژیم صهیونیستی همین 
بس که رسانه اسکای نیوز از  دیوید کامرون وزیر خارجه 
بریتانیا که از حامیان این رژیم است سوال می نماید که 
اگر کنسولگری بریتانیا را با خاک یکسان  می کردند، چه 

می کردید؟
دیوید کامرون اظهار نمود که ما به آن پاسخ محکمی می 

دادیم .
پس بنابراین به قدرت های حامی آن رژیم، توصیه اخلاقی 

حضرت علی را بایستی آموخت که :
أحبِب لغَِیرِک ما تحُِبُّ لنَِفسِک وَ اکرَه لهَُ ما تکَرَهُ لنَِفسِک

برای غیر خود آن را دوست بدار که برای خود دوست داری، 
و آن را ناپسند دار که برای خود ناپسند می داری.

بنابراین حمله 25 فروردین ماه ایران به رژیم اسرائیل حمله 
ای محقانه و حق مدارانه نسبت به تخاصم اسرائیل با ایران 

و مردم غزه بود.
این حمله حق حاکمیت سیاسی و نظامی ایران بود که 
بایستی در برابر بیداد گری، گردن کشی و مظلوم کشی 

های نتانیاهو به انجام می رسید.
بنیامین نتانیاهو مواضع فریبکارانه ای را نسبت به ایران 
و مردم ایران، از خود به نمایش می گذارد و با تشبث به 
بعضی از مشکلات داخلی کشورمان، و بعضی ناکارامدی 
های داخلی و با نفش آفرینی رسانه فارسی زبان حامی 
اش، مردم و نظام و سیاسی ایران را منفک نموده و نمایشی 
خدعه گرایانه  و دایه مهربانتر از مادر را برای مردم ایران 

بازی می کند.
نتانیاهو در هر، تعمیق شکافی بین مردم و نظام سیاسی 
صورت می پذیرد، اظهار مهر و دلسوزی نسبت به مردم 

ایران می نماید.
این درحالی است که همین برگزاری عید  یهودی ، پوریم ، 

در 5 فروردین  ماه سال جاری در اقصی نقاط اسرائیل، نیت 
باطنی و کینه ورزانه نتانیاهو و حاملان ایدئولوژیک شان را 

نسبت به ایرانی و ایرانیان بخوبی عیان نمود.
آدمک هائی را که به عنوان نماد اعدام "هامان" صدراعظم 
ایرانی خشایارشاه و کشتار ایرانیان، که با دسیسه الیگارشی 

یهودیان بود، را تکریم و مقدس می نمایند.
نژادپرستانه  تعصب   و  فناتیک  روحیه  گویای  خود  این 
نتانیاهو و حزب لیکود و سایر همفکرانشان می باشد که 
این دشمنی نه با نظام سیاسی کنونی، بلکه از هخامنشیان 

به این سو با ایرانیان بوده است.
بنابراین استیصال و درماندگی در مقابل این رژیم، شایسته 

ما ایرانیان نمی باشد. 
حمله سپاه و خونین نبودن آن دلیل اراده ضد جنگ طرف 
ایرانی بوده است و صرفا برای صدور تذکری بر جدیت ایران 

در دفاع از صلابت خود در برابر اغیار بوده است.
انشالله با قاطعیت در برابر این رژیم تمامیت خواه و کودک 
کش اسرائیل، موجبات پیشگیری هائی شویم که اجازه 
بقاء و  داده نشود که نخست وزیر بحران زده اش، برای 
استمرار موجودیت خود، جنگی را با  کشاندن قدرت های 

غربی میدان داری نماید.
سیاسی  نظام  کنونی  حساس  برهه  این  در  امیدواریم 
کشورمان، با تألیف قلوب در جامعه و کاستن فاصله با مردم، 
انسجامی مستحکم در برابر تهدید های خارجی ایجاد نماید 

تا شرور مترتب بر آن، با اجماع داخلی دفع گردد. 
این مهم با مظاهرت و پشت گرمی مردم که رضایت خداوند 
را نیز با خود دارد محقق می شود. پشتوانه و پایگاه مردمی 
نظام سیاسی، اعتلای همه جانبه را با خود به ارمغان می 

آورد.
  با »دفاع« جلوی »جنگ« را بگیریم

به گزارش صدای زنجان؛ حزب کارگزاران سازندگی استان 
زنجان درباره بحران های منطقه ای نیز با صدور بیانه ای 

حمله ایران به اسرائیل را بعنوان »دفاع مشروع« ستود.
متن این بیانیه بشرح ذیل می باشد:

  با »دفاع« جلوی »جنگ« را بگیریم
حمایت از نهضت های فلسطینی از فتح تا حماس و جهاد 
جزئی از راهبرد مبارزات ملت فلسطین با دولت اسرائیل 
بود که سرانجام در عملیاتی مطلقاً فلسطینی به نام »توفان 
الاقصی« خود را نشان داد. اما صهیونیست ها که ایران را 
دشمن ایدئولوژیک خود می دانند از همان روز اول در این 
عملیات فلسطینی سعی کردند انگشت اشاره را به سوی 
ایران بگیرند و با کشاندن پای ایران به جنگ مساله را از 

اشغال فلسطین به جنگ منطقه ای تبدیل کنند.
تحرکات نتانیاهو برای ایجاد جبهه تازه با ابزار ترور و حمله 
تروریستی به کنسولگری ایران در سوریه به اوج خود رسید 

و ایران را ناگزیر از پاسخ متقابل می کرد. 
اکنون این پاسخ داده شده است و جمهوری اسلامی ایران 
پس از ۴5 سال مبارزه ایدئولوژیک، به نبردی استراتژیک 
رسیده است. مرحله ای حساس در دفاع از امنیت ملی ایران 

که به لحاظ اصول سیاست بین الملل گریزناپذیر می نمود.
با وجود این، همان گونه که عالی ترین فرماندهان نظامی 
ایران تاکید کرده اند، این اقدام باید در چارچوب استراتژی 

بازدارندگی، دفاع مشروع و مبارزه با تروریسم حفظ شود و 
ضمن حفظ تدابیر دفاعی و نظامی، دیپلماسی فعالی برای 
جلوگیری از تبدیل نزاع اسرائیل-فلسطین به یک فرافکنی 

منطقه ای در دستور کار قرار گیرد.
اسرائیل در نبرد توفان الاقصی گرفتار است و فشار جهانی 
از حماس  امتیاز  بدون گرفتن  غزه حتی  از  برای خروج 

شدت گرفته است. 
اشغالی چنین وضعیتی می تواند  در درون سرزمین های 
شفابخش  جنگ،  باشد.  نتانیاهو  دولت  سقوط  مقدمه 
حکومت هایی چون اسرائیل است که در واقع یک پادگان 

بزرگ است. نباید به نتانیاهو فرصت بقا داد.
از سوی دیگر، ایران امروز با اپوزیسیونی غیرملی مواجه است 
که با سوء استفاده از اعتراضات مستقل ملت ایران، سعی دارد 
پای بیگانگان را به تحولات درون کشور بکشاند. اپوزیسیون 
که با سفر به اسرائیل و دخیل بستن به دیوار ندبه در هیبت 
یهودیان درمی آید و درحالی که ساکنان اسرائیل در خیابان 
یادگاری  عکس  او  با  هستند  نتانیاهو  برکناری  خواهان 
می گیرد، به رغم آنکه حتی پدران ایشان سعی می کردند 
در جنگ اعراب و اسرائیل ظاهر بی طرفانه ای بگیرند، در 
تقویت صهیونیسم از صهیونیست ها پیش افتادند! همین 
جریان در اتفاق اخیر بیش از همه در رسانه های همسو با 
اسرائیل که به زبان فارسی  پخش می شود بر طبل جنگ 
دمیدند و جلوتر از صداوسیما مشتاق انتقام ایران از اسرائیل 
شدند و با زبان تحریک و تحقیر و تخفیف سعی کردند 
جمهوری اسلامی را وارد منازعه ای بی پایان کنند. تبدیل 
آرزوی تغییر از سیاست داخلی به سیاست خارجی و از آن 
بیشتر از راه جنگ، هدف نهایی بخش غیرملی اپوزیسیون 
ایران است که یک بار دیگر در دوره جنگ تحمیلی هم از 
سوی سازمان هایی چون مجاهدین خلق امتحان شده بود 
و اینک از کارفرمایی بعثی ها به کارفرمایی صهیونیست ها  
تغییر جهت داده است. کارگزاران سازندگی ایران ضمن 
محکومیت اقدامات اسرائیل به عنوان بنیان گذار این نزاع 
دفاع  رسمیت شناختن حق  به  با  و  امروز   تا  از 1۹۴۸ 
مشروع برای ایران بر مبنای استراتژی بازدارندگی و راهبرد 
تقویت مقاومت ملت فلسطین برای ادامه این نهضت ملی 
و میهنی و فلسطینی، درباره اهداف اسرائیل از بسط جنگ 
در منطقه و فراموشی جنایت در غزه هشدار می دهد. ما 
فکر می کنیم حفظ چارچوب دفاع مشروع بر مبنای حقوق 
بین الملل راهبردی اساسی است که نباید رها شود و البته 
دفاع مشروع محدود به زمان و مکان نیست اما می توان از 
تبدیل آن به جنگ بی پایان جلوگیری کرد. اگر شورای 
امنیت سازمان ملل متحد به رغم وفاداری غرب به اسرائیل، 
اقدامات تروریستی این رژیم علیه ملت فلسطین و دولت 
ایران را محکوم می کرد و از توسعه آن خودداری می نمود 
شاید دیپلماسی موفق می شد جلوی جنگ را بگیرد  اما 
اکنون با دفاع می توان جلوی جنگ را گرفت: چشم در برابر 

چشم نه کمتر و نه بیشتر!
هم  ایران  در  ملی  اجماعی  البته  راهبردی  چنین  برای 
ضروری است و با پرهیز از هرگونه اقدام تحریک آمیز در 
داخل کشور ازجمله در مساله حجاب باید از تهدید وحدت 

ملی جلوگیری کرد.

جلوگیری از ادبیات یهودستیزانه در بیان خطبا ضروری 
موضع  و  است  اسرائیلیات  از  خود  جعلیات،  این  است. 
تاریخی ایران همواره حفظ حقوق شهروندان با هر دینی 

ازجمله یهود در سرزمین فلسطین بوده است.
 نباید در شادی های رسمی در صداوسیما مرز صهیونیسم 
به عنوان یک ایدئولوژی سیاسی با یهودیت به عنوان یک 

دین توحیدی مخدوش شود.
مبارزه با صهیونیسم همواره در ایران سبب وحدت ملی 
کرد  بدل  اختلافی  موضوعی  به  را  آن  نباید  است،  بوده 
که این خواست اسرائیل است و برای جلوگیری از این 
انحراف تنها راه مبارزه با صهیونیسم حفظ ایران به عنوان 

یک میهن است.
   مسئله  فلسطین مظهر انحطاط انسانیت در 

روزگار ما و نیز نشانه  فراگیری ظلم بی همانند است
بیانیه مجمع روحانیون مبارز - دفتر زنجان در خصوص 
جمهوری  نظام  صادق  وعده  مشروع(  )دفاع  عملیات 

اسلامی ایران نیز به این شرح است؛
در طول تاریخ، بشریت؛ هزینه گزافی پرداخته است تا به 
این اصل مبارک برسد که تجاوز و اشغال منشأ مشروعیت 
نیست. سال هاست که بسیاری این اصل را در مورد اشغال 
سرزمین فلسطین توسط اسرائیل نادیده می گیرند. آنچه 
رخ داده است حاصل تحقیر، سرکوب و ظلم هایی است 
که اسرائیل در طول این مدت نسبت به مردم مسلمان 

فلسطین انجام داده است.
آنچه  امروز در غزه ی مظلوم می گذرد، امری تازه نیست! 
نشان می دهد که  را  رژیمی  ماهیت  پیش  از  بیش  ولی 
برپایه غصب، سرکوب و ترور استقرار یافته است و حمایت 
نشانه ی  جنایتکار،  و  جنایت  این  از  بزرگ  قدرت های 
وضعیت ناگواری است که امروز انسانیت با آن مواجه است.  
آنچه از سوی مردم مظلوم غزه صورت می گیرد، دفاع از 
موجودیت خود و حقی است که طبق همه ضوابط انسانی، 
اسلامی و اخلاقی دارد و آنچه از سوی رژیم صهیونیستی 
رژیم  این  تروریستی  از چهره  صورت می گیرد، جلوه ای 

است.
مسئله  فلسطین مظهر انحطاط انسانیت در روزگار ما و 
نیز نشانه  فراگیری ظلم بی همانندی است که بر انسان 
امروز می رود؛ مردمی مومن، مسلمان و مظلوم از خانه ی 
خود رانده و سرکوب و آواره و کشته می شوند و با حمایت 
قدرت های بزرگِ مدعی دموکراسی و بشردوستی، رژیمی 
و  اشغال  که  است  بزرگی  فاجعه   این  و  می شود  خلق 

سرکوب، منشأ مشروعیت باشد.
اقدام تمجید آمیز سپاه پاسدان انقلاب اسلامی در خصوص 
پاسخ به حمله تجاوزکارانه رژیم اشغالگر به کنسولگری 
ایران که منجر به شهادت سرداران رشید اسلام و تنی 
چند از هموطنان عزیز گردیده است مورد تأیید و کاملًا 
شجاعانه، مدبرّانه، منطقی و قانونی بوده و این عملیات 
پهپادی و موشکی علیه اسرائیل با لحاظ همه جوانب امر 
در چارچوب مقررات روشن و مناسبات قانونی بین المللی 

صورت پذیرفته است.
عملیات نظام اسلامی ایران حاوی این پیام روشن بوده 
شرارت  و  جنایت  هر  که  نکند  تصور  اسرائیل  که  است 
و  دهد  انجام  المللی  بین  مسلم  مقررات  و عمل خلاف 
نهادهای بین المللی هم در مقابل آن به وظیفه قانونی خود 
عمل نکنند بی پاسخ خواهد ماند. حفظ امنیت و ثبات 
از اولویت های جمهوری اسلامی  منطقه و تنش زدائی 
بوده و در عملیات وعده صادق نظام جمهوری اسلامی 
ایران هدف قرار نگرفتن مناطق مسکونی و اقتصادی کاملًا 
مراعات گردیده و پهبادها و بخصوص موشکهای ایران از 
فوق  بازدارنده  پوشش چندلایه  و  اسرائیل  آهنین  گنبد 
العاده پرهزینه آمریکا و بعضی کشورهای اروپایی و منطقه 
ای برای دفاع از اسرائیل عبور کردند، نشان داده شد که 
جمهوری اسلامی توان و تدبیر لازم در تأمین منافع خود 

و برخورد با تجاوز و جنایت را دارد.
امید است با قطع جنایت های رژیم اشغالگر و برقراری 
آتش بس، مردم مظلوم غزّه از این وضعیت پررنج و عذاب 
رهایی یابند و منطقه که سخت نیازمند امنیت و پیشرفت 
است روی آرامش را ببیند. و مجدداً بر این آرمان مقدس 
خانه  فلسطین  داریم  می  اعلام  و  نمائیم  می  پافشاری 
فلسطینیان است نه آزمایشگاه هوس های خشونت آمیز 

صهیونیسم.

با انتشار بیانه های جداگانه صورت گرفت؛

احزاب استان زنجان حمله ایران به اسرائیل را 
به عنوان »دفاع مشروع« ستودند
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رژه نیروهای مسلح در استان زنجان برگزار شد

سوءاستفاده از فرزند برای بازگرداندن زن به زندگی

صدای زنجان/مراسم رژه نیروهای مسلح در استان زنجان همزمان با روز ارتش برگزار شد.
 فرهنگ ایثار و شهادت داشته اصلی نیروهای مسلح ایران است

محسن افشارچی، استاندار زنجان در آیین رژه نیروهای مسلح به مناسبت روز ارتش، استقلال را 
مولفه مهم ایران اسلامی برشمرد و افزود: برای داشتن استقلال باید پایه های دفاعی و نظامی را 
محکم کرد، این راهبرد را قانون اساسی بر عهده رهبری گذاشته است و رهبر معظم انقلاب نیز با 

درایت و دقت این مهم را محقق کرده اند. 
وی ادامه داد: اکنون در حوزه دفاع و هوافضا نیروهای مسلح و ارتش حرف زیادی برای گفتن دارند 

و اتفاقات بزرگی در این زمینه در کشور رقم خورده است. 
افشارچی اظهار داشت: اکنون به برکت رشادت های سپاه و ارتش در حوزه دفاعی هیچ نیازی به 

هیچ کشوری نداریم. 
استاندار زنجان با بیان اینکه انقلاب اسلامی انقلاب مظلومان جهان است، گفت: نظام از همان ابتدا 
راهبرد خود را تقویت و پشتیبانی از فلسطین قرار داد و رفته رفته با تقویت جبهه مقاومت رژیم 

صهیونیستی به نوعی در محاصره قرار گرفت. 
افشارچی ادامه داد: امروز اسرائیل در موضع ضعف قرار دارد و در صورت هر تحرکی، ۱۰ برابر 

پاسخ آن را دریافت خواهد کرد
  ارتش و ارتشیان همواره همراه مردم و انقلاب بوده اند

فرمانده تیپ مستقل ۲۱۶ زرهی شهید سرلشکر غلامرضا مخبری زنجان نیز در این مراسم گفت: 
با نگاهی به تاریخ انقلاب در می یابیم ارتش و ارتشیان همراه مردم و انقلاب بوده اند و تقدیم ۴۸ 

هزار شهید ارتش در دفاع مقدس گواه این ایثار و فداکاری است. 
سرهنگ ستاد امیر محمدعلی بیرانوند افزود: امروز ارتش جمهوری اسلامی ایران ارتشی قدرتمند و 

مجهز به فناوری های نوین به خودکفایی کامل رسیده و در آمادگی کامل به سر می برد. 
وی خاطرنشان کرد: عملیات وعده صادق برگ زرینی دیگری بر تاریخ پر افتخار ایران اسلامی 
است و اقدام تاریخی فرزندان ایران اسلامی بار دیگر ثابت کرد با کسانی که با ملت ایران دشمنی 

دارند، سر ستیز دارند. 
بیرانوند تاکید کرد: این عملیات وعده صادق نشان داد که ایران اسلامی از قدرت بازدارندگی فراتر 

از تصور برخوردار است.

ایسنا/ یک زن در دادگاه خانواده می گوید همسرش از حق حضانت به عنوان یک »اهرم فشار« 
برای بازگرداندن او به زندگی استفاده می کند. 

با گذر از راهروهای مجتمع قضایی خانواده زنی را دیدم که مدام در حال راه رفتن بود و توجهم را 
جلب کرد. کنارش ایستادم و از او پرسیدم اینجا چه می کند و ماجرایش چیست؟ کمی بعد شروع 

به صحبت کرد، گویی منتظر بود با کسی درد دل کند و آرام شود.
او گفت: ۷ سال از زمانی که ازدواج کردم می گذرد و یک سال است که رسما طلاق گرفته ام.

دختری ۷ ساله داشت و برای حضانت فرزندش راهی دادگاه خانواده شده بود. 
مهسا با بعض ادامه داد: همسرم بداخلاق و بددل بود و مدام فحاشی می کرد و فحش های رکیک 
می داد و دست بزن داشت. هر چه از او و اخلاق بدش می گفت گریه اش هم به همان اندازه 
بیشتر می شد.  او گفت: زمانی که جلوی خانواده اش مرا کتک زد و فحاشی کرد؛ همان جا بود 
که فهمیدم زندگی مان به نقطه پایان رسیده است. وضع مالی خوبی دارد و در حال حاضر هم 
دانشجوی مقطع دکتراست. هر کس او را ببیند نمی فهمد که چقدر بددل و مریض است. در 
نگاه اول همه فکر می کنند که مردی متین، آرام، سنگین و با شخصیت است. پشت ظاهر آرام او 
باطن پلیدی وجود دارد که هیچ کس از آن خبر ندارد. اینجا آمدم کمکم کنند. مستاصل هستم. 
فرزندم ۷ ساله شده و باید پیش پدر باشد اما او پدرش را دوست ندارد و زمانی که با پدرش می 
رود می گوید، بابا مدام فحش می دهد و به زنان نگاه می کند و حرف های رکیک می زند. دخترم 
معنی فحش ها را نمی دانست و از پدرش یاد گرفته بود و در منزل به کار می برد که به او گفتم 
این حرفها زشت است و تازه متوجه بعضی الفاف رکیک شده بود. دخترم می گوید که پدرش 
مدام به او گفته مادرت بمیرد راحت می شویم در حالی که وقتی دخترم به خانه می آید می 

گوید امیدوارم پدرم بمیرد. 
مهسا گفت: به همسر سابقم گفتم دخترمان دوست ندارد با تو باشد اما او قبول نمی کند. گفتم 
به زور نمی توانی کسی را نگه داری، همانطور که مرا نگه نداشتی. همسرم مستقیم به من گفته 
که بچه اهرم فشار من است. اینقدر اذیتت می کنم که به زندگی برگردی.  همسرم بیمار است و 
دو شخصیتی است. روزهای آخری که با هم زندگی می کردیم می گفت من افسرده ام. خواهرش 
هم افسرده است و بیماری روانی دارد. او مدام مرا تهدید می کند و می گوید از بعد از ۹ سالگی 

هم نمی گذارم دخترمان را ببینی.


